
10000  تومان             8  صفحهسال ششم                شماره      219چهارشنبه 20   دی  1402

وزیر راه و شهرسازی در یکی از شبکه های اجتماعی نوشت: در جلسه 
توسعه  صندوق  جدی تر  نقش آفرینی   بر  مسکن  مالی  تامین  کارگروه 

ملی در کلان پروژه نهضت ملی مسکن تاکید شد.
کرد:  اعلام  خود  در صفحه شخصی  بذرپاش  مهرداد  ایرنا،  گزارش  به 
در جلسه کارگروه تامین مالی مسکن بر نقش آفرینی  جدی تر صندوق 
دستگاه های  و  تاکید  مسکن  ملی  نهضت  پروژه  کلان  در  ملی  توسعه 
اجرایی نیز موظف به تسویه مطالبات بانک مسکن برای افزایش توان 

پرداخت تسهیلات ساخت  مسکن شدند.
وی ادامه داد: وزارت اقتصاد هم ظرفیت های بازار سرمایه را برای این 

مهم فعال خواهد کرد.
با  مالی« شورای عالی مسکن  تامین  ایرنا، جلسه »کارگروه  به گزارش 
حضور رییس جمهور برگزار شد. در این جلسه اعضا برای سرعت گرفتن 
پیشران های  جزو  ساز  و  ساخت  اینکه  بر  تاکید  با  مسکن سازی  امر 
در  مستقیمی  اثر  نیز  مسکن  تولید  و  بوده  کشور  در  تولید  و  اقتصاد 
رشد تولید و کاهش تورم بخش مسکن دارد و با عنایت به ماموریت 
اقتصاد کشور، مقرر  ذاتی »صندوق توسعه ملی« در توسعه مولدهای 
شد تا این صندوق نقش جدی تری در تامین کلان پروژه های مسکن 

ایفا کند.
اساسنامه های  و  بالادستی  مجوزهای  و  استجازه ها  محل  از  همچنین 
خود، حداکثر مساعدت برای تامین مالی پروژه های مسکن را به عمل 
بانک  این  توان  افزایش  با هدف  مسکن«  بانک  آورد.»افزایش سرمایه 
برای تامین مالی پروژه های مسکن، دیگر تصمیم این جلسه بود که بر 
با تسویه  بانک مرکزی موظف شدند  و  اساس آن دستگاه های دولتی 

مطالبات بانک مسکن به این مهم کمک کنند.
تا  شدند  مکلف  بودجه  و  برنامه  سازمان  و  شهرسازی  و  راه  وزارت 
منابع  تامین  مسوولیت  که  مسکن«  ملی  »صندوق  برای  لازم  منابع 
مالی خدمات زیربنایی و روبنایی پروژه های نهضت ملی مسکن و نیز 
به عهده  را  نیازمند  اقشار  به ساخت مسکن  برای کمک  منابع  تامین 
دارد، فراهم کنند.علاوه بر این، اعضا به وزارت اقتصاد و وزارت راه و 
تامین  برای  سرمایه  بازار  ظرفیت های  از  دادند  ماموریت  شهرسازی 

مالی پروژه ها با روش های مختلف بهره بگیرند.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی در همایش سراسری کارگزاران گزینش کشور مطرح کرد؛

 عدالت اداری یکی از محورهای مهم و 
اساسی در موضوع گزینش است

آیین نامه واردات خودروهای کارکرده 

از مناطق آزاد به زودی ابلاغ می شود
ــه  ــن نام ــت آیی ــن وضعی ــاره آخری ــت درب ســخنگوی دول
ــه  ــن نام ــت: آیی ــو و دســت دوم گف ــای ن واردات خودروه
ــه زودی  ــی شــده و ب واردات خودروهــای دســت دوم نهای

ابــلاغ مــی شــود.
2

لزوم توجه به توسعه متوازن در 

تعیین بودجه عمرانی بودجه ۱۴۰۳
3

 درخواست آبفا از مردم استان تهران؛ 
 ۱۰ درصد صرفه جویی در مصرف آب 

7مورد انتظار است

6هزار و ۸۰۹ صندوق رای در 
استان تهران پیش بینی شده است

خاندوزی: اجرای طرح نان، مصرف 

روزانه آرد را کاهش داد

2

مخبر: جزایر کشور ثروت و ظرفیتی در 
 جهت توسعه گردشگری

 و اقتصاد دریا محور هستند

4

هاشمی: باید به رشته های 
پرمدال توجه شود

6

استان ها 5

دولت سیزدهم بیش از ۱۰۶ پروژه بیمارستانی را 

تکمیل کرد
 معــاون رئیــس جمهــور گفــت: دولــت ســیزدهم تــا ســالگرد دوســالگی 
بیــش از ۱۰۶ پــروژه بیمارســتانی را تکمیــل کــرد و برخــی فعالیت هــای 
دولــت در حــوزه بهداشــت و درمــان در مقایســه بــا دوره مشــابه افزایــش 

۳ برابــری داشــته اســت. 8 2

کمال  سید  روز،  اتفاق  گزارش  به 
معاونین  با  نشست  در  سادات 
استان  های  فرمانداری  سیاسی 
رباط کریم  شهرستان  در  تهران 
اظهارداشت: در این شرایط حساس 
مسئولیتهای بر عهده  همه ما است 
برای  به صورت شبانه روزی  باید  و 
خدمت و امنیت مردم تلاش کنیم.

انتظامی  و  امنیتی  مدیرکل 
انتخابات  افزود:  تهران  استانداری 
یک امر مهم در کشور است ودشمن 
دلسردی  باایجاد  میکند  سعی 
اهمیت  ومردم  مسئولین  بین  در 

انتخابات را کمرنگ جلوه دهد.
امنیت  داشت:  بیان  ادامه  در  وی 
انتخابات باید حفظ شود و فرمایشات 
آیت  حضرت  رهبری  معظم  مقام 
به  مدظله العالی  خامنه ای  امام  الله 
چهار  در  باشکوه  انتخابات  برگزاری 
محور مشارکت قوی ، رقابت واقعی 
، سلامت انتخابات به معنای حقیقی 

بوده  امنیت  و 
است

گفت:  سادات 
معظم  رهبر 
بارها  انقلاب 
ند  د مو فر
 ۲ در  انتخابات 
جمهوری  کلمه 
خلاصه  اسلامی 
اگر  و  است  شده  
نباشد  انتخابات 
و  دیکتاتوری 
به  مرج  هرج 
آید  می  وجود 
مشارکت  این  و 
صحنه  در  مردم 
کشور  سیاسی 

بیمه  را  نظام  و  انقلاب  که  است 
کرده است.

انتظامی  و  امنیتی  مدیرکل 
استانداری تهران تاکید کرد: دشمن 

کند  می  نگاه  وشما  من  روحیه  به 
وبا دیدن چهره عبوس و خسته به 
دنبال حاشیه سازی و مایوس کردن 

مردم  از انقلاب پیش می رود.
وی ادامه داد: همه  ما وظیفه داریم 

انتخابات  هیجان  ونشاط  شور  با 
با  همراه  واقعی  ورقابت  ببریم  رابالا 
مشارکت همه  طیف ها و قومیت ها 
در حماسه ۱۱ اسفند محقق خواهد 

شد.

مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری تهران: هدف دشمن ایجاد 

دلسردی در بین مردم است

وزیر جهادکشاورزی بر ورود تحقیقات 
کاربردی به مزارع و واحدهای تولیدی 
دانش بنیان  و  کرد  تاکید  کشاورزی 
بقای  راه  تنها  را  کشاورزی  سازی 
امنیت  تأمین  برای  ایران  کشاورزی 

غذایی کشور دانست.
وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
»محمدعلی  جهادکشاورزی، 
رییس،  با  نشست  در  نیکبخت« 
معاونین و رؤسای موسسات تحقیقاتی 
متولی  جهادکشاورزی  وزارت  افزود: 
باید  و  است  مردم  معیشت  و  سفره 
غذای سالم و کافی را در اختیار جامعه 

قرار دهد.
وزیر جهادکشاورزی با اشاره به ۱۲ قلم 
محصول اساسی کشاورزی در کشور 
اظهارداشت: ما باید این محصولات را 
با توجه به اقلیم خشک و نیمه خشک، 
محدودیت منابع آب و خاک و عقب 
ماندگی در سرمایه گذاری کشاورزی، 

تولید کنیم.

وی با تاکید بر پیشرفت کشاورزی 
موجود،  های  محدودیت   رغم  به 
جز  به  راهی  ما  کرد:  تصریح 
کشاورزی دانش بنیان برای افزایش 
راه رسیدن  نداریم و در  بهره وری 
به آن ناگزیر از عملیاتی ساختن و 
کاربردی کردن تحقیق و پژوهش 
مزارع  به عرصه   و کشاندن دانش 

هستیم.
اضافه کرد: ۲.۵ درصد  نیکبخت 
مربوط  جهان  کشاورزی  مقالات 
به تات است و این افتخار بزرگی 

افتخار  باید  این  است،  ایران  برای 
و  بذر  تولید  گندم،  ساقه  پای  در 
نهاده، فناوری واحد تولیدی و همه 
زیربخش های کشاورزی تزریق شود 
فراوانی  و  بهره وری  که  آن  میوه  و 
تولید با منابع محدود است، شاکله 

امنیت غذایی پایدار را بسازد.
و  کشاورزی  کردن  دانش بنیان  وی 
افزایش بهره وری را خواست رهبری و 

مطالبه رییس دولت دانست و گفت: 
علم را از چاردیواری مراکز تحقیقاتی 
ردپای  و  آورید  بیرون  پژوهشی  و 
تات را در جای جای زیربخش های 

کشاورزی باقی گذارید.
از  استفاده  بر  وزیر جهاد کشاورزی 
ظرفیت دانشگاهی، معاونت علمی و 
سازمان  جمهوری،  ریاست  فناوری 
آموزش  هنرستان های  اتمی،  انرژی 
و پرورش و کشاورزان پیشرو تاکید 

و  اجرا  مبارک  همبستگی  و  کرد 
مشکلات  گره گشای  را  تحقیق 

کشاورزی کشور خواند.
در این نشست، استفاده از ظرفیت 
کشاورزی  دانش بنیان  شرکت های 
و  بخش  این  در  فعال  نخبگان  و 
فروش  راه  از  آنان  شدن  اقتصادی 
توصیه  دیگر  فناوری،  و  دانش 
تات  به مسوولان سازمان  نیکبخت 

بود.

دانش بنیان سازی تنها راه بقای کشاورزی و امنیت غذایی کشور است

بذرپاش: نقش آفرینی  صندوق توسعه در نهضت 
ملی مسکن جدی تر می شود

اتمی گفت: برغم همه توطئه های  انرژی   معاون رییس جمهور و رییس سازمان 
دشمن، توسعه علمی و فناوری هسته ای کشور با حضور جوانان متعهد و دانشمند، 

شُدنی و قابل حصول است.
 محمد اسلامی در آیین گرامیداشت »روز حماسه و ایثار بویین  میاندشت« در گلزار 
شهدای این شهرستان خاطرنشان کرد: دشمن، دانشمندان هسته ای ما را ترور کرد، 
خرابکاری های صنعتی انجام داد و از تمام ظرفیت های سازمان های بین المللی برای 

جلوگیری از حرکت ایران در عرصه فناوری های هسته ای استفاده کرد.
جهت  در  کشور  فناوری  و  علمی  توسعه  مسیر  ادامه  مخالف  دشمن  افزود:  وی 
دستیابی به علوم و فنون نوین بوده و در این راه نیز تمام تلاش خود را بکار بسته 

است.
معاون رییس جمهور ادامه داد: دشمنان از ابزار تحریم برای ناتوان کردن کشورمان 
استفاده و با بهانه های مختلف در روند پیشرفت ما اختلال ایجاد کردند ولی بازهم 

ناکام ماندند.
وی تاکید کرد: علم و فناوری و حضور مردم مانع سلطه جویی ابرقدرت هاست و این 
مولفه همواره برای ملت ها قدرت آفرین بوده است و هر کشوری از این ظرفیت و 
همراهی مردم برخوردار باشد هرگز زیر سلطه ابرقدرت ها نخواهد رفت و راه خود 

را قدرتمندانه ادامه خواهد داد.
مردم،  و  است  فناوری  و  علم  قدرت در جهان،  اساس  امروزه  یادآور شد:  اسلامی 
اعمال  با  می کوشند  دشمنان  و  می شود  محسوب  کشور  یک  قدرتمندی  ظرفیت 
تحریم، پیشرفت جمهوری اسلامی را در زمینه علوم و فنون نوین را متوقف کنند و 
تمام تلاش های آنها در سال های اخیر با هدف توقف علم و فناوری ایران در زمینه 

بحث هسته ای بوده است.
فناوری  پیشرفت  و  علمی  بنیان های  بر  انقلاب  معظم  رهبر  کرد:  خاطرنشان  وی 
در کشور تاکید دارند و در باره فناوری هسته ای بیان کردند که ما باید دستِ کم 
بیست  هزار مگاوات برق اتمی داشته باشیم و فناوری های هسته ای باید در اختیار 

ایران باشد.
معاون رییس جمهور خاطرنشان کرد: تغییرات اقلیمی موجب برهم خوردن شرایط 
آب و هوایی جهان شده و ورود بیش از میزان فعلی گازهای گلخانه ای که نتیجه 

استفاده از سوخت های فسیلی است، برای کره زمین قابل قبول نیست.
رییس سازمان انرژی اتمی تاکید کرد: باید با استفاده از فناوری های نوین، از میزان 
سوخت  بجای  انرژی  تولید  نوین  روش های  از  و  کاست  گلخانه ای  گازهای  تولید 
ظرفیت  که  کرده اند  اعلام  کشورها  برخی  راستا  این  در  و  کرد  استفاده  فسیلی 

نیروگاه های هسته ای خود را سه برابر خواهند کرد.
انقلاب  آبادانی کشور، فلسفه وجود  ادامه داد: سعادت ملت و پیشرفت و  اسلامی 
ماست و این ۲ هدف اصلی با تقدیم شهدای زیاد موجب پیروزی انقلاب اسلامی 
شد. معاون رئیس جمهور یادآور شد: شعار »استقلال، آزادی، جمهوری اسلامی« در 
راستای سعادت ملت و پیشرفت و آبادانی کشور است زیرا استکبار و آمریکا هرگز 
تحمل نکرده و نمی کند که ایران استقلال داشته باشد و زیر بار سلطه نباشد و در 
دوران پیش از انقلاب نیز همان ها بودند که برای کشور ما تعیین تکلیف می کردند.

معاون رییس جمهور: توسعه هسته ای کشور با 
وجود همه توطئه ها ادامه می یابد
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خبر

آخرین  درباره  دولت  سخنگوی 
وضعیت آیین نامه واردات خودروهای 
نامه  آیین  گفت:  دوم  دست  و  نو 
واردات خودروهای دست دوم نهایی 

شده و به زودی ابلاغ می شود.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، 
سخنگوی  جهرمی«  بهادری  »علی 
دولت با اعلام این خبر که  اصلاحیه 
آیین نامه صدور گواهینامه ابلاغ شد، 
و  جمهور  رئیس  دستور  پیرو  گفت: 
اول،  معاون  جلسات  و  ها  پیگیری 
بانکی  نظام  و  دولت  میان  تفاهم 
حاصل شد و با تایید و ابلاغ شورای 
پول و اعتبار اقساط ماهانه وام نهضت 
میلیون   ۵ حدود  به  مسکن  ملی 
ابتدایی بازپرداخت  تومان در دوسال 

این وام کاهش می یابد.
گواهینامه  صدور  آیین نامه  اصلاحیه 

ابلاغ شد
مصوبه  مطابق  گفت:  ادامه  در  وی 
گواهینامه  هم  ۱۶ساله ها  جدید، 
موتور سیکلت های مندرج در جدول 
راستای  در  می کنند.  دریافت  را  زیر 
تحقق دولت الکترونیک، تمام مراحل 
برخط  به صورت  متقاضی  ثبت نام 
فراهم سازی  به منظور  می شود.  انجام 
ابلاغیه  این  لازم،  زیرساخت های 
خواهد  اجرایی  دیگر  سال  یک  از 
فرآیندها  این  تمام  شد.همچنین 
دیگر  و  است  الکترونیکی  صورت  به 
نخواهیم  حضوری  های  صف  شاهد 

بود.
آیین نامه واردات خودروهای کارکرده 
از مناطق آزاد به زودی ابلاغ می شود

سوال  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
آخرین وضعیت  درباره  ایرنا  خبرنگار 
و  نو  خودروهای  واردات  نامه  آیین 
نامه واردات  مناطق آزاد گفت: آیین 
آزاد  مناطق  از  کارکرده  خودروهای 
نهایی شده و به زودی ابلاغ می شود.

در مرحله اول از واردات خوردورهای 
خودروهای  واردات  امکان  کارکرده، 
را  اصلی  سرزمین  به  ازاد  مناطق 
آن  نامه  آیین  و  ایم  کرده  فراهم 
خوردروهایی  و  است  شده  تصویب 
که واردات آن ها ممنوع نبوده امکان 

واردات آنها فراهم می شود.
تصویب آیین نامه اجرایی صدور ثبت 

پلاک ملی خودروهای مناطق آزاد
نو هم  وی گفت: واردات خودروهای 
هایی  تسهیل  و  داشت  اصلاحاتی 
گرفت،  آن صورت  ارزی  بخش  برای 
واردات  تسهیل  سمت  به  عموما 
و  هیبریدی  و  برقی  خودروهای 
شده  متمایل  عمومی  خودروهای 
به  فنی  مقررات  و  استانداردها  است 
امکان  روز رسانی شده فرآیندها هم 
دریافت  را  واردات  به  بخشی  سرعت 
را  خودرو  نیاز  امیدواریم  اند.  کرده 
جوابگو باشد با اولویت دهی ارزی با 
تدابیر بانک مرکزی امیدواریم شاهد 

تسریع در اجرای آنها باشیم.
تعیین  نحوه  درباره  جهرمی  بهادری 
لایحه  در  کارمندان  حقوق  رشد 
کرد:  نشان  خاطر  آتی  سال  بودجه 
اخیر  ماه   ۶ در  اقتصادی  رشد  نرخ 
در  رشد  نرخ  بود،  درصد   ۶ بر  بالغ 
پاییز امسال هم نرخ قابل قبولی بود، 
سال  در  ثابت  سرمایه  تشکیل  نرخ 
از  قبل  ولی  بود  منفی  گذشته  های 
نیمه اول سال ۱۴۰۱ مثبت شد. نرخ 
تورم هم رو به کاهش بوده است  لذا 
با همین منوال پیش بینی ها حفظ 
موجود  اقتصادی  رشد  نرخ  ثبات  و 
است و تلاش می کنیم به سمت نرخ 
برخی  در  البته  برویم  رشد ۸ درصد 
کرده  عبور  درصد   ۷ از  سال  فصول 
 ۷ به  هم  سرمایه  تشکیل  نرخ  ایم 
پیش  است  رسیده  درصد  دهم   ۶ و 
بینی های ما هم ناشی از کاهش نرخ 
برای سال آینده است.همکاری  تورم 
قانون  تصویب  برای  مجلس  و  دولت 
هر  است  توجه  قابل  بودجه  و  برنامه 
شود،  بیشتر  منابع  تامین  امکان  چه 
امکان جلوگیری از تورم بیشتر است 
تورم  شود،  بیشتر  ها  هزینه  چه  هر 
امیدواریم  که  یابد  می  افزایش  هم 

هزینه ها کاهش یابد.
افتتاح پروژه های نیمه تمام ملی در 

دهه فجر
افتتاح  درباره  دولت  سخنگوی 
های  طرح  و  فجر  دهه  در  ها  پروژه 

ستاد  کرد:  بیان  عمرانی  تمام  نیمه 
بزرگداشت دهه فجر در دولت بیش 
از یک ماه است که فعال شده و برای 
که  تمامی  نیمه  های  طرح  تکمیل 
برنامه ریزی  در دست تکمیل است، 
کرده است اما هر طرحی که تکمیل 
شود، متتظر ایام دهه فجر نمی مانیم 
کنیم.  می  افتتاح  را  آن  بلافاصله  و 
این طرح ها در حوزه های راهسازی 
 ... و سدسازی و مسکن و صنعتی و 
است، به محض نهایی شدن جزییات 

این طرح ها اعلام می شود. 
برای  همت  هزار   ۷ داد:  ادامه  وی 
اعتبار  تمام  نیمه  های  طرح  تکمیل 
آنها  بندی  اولویت  دولت  است  نیاز 
های  طرح  و  داده  کار  دستور  در  را 
بالای ۵۰  و سپس  درصد  بالای ۷۰ 
قرار  اولویت  در  پیشرفت،  درصد 
دارند، این اولویت بندی ها از زوایای 
از سفرهای  قبل  است،  بوده  مختلف 
استانی هم جلسات متعددی در این 
نیمه  های  طرح  تکمیل  برای  زمینه 
می گیرند،  قرار  بررسی  مورد  تمام 
اعم  مالی  تامین  مختلف  های  روش 
بازار سرمایه یا مشارکت عمومی-  از 
خصوصی نیز در نظر گرفته می شود. 
در همین سفر استان زنجان ورزشگاه 
رغم  علی  شهر  این  نفری  هزار   ۱۵
بالای ۹۰ درصد پیشرفت، سالهاست 
که متوقف مانده بود که پس از بازدید 
کار  آن، در دستور  از  رییس جمهور 

تکمیل قرار گرفت.
درون  برقی  اتوبوس  هزار   ۲ خرید 
شهری برای شهرداری تهران از چین  
تامین  زمینه  در  دولت  سخنگوی 
شهری  درون  عمومی  خودروهای 
گفت: بر اساس برنامه زمان بندی ۲ 
هزار اتوبوس برقی درون شهری برای 
خریداری  چین  از  تهران  شهرداری 
ارز آن  می شود که دولت در تامین 
همکاری با شهرداری را دارد علاوه بر 
آن امکان تولید داخل ۴ هزار اتوبوس 
داد، در حوزه درون  برقی هم وجود 
شهری تاکسی های برقی هم از طریق 
واردات و تولید داخل در دستور کار 
نصب  برق  شارژ  های  ایستگاه  است 
خودرورهای  ارزی  منابع  است،  شده 
برقی با همکاری شهرداری و صمت و 
تامین می شود.در حوزه  بانک مرکزی 
برون شهری نیز اعم از هواپیما، قطار 
و اتوبوس پیش بینی لازم برای تامین 

ناوگان اندیشیده شده است.
نقش احزاب مختلف در اعتلای ایران 
اسلامی، انگیزه حضور در انتخابات را 

افزایش می دهد
وی در زمینه دیدار اخیر رییس جمهور 
آقای  شخص  کرد:  تصریح  احزاب  با 
متعددی  جلسات  جمهور  رییس 
در  است  داشته  سیاسی  فعالان  با 
نشست اخیر هم استقبال خوبی شد 
و نشست گرمی بود، با توجه به نقش 
احزاب و گروه های سیاسی در گرم 
این  امیدواریم  انتخابات  کردن  تر 
نشست ها در پرشورترکردن انتخابات 
و  همدلانه  نگاه  باشد  موثر  رو  پیش 
نقش احزاب مختلف در اعتلای ایران 
اسلامی، انگیزه حضور در انتخابات را 

برای مردم افزایش می دهد.
بازرگانی  وزارت  لایحه  نیست  معلوم 
دچار  سرنوشتی  چه  به  مجلس  در 
شود/ ۶ ماه است این لایحه مسکوت 

مانده
بهادری جهرمی در پاسخ به پرسشی 
در زمینه ساماندهی بازار داخلی بیان 
مطلوب  داخلی  بازار  ساختار  کرد: 
بر  نظارت  الحاق  قانون  در  و  نیست 
از صمت  کشاورزی  محصولات  بازار 
گویند  می  کارشناسان  جهاد،  به 
نتیجه مثبتی نداشته است، در سال 
اول دولت، یکی از روسای کمیسیون 
های مجلس گفت طرحی در مجلس 
بازرگانی  وزارت  تشکیل  زمینه  در 
متاسفانه  طرح  این  ولی  دارد  قرار 
مورد بررسی قرار نگرفت نهایتا قرار 
شد لایحه تشکیل سازمان بازرگانی 
داخلی و تنظیم بازار به مجلس برود 
که این لایحه تقدیم شد اما مجلس 
باز هم با آن موافقت نکرد برای مرتبه 
سوم رییس مجلس از دولت خواست 
به مجلس  بازرگانی  وزارت  تا لایحه 
بیاید که دولت دو جلسه فوق العاده 
در روز پنجشنبه با دستور کار وزارت 

بازرگانی برگزار و تصویب کرد و به 
این  تا  بودیم  منتظر  داد،  مجلس 
پیشنهاد  با  اما  شود  تصویب  لایحه 
در  لایحه  این  نمایندگان،  برخی 
مجلس ۶ ماه مسکوت ماند و معلوم 
نیست این لایحه در مجلس به چه 
سرنوشتی دچار شود امروز وضعیت 
نیست،  مردم  مطلوب  بازار  مدیریت 
دهی  سازمان  هم  موجود  سازوکار 
مناسبی نیست سه بار با روش های 
مختلف برای ایجاد یک سازوکار در 
نتیجه  به  مجلس تلاش کردیم ولی 
مناسب  سازوکار  یک  باید  نرسیدیم 
به حق  مطالبه  این  تا  شود  طراحی 

مردم پاسخ داده شود.
تروریستی  حادثه  مختلف  ابعاد 

کرمان در حال بررسی است
حادثه  مورد  در  دولت  هیأت  دبیر 
کرد:من  تصریح  کرمان  تروریستی 
به  را  تروریستی  حادثه  این  مجددا 
مجروحین  و  شهدا  های  خانواده 
اینکه  میکنم.با وجود  تسلیت عرض 
گروهک تروریستی داعش وابسته به 
رژیم صهیونیستی با صدور بیانیه ای 
را  تروریستی  حادثه  این  مسئولیت 
تروریستی  حادثه  اما  گرفته  برعهده 
و  سیاسی  پیچیده  ابعاد  کرمان 
تصمیم  به  توجه  دارد.با  امنیتی 
عالی  شورای  جلسه  در  که  گیری 
مقرر  گرفته،  صورت  ملی  امنیت 
و  نظامی  امنیتی،  های  دستگاه  شد 
قضایی ابعاد مختلف حادثه را بررسی 
ارائه  منتظر  باید  طبیعتاً  کنند. 

گزارش نهایی از سوی آنها باشیم.
ثبات نسبی در بازارهای ارز و طلا

وی بیان کرد: شاهد ثبات نسبی در 
بازارهای ارز و طلا هستیم در جنگ 
غزه و ایام کریسمس و مناسبت های 
مختلف خیلی ها پیش بینی افزایش 
به  ای  دولت علاقه  ولی  داشتند  ارز 
این افزایش ها ندارد اگر کسی علاقه 
بگوید  برود،  بالا  ارز  که  است  مند 
با  اما  فایده آن برای مردم چیست؟ 
توجه به مدیریت خوب بانک مرکزی 
و  ارزی  منابع  برخی  شدن  آزاد  و 
در  امنیتی  های  دستگاه  هماری 
پیش  ارز،  بازار  مدیریت  به  کمک 
 ۱۵ به  تورم  کاهش  شود  می  بینی 
درصد برسد، تورم بالا ظلم به جامعه 
کارگر است و اگر تورم کنترل نشود، 
کارگران  حقوق  سازی  متناسب 
بود،  نخواهد  آنها  به  چندانی  کمک 
مجلس هم در متناسب سازی حقوق 
و  تورم  کاهش  گیری  جهت  با  ها 
واقعی  غیر  بینی  پیش  از  جلوگیری 
ماهش  به  بودحه  لایحه  در  منابع 
از  بخشی  کرد.  خواهد  کمک  تورم 
تورم در جامعه، تورم انتظاری است 
رسالت  زمینه  این  در  ها  رسانه  و 
تاریخی در پیشگاه مردم را دارند تا 
این نوع تورم هم کنترل شود، زیان 
مردم  همه  جیب  از  تورم  افزایش 

ایران کسر می شود.
داعش  پدرخوانده  داد:  ادامه  وی 
رژیم  دیگر  سوی  از  و  آمریکاست 
نیست،  جدا  آمریکا  از  صهیونیستی 
اینها نشان می دهد که گروهک های 
فرزندهای  جز  چیزی  تروریستی 
نامشروع رژیم صهیونیستی و آمریکا 
نیستند و هدف آنها ایجاد ناامنی در 
این  است،  منطقه  کشورهای  همه 
مردم  وحدت  افزایش  به  اتفاقات 
سوی  از  دشمن  شناخت  و  منطقه 

مسلمانان می انجامد.
لایحه  ی  ساله   ۲ ماندن  مسکوت 
در  مهاجرت  ملی  سازمان  تشکیل 

مجلس
سخنگوی دولت در زمینه ساماندهی 
گفت:  ایران  ساکن  خارجی  اتباع 

لایحه تشکیل سازمان ملی مهاجرت 
هدف  با  که  است  سال   ۲ از  بیش 
ایجاد همکاری ها و هماهنگی های 
فرابخشی به مجلس داده شده است 
ولی مورد توجه قرار نگرفت و معطل 
مانده است البته وزارت کشور معطل 
و  فعال  دفتری  و  نمانده  لایحه  این 
ایجاد  منظور  همین  به  ای  سامانه 
مختلفی  های  مصوبه  است،  کرده 
در  دولت  متعدد  های  بخش  هم  را 
لذا هم  اند  داشته  اتباع  ورود  زمینه 
وارد  قانونی  صورت  به  که  اتباعی 
می  ساماندهی  شوند  می  کشور 
شوند و اطلاعاتی مانند محل اشتغال 
هم  و  شود  می  ثبت  آنها  اسکان  و 
وارد  قانونی  غیر  طور  به  که  اتباعی 
ساماندهی  استرداد  برای  می شوند 
می شوند البته واقعیت این است که 
وقتی در کشورهای همسایه ما فضای 
زندگی  نامطلوب  شرایط  و  امنیتی 
ها  آمریکایی  حضور  سالها  دلیل  به 
برخی  و  ناامنی  وقوع  گرفته،  شکل 

حوادث اجتناب ناپذیر است.
داده های  از  بهره برداری  امکان 
ماهواره ای ایران در هواشناسی وجود 

دارد
با  الحمدلله  دبیر هیأت دولت گفت: 
توسعه فضایی که در طی دو سال و 
نیم اخیر صورت گرفته و پرتاب های 
داشتیم،  که  متعددی  فضایی 
حوزه  در  ایران  فضایی  توانایی های 
است.ما  یافته  افزایش  مختلف  های 
تصاویر  ماهدشت  فضایی  مرکز  در 
ماهواره ای با کاربردهای هواشناسی 
را روزانه دریافت می کنیم.این تصاویر 
در بحث هواشناسی و پیش بینی نیز 
اطلاعات  این  هستند.  استفاده  قابل 
هواشناسی  سازمان  اختیار  در 
از سازمان  هست. مسئولین مربوطه 
ماهدشت  مرکز  از  بارها  هواشناسی 
بازدید داشته اند و می توانند که این 
تصاویر را به صورت برخط در صورت 

نیاز بگیرند.
وی درباره در مورد حضور بانوان در 
سیزدهم  دولت  مدیریتی  مناصب 
در  دولت  کرد:نگاه  نشان  خاطر 
های  شایستگی  به  توجه  انتصابات 
گرفتن  نادیده  از  پرهیز  و  مدیریتی 
انتصابات  در  بانوان  توانایی های 
مدیریتی است. زنان نیمی از جامعه 
های  عرصه  در  حتما  و  هستند 
اجتماعی و علمی و اجرایی متناسب 
با شأن و توانایی های خود می توانند 
توانمند  زنان  که  باشند.هرجا  موثر 
مناصب  تصدی  برای  شایسته  و 
استانی  و  ملی  سطوح  در  مدیریتی 

باشند باید به آنها اعتماد شود.
بهادری جهرمی ادامه داد: هم اکنون 
جایگاه های  در  بسیاری  بانوان 
و  معاون  جمله  از  مدیریتی  مختلف 
دستیار رییس جمهور تا سفیر و دبیر 
فعالیت  به  مشغول  ملی  ستادهای 
هستند و دولت از پیشرفت و ارتقاء 

جایگاه ایشان استقبال می کند.
آقای  شخص  و  دولت  این  رویکرد 
هیچ  که  است  این  جمهور  رئیس 
زن  خاطر  به  نباید  توانمندی  زن 
بودن از مسؤلیت کنار زده شود.این 
قوانین  و  اساسی  قانون  در  رویکرد 
عادی هم ملاحظه می شود. دولت از 
بانوان  حضور  به  ویژه ای  توجه  ابتدا 
سیاسی،  مختلف  عرصه های  در 
اجتماعی، فرهنگی و ورزشی داشته 
بانوان  کنگره  برگزاری  که  است 
تأثیرگذار یکی از نمودهای آن است. 
امیدواریم که بتوانیم بیش از گذشته 
ظرفیت  از  را  بهره برداری  حداکثر 
عظیم بانوان ایرانی در دولت داشته 

باشیم.

آیین نامه واردات خودروهای کارکرده از 
مناطق آزاد به زودی ابلاغ می شود
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دکتر رئیسی در همایش سراسری کارگزاران گزینش کشور مطرح کرد؛

 عدالت اداری یکی از محورهای مهم و اساسی در 
موضوع گزینش است

و  مدیران  از سطح  گزینش  شروع  اهمیت  بر  تاکید  با  رئیس جمهور 
تسری توأمان آن به سطوح اداری و کارشناسی و خدماتی گفت: اگر 
سطحی از سطوح سازمان های اداری از گزینش مستثنی شود، سلامت 

نظام اداری از همان سطح مستنثنی شده آسیب خواهد دید.
گزینش  کارگزاران  سراسری  »همایش  در  رئیسی  ابراهیم  سید  دکتر 
کشور« که در محل سالن اجلاس سران برگزار شد، عدالت اداری را 
یکی از محورهای مهم و اساسی در موضوع گزینش دانست و تصریح 
کرد: اجرای عدالت اداری پایه و اساس مهمی برای تحقق سلامت و 
تحول نظام اداری کشور و نیز تحقق عدالت در عرصه های اقتصادی، 

اجتماعی و سیاسی است.
مسئولان  خود  شایستگی  اداری،  عدالت  تحقق  مسیر  در  گام  اولین 

گزینش است
رئیس جمهور مسئولیت مدیران و کارگزاران گزینش را جلوه ای مهم 
و راهبردی از عدالت اداری برشمرد و افزود: اولین گام در این مسیر 
شایستگی خود مسئولان گزینش است، زیرا مدیران و کارگزاران مومن 
به انقلاب اسلامی، کارآمدی ادارات و باورمند به ضرورت تحول در نظام 

اداری می توانند بهترین ها را گزینش کنند.
در مقاطعی تلاش شد گزینش ها کارآیی خود را از دست بدهند

دکتر رئیسی با اشاره به اینکه در مقاطعی با توجه به برخی نگاه ها و 
سلایق سیاسی خاص، تلاش شد که گزینش ها کارآیی خود را از دست 
بدهند، خاطرنشان کرد: این اتفاق به صلاح نظام اداری کشور نبود، چرا 

که گزینش برای حفظ سلامت و کارآمدی نظام اداری ضروری است.
هر بخشی که از گزینش مستثنی شود، سلامت نظام اداری از همانجا 

آسیب می بیند
رئیس جمهور نکته مهم دیگر در فعالیت گزینش را نظارت و ارزیابی 
همه سطوح اداری دانست و با تاکید بر شروع گزینش از سطح مدیران 
و تسری توأمان آن به سطوح اداری و کارشناسی و خدماتی افزود: اگر 
سطحی از سطوح سازمان های اداری از گزینش مستثنی شود، سلامت 

نظام اداری از همان سطح مستنثنی شده آسیب خواهد دید.
جایگزینی سلایق سیاسی و حزبی با ضوابط آفت گزینش است

دکتر رئیسی در ادامه حاکمیت سلایق سیاسی و حزبی به جای رعایت 
ضوابط را از آفات گزینش دانست و بر پرهیز از گزینش متاثر از نگاه های 
حزبی، سیاسی و جناحی و لزوم تکیه بر اصول انقلاب و دیدگاه های 

امام راحل و رهبر معظم انقلاب اسلامی در گزینش تاکید کرد.
رئیس جمهور همچنین ایستادگی در مقابل توصیه ها و سفارشات را 
توصیف  اداری  و سلامت  عدالت  اجرای  مسیر  در  گزینش گران  جهاد 
کرد و افزود: گزینش گران در کار خود با دو حق الناس در عرصه فردی 
و اجتماعی مواجه هستند، اول حق شخصی فرد گزینش شونده و دوم 
حق عمومی مردم که فرد گزینش شونده باید مراقبت کند که نه حق 

فردی گزینش شونده و نه حق عمومی مردم ضایع نشود.
سفارشات و توصیه ها از جمله آفات در کمین کار گزینش گران

کار  کمین  در  آفات  دیگر  از  را  توصیه ها  و  سفارشات  جمهور  رئیس 
را  ضابطه  جای  چانه زنی  و  توصیه  اگر  افزود:  و  دانست  گزینش گران 
بین  از  عدالت  و  ضایع  شده  مردم  عمومی  حق  و  حق الناس  گرفت 

می رود.
دکتر رئیسی با تاکید بر اینکه شأن اجرای عدالت اجازه سفارش پذیری 
و توصیه احدی را ندارد، خاطرنشان کرد: ممکن است توصیه ای مبتنی 
بر حق و عدالت باشد، اما باید در برابر سفارشاتی که منطبق بر حق 
اداری  تحول  و  عدالت  باشد  این  از  غیر  اگر  بایستید.  محکم  نیستند 
نخواهند  را  اداری  نظام  در  کارآمدی  احساس  مردم  و  نشده  محقق 

داشت.
ضرورت بازنگری در ابزار و روش های گزینش با محوریت نیروهای با 

تجربه
بخش های  مجموعه  هم افزایی  و  هماهنگی  همکاری،  جمهور  رئیس 
باعث تضمین  را  انسانی  نیروی  ارتقای  مسئول در جذب، نگهداری و 
در  بازنگری  ضرورت  بر  تاکید  با  و  دانست  اداری  نظام  سلامت 
نوین،  روش های  و  ابزار  از  بهره گیری  و  گزینش  قواعد  و  چارچوب ها 
با  نیروهای  را  بازنگری  این  برای  با صلاحیت  ترین مجموعه  بهترین و 

تجربه گزینش دانست.
دکتر رئیسی با بیان اینکه عدالت، تحول و کارآمدی نظام اداری محقق 
و  ترحم  از  برآمده  نگاه  گفت:  شایستگان  گزینش  با  مگر  نمی شود، 
در  اما  است،  مواقع خوب  بسیاری  در  اینکه  وجود  با  امدادی  رویکرد 
گزینش  و  انتخاب  مانع  که  چرا  شود  انجام  نباید  مطلقا  گزینش  امر 

شایستگان و تحقق تحول و سلامت اداری خواهد شد.
توجه توأمان به عرصه های تخصصی و اعتقادی در گزینش افراد

بهره گرفتن از فناور های ارتباطاتی و اطلاعاتی، تاکید بر آسیب شناسی 
برای  تلاش  بر  تاکید  و  تخصصی  نشست های  در  گزینش  نظام 
تصویر سازی صحیح و مثبت از اهمیت گزینش در سلامت و شکل گیری 
نظام اداری عادلانه، اهمیت جذب و نگهداری و ارتقای نیروهای صالح 
و طرد نیروهای ناصالح از نظام اداری، ضرورت تداوم ارزیابی، نظارت و 
گزینش افراد پس از مرحله جذب، بازنگری عملکرد گذشته هسته های 
ارتقا و بهبود و تقویت گزینش، ضرورت گزینش به  با هدف  گزینش 
دور از افراط و تفریط، توجه توأمان به هر دو عرصه تخصصی و اعتقادی 
در گزینش و یافتن و دعوت به کار افراد صالح و توانمندی که به دلیل 
مناعت طبع اهل عرضه کردن خود برای مسئولیت ها نیستند، از دیگر 

نکات مهم مطرح شده از سوی دکتر رئیسی در این نشست بود.
ضرورت تقویت احساس عدالت و سلامت نظام اداری نزد مردم

خواست  کشور  گزینش  کارگزاران  همه  از  همچنین  جمهور  رئیس 
کارآمدی،  بالادستی،  قوانین  و  سیاست ها  کشور،  روز  اقتضائات  که 
بازنگری  در  و  عملکرد خود  در  را  بودن  به روز  و  به هنگام  پاسخگویی 
گذشته با هدف ارتقا و تقویت گزینش مدنظر قرار دهند تا علاوه بر 
برقراری عدالت، احساس عدالت و سلامت عملکرد نظام اداری کشور 

نیز نزد مردم ارتقا یابد.

خاندوزی: اجرای طرح نان، مصرف روزانه آرد 

را کاهش داد

 وزیر اقتصاد اجرای طرح نان را عامل کاهش مصرف آرد خبازی و نیز کاهش 
دور ریز و هدررفت و فرار آرد یارانه ای عنوان کرد.

»سید احسان خاندوزی« وزیر اقتصاد در گفت وگو با خبرنگار حوزه دولت ایرنا 
درباره »طرح نان« که در دولت سیزدهم اجرا شد، با تأکید بر ادامه روند فعلی 
بیان کرد: ما به شکل محسوسی در مصرف آرد خبازی کشور نسبت به سال 
گذشته شاهد کاهش هستیم؛ این هدررفت ها، دورریزها و فرارهایی که از جریان 
آرد یارانه ای که با قیمت پایین بود و صورت می گرفت، کاهش پیدا کرده است؛ 
البته بیشتر از این هم می تواند کاهش یابد که نیازمند تصمیمات دیگری است 

و اگر در ستاد تنظیم بازار اتخاذ شد، اطلاع رسانی می شود.
در  نان«  »طرح  مخصوص  کارتخوان های  نصب  دولت:  اقتصادی  سخنگوی 

نانوایی ها
به گزارش خبرنگار ایرنا، خاندوزی سخنگوی اقتصادی دولت پیشتر در یکی از 
نشست های خبری سخنگوی اقتصادی دولت درباره موفقیت طرح نان گفته بود: 
طرح هوشمندسازی یارانه آرد و نان با گذشت ۱۸ ماه از تولدش به بلوغ قابل 
قبولی رسیده است. این طرح منجر به کاهش شدید هدررفت آرد و بازگشت آن 
به زنجیره تولید بود. به همین منظور مصرف آرد در کشور امسال نه تنها افزایش 

پیدا نکرد بلکه به میزان مصرف سال ۱۳۹۸ یعنی ۴ سال پیش رسید.
به گفته وزیر اقتصاد، با اجرای این طرح، تراکنش های پایدار خرید نان به رکورد 
این عدد  از شروع طرح  تا پیش  روز رسیده، در صورتی که  میلیون در   ۱۲.۲
به طور متوسط ۶.۸ میلیون تراکنش بوده است؛ با شروع این طرح ۱۰۵ هزار 
کارت خوان هوشمند در بیش از ۸۰ هزار نانوایی نصب شده و با وجود افزایش 
جمعیت و افزایش سهم نان در سبد مصرفی خانوار، شاهد آن هستیم که بدون 
بریز و  از هدر رفت آرد، جلوی  با جلوگیری  تغییر قیمتی  میزان و صرفا  هیچ 
ارتقای  و  نظارت  مردمی سازی  نیز  این طرح  نهایی  گرفتیم. هدف  را  بپاش ها 

کیفیت نان است.

 دولت سیزدهم ۱۲ میلیون نفر را
 بیمه رایگان درمانی کرد

 عضو کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه دولت آیت الله رئیسی 
اقدامات خوبی در بحث احداث بناهای مورد نیاز  حوزه درمان،تکمیل 
پروژه های نیمه تمام، تقسیم عادلانه پزشکان در سطح  کشور انجام 

داد، گفت: بیش از ۱۲ میلیون نفر در این دولت بیمه رایگان شدند.
شهباز حسن پور در گفت وگو با خبرنگار پارلمانی ایرنا، در مورد عملکرد 
دولت سیزدهم در حوزه بهداشت و درمان گفت:دولت سیزدهم در اوج 
بحران کرونا، سکان مدیریت کشور را بر عهده گرفت؛ شرایطی که سبب 
شد تا موضوع بهداشت و درمان از همان روزها به دغدغه اصلی دولت 
تبدیل شود و در زمانی که تعداد تلفات ناشی از بیماری کرونا بیش از 
۷۰۰ نفر بود با اقدامات دولت در حوزه واردات واکسن این مقدار به صفر 

رسید که در نوع خود بی نظیر بود.
اجرای  آغاز  خانواده،  پزشکی  و  الکترونیک  نسخه  تکمیل  افزود:  وی 
طرح سلامت، بیمه رایگان بیش از ۱۲ میلیون نفر، آغاز به کار صندوق 
بیمه  پوشش  دارویاری،  آغاز طرح  و صعب العلاج،  بیماری های خاص 
درمان ناباروی، ابلاغ و اجرای قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری و 
از مهم ترین دستاوردهای دولت  افزایش تعداد تخت های بیمارستانی 

سیزدهم در حوزه بهداشت و درمان است.
از  تعدادی  رساندن  سرانجام  به  مجلس  در  سیرجان  مردم  نماینده 
دولت  مهم  اقدامات  دیگر  از  را  بهداشت  وزارت  تمام  نیمه  پروژه های 
سیزدهم عنوان کرد و گفت:دولت آیت الله رئیسی اقدامات خوبی در 
نیمه  نیاز حوزه درمان،تکمیل پروژه های  بناهای مورد  بحث احداث 
انجام داده است و در  تمام، تقسیم عادلانه پزشکان در سطح کشور 
مجموع عملکرد دولت در حوزه درمان مثبت رو به جلو و قابل دفاع 

است.
به  کرمان  حادثه  در  دولت  رسانی  خدمات  اینکه  بیان  با  حسن پور 
مجروحان در نوع خود بی نظیر بود، اظهار کرد: در این واقعه کمتراز 
یک ساعت، ۱۰۲ نفر مورد عمل جراحی قرار گرفتند که یک رکورد 
مهم در حوزه درمان بود و جا دارد از اقدامات بهرام عین اللهی وزیر 

بهداشت و کادردرمان تشکر کنم.
وی در مورد کمبودات برخی اقلام دارویی در کشور نیز گفت:مشکلاتی 
در حوزه دارو و درمان در کشور وجود دارد که حاصل از عملکرد دولت 
های گذشته بوده و دولت سیزدهم با جدیت برای رفع این کمبودات و 

مشکلات دارویی اقداماتی را در دستور کار خود قرارداده است.
به گزارش ایرنا، در جلسه علنی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
در پاسخ به سؤال رمضانعلی سنگدوینی نماینده مردم گرگان مبنی بر 
اینکه چرا با توجه به زحمات پرستاران و کادر درمان در زمان شیوع 
تبدیل  و  برای جذب پرستاران  با وجود وعده های داده شده  و  کرونا 
وضعیت کادر درمان، وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اقدام به 
تعدیل کادر بیمارستانی و عدم تمدید طرح پرستاران کرده است، گفت: 
در اولین آزمونی که طی دو سال گذشته برگزاری شده ۲۸ هزار و ۹۶۱ 

نفر استخدام شدند که ۲۲ هزار و ۹۷ نفر آنها امتیاز کرونا را داشتند.
بهرام عین اللهی خاطرنشان کرد: در آزمونی که اخیرا با شرکت ۹۸۸ 
هزار نفر برگزار شد و قرار است حدود ۲۵ هزار نفر استخدام شوند، ۵۰ 
هزار نفر از شرکت کنندگان در آزمون از امتیاز کرونا استفاده می کنند 
و هنوز کارهای مربوط به مصاحبه و گزینش آن در حال انجام است و 

نتایج کار به زودی اعلام خواهد شد.
وی اظهار داشت: در این چند سال ۳۲ هزار نفر به جمعیت پرستاری 
کشور اضافه شده و حدود ۲۲ هزار نفر نیز در تبدیل وضعیت ایثارگری 

عمدتا در حوزه پرستاری انجام شده است.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی افزود: البته نیاز ما بیش از این 
است و اخیرا از سازمان اداری و استخدامی درخواست جذب ۷۵ هزار 
نیرو را کرده بودیم که از این میان برای جذب ۲۵ هزار نفر آزمون برگزار 
شد که از این تعداد، ۱۴ هزار نفر کارکنان حوزه پرستاری و اتاق عمل 

هستند که این نیروها به زودی اضافه خواهند شد.
خصوص  در  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس  منظور  داوود  ادامه  در 
اقدامات انجام شده توسط وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در 
دولت سیزدهم توضیحاتی ارائه کرد که در این مطلب با عنوان منظور: 
۴ میلیارد و ۲۷۳ میلیون دلار ارز به بخش درمان تخصیص یافت قابل 

مشاهده است.
در جلسه علنی مجلس همچنین گزارش کمیسیون بهداشت در این 
رابطه ارائه شد که جزئیات آن در مطلبی با عنوان اقدامات موثری در 
راستای رفع کمبودهای دارویی در کشور انجام شده است منتشر شده 

است.
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وزیر صنعت: صنایع دانش بنیان و 
صادرات محور در اولویت حمایت هاست 

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: صنایع دانش بنیان و صادرات محور 
که ظرفیت های ارز آوری بیشتری دارند در اولویت حمایت هاست.

به گزارش خبرنگار ایرنا، عباس علی آبادی در آیین افتتاح شرکت 
سرجین بافت افزود: توسعه صنعتی نیاز ضروری کشور است و صنعتی 
کردن کشور رویکرد اصلی برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت است .

وی با بیان اینکه دانش بنیان و صادرات محور بودن از مولفه های مهم 
تولید محسوب می شود، اظهار داشت: دانش بنیان بودن به معنای 

تکیه بر بهره مندی از توانمندی نیروی انسانی است.
علی آبادی بر هموار کردن مسیر برای تولیدکنندگان تاکید کرد و 
گفت: باید در این راستا بر پیگیری تاکیدات رهبر معظم انقلاب در 

خصوص تولید توجه و جدیت داشته باشیم.
علی آبادی با بیان اینکه وجود نیروی توانمند از ویژگی ها و ظرفیت 
عنصر  همین  با  کرد:  تصریح  است،  زنجان  استان  توجه  قابل  های 

نیروی انسانی می توان تحول بزرگی ایجاد کرد.
با سرمایه گذاری  بافت  تولیدی سرجین  ایرنا،  مجموعه  به گزارش 
بیش از ۲۰ هزار میلیارد ریال راه اندازی و برای خرید تجهیزات این 
واحد نیز ۵۲ میلیون یورو ارز اختصاص یافته که ۳۱ میلیون یورو 
آن از محل صندوق توسعه ملی و مابقی از منابع سهام داران تامین 

شده است.
این واحد تولیدی در صورت تکمیل فازهای بعدی زمینه اشتغال ۲ 

هزار نفر را فراهم می کند.
منابع ارزی نباید برای کالاهای دارای مشابه داخلی هزینه شود

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: منابع ارزی نباید برای کالاهایی 
که در داخل کشور مشابه آنها تولید می شود، هزینه شود.

به گزارش خبرنگار ایرنا، عباس علی آبادی در جریان سفر ۲ روزه 
خود به استان زنجان از مجتمع آندیا فولاد واقع در شهرستان ایجرود 
این  پیرامون مسائل  تولیدی  این مجموعه  با مدیران  و  بازدید کرد 

واحد جلسه تشکیل داد.
در این جلسه مدیران این واحد تولیدی خواستار حمایت از تولیدات 
ورودی  حقوق  خصوص  در  خواستند  صمت  وزیر  از  و  شدند  خود 
فرومنگنز پر کربن و متوسط کربن تجدید نظر صورت گیرد چرا که 

این محصولات در داخل کشور تولید می شود.
وزیرصنعت، معدن و تجارت نیز در این جلسه بر حمایت همه جانبه 
از تولید داخل تاکید کرد و گفت: اگر تخصیص ارزی برای واردات 
قید  با  این موضوع  باشد،  انجام شده  داخلی  دارای مشابه  کالاهای 

فوریت بررسی می شود.
تولید  وجود  با  تا  داده شود  نباید  ای  اجازه  کرد: چنین  اظهار  وی 
محصولی در داخل، مبالغ هنگفت ارزی جهت واردات از کشور خارج 

شود.
دولت  حمایت  با  که  ایجرود  فولاد  آندیا  مجتمع  ایرنا  گزارش  به 
سیزدهم در مدار احیا قرار گرفته است چند ماهی است که تولید 

خود را در حوزه تولید زنجیره فولاد از سر گرفته است.
به گفته مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان مجتمع فولاد 
آندیا با سرمایه گذاری منشاء خارجی)کشور چین( و ایران در سال ۹۳ 
و به منظور تولید چدن به بهره برداری رسید و توانست فرصت اشتغال 
با مشکلات  تا هزار و ۲۰۰ نفر را نیز فراهم کند ولی در ادامه راه 
مدیریتی و اختلاف بین شرکا عملًا، روند روبه رشد شرکت متوقف و 

حجم تولیدات و میزان اشتغال آن کاهش یافت.
مجید گلشنی منفرد افزود: در طی سال های ۱۳۹۳ تا ۱۴۰۱ این 
تولید  خطوط  عملًا  و  مواجه  زیادی  فرودهای  و  فراز  با  کارخانه 
و  ابتدای سال جاری  و  اواخر سال ۱۴۰۱  از  ولی  تعطیل شد؛  آن 
همراهی  و  مساعدت  و  اصلی  سرمایه گذار  متعدد  پیگیری های  با 
دستگاه های دولتی و قضایی استان و اثبات حقوق مادی و معنوی، 
مالک اصلی و اولیه شرکت زمام امور کارخانه را عهده دار و با فعال 
کردن خطوط کارخانه نسبت به جذب ۲۲۰ نفر در طی ۲ماه اقدام 

کرد.
به گفته مدیر کل صمت استان زنجان هم اکنون بیش از ۳۵۰نفر در 
این واحد مشغول کار هستند که پیش بینی می شود زمینه اشتغال 

برای یک هزار و ۲۰۰ نفر در طی سال آینده در آن ایجاد شود.
وی اظهار کرد: این واحد تولیدی که با حمایت دولت سیزدهم احیا 
شد و قرار است با ظرفیت تولید سالانه ۲۵۰ هزار تن کنسانتره آهن، 
۲۵۰ هزار تن آگلومره و ۱۵هزار تن فرومنگنز متوسط کربن و ۳۰ 
هزار تن فروسیلیکو منگنز و ۸۰۰ هزار تن شمش چدن به فعالیت 

خود ادامه دهد.
حجم سرمایه گذاری انجام شده در این مجتمع تولیدی ۲۰۰ میلیون 

دلار است.
جلوگیری از خام فروشی جهت گیری اصلی توسعه صنعتی کشور 

است
 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: جلوگیری از خام فروشی جهت 
گیری اصلی توسعه صنعتی کشور بوده و برنامه ریزی لازم در این 

زمینه صورت گرفته است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، عباس علی آبادی در دور دوم سفر استانی 
رییس جمهور و در جریان بازدید از یک واحد تولیدی در شهرستان 
ابهر در جمع خبرنگاران، افزود: این موضوع در صنعت فولاد شامل 

تمرکز بر تولید مقاطع فولادی است که ارزش افزوده بالایی دارد.
وی با بیان اینکه بهره گیری از ظرفیت های فناورانه ضامن ارتقای 
بهره وری در صنایع است،  گفت: استان زنجان پتانسیل بالایی در این 
زمینه دارد و این موضوع در تأسیس و راه اندازی واحدهای تولیدی 

جدید مشهود است.
علی آبادی خاطرنشان کرد: هموار کردن مسیر توسعه صنعتی در 
کشور پیامدهای مثبتی به همراه دارد و موجب رشد اشتغال در کشور 
می شود. وی همچنین بر ضرورت تکمیل حلقه های تولید صنعت 
نساجی و فولاد در استان زنجان تاکید کرد و گفت: صنعت نساجی، 

صنعت مادر و پایه است و با خود اشتغال به همراه دارد.
این مسوول افزود: با توجه به آنکه صنعت نساجی یکی از نیازهای 
اساسی کشور بوده، توسعه آن در تمامی حلقه های زنجیره تولید 

الزامی است.
علی آبادی اضافه کرد: سرمایه در گردش در صنعت نساجی از اهمیت 
ویژه ای برخوردار است و باید دستگاه های مربوطه مذاکره کرد تا نیاز 

این صنایع را به منابع مالی تامین کنند.

کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
با اشاره به اینکه یکی از شاخص های 
واقع بینی  پایه  بر   ۱۴۰۳ سال  بودجه 
تعیین  در  گفت:  است،  گرفته  قرار 
سال  بودجه  در  عمرانی  اعتبارات 
بخش ها  همه  متوازن  توسعه  آینده، 
عقب ماندگی های  تا  گیرد  قرار  مدنظر 

احتمالی جبران شود.
و  برنامه  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
بررسی  جلسه  دهمین  کشور،  بودجه 
بخش تفصیلی بودجه سال ۱۴۰۳ کل 
با حضور »داود منظور« معاون  کشور 
برنامه  سازمان  رئیس  و  رئیس جمهور 
رؤسای  و  معاونان  کشور،  بودجه  و 
این  در  شد.  برگزار  سازمان  این  امور 
جلسه ۲ گزارش »اعتبارات مورد نیاز 
مصوبات  و  خاتمه یافتنی  پروژه های 
رئیس جمهور«  استانی  سفرهای 
و  کلان  طرح های  امور  سوی  از 
تملک  ساماندهی  بخش  »جمع بندی 
دوم  بخش  در  سرمایه ای  دارایی های 
سوی  از   »۱۴۰۳ سال  بودجه  لایحه 
ارائه  بودجه  تلفیق  و  هماهنگی  امور 

شد.
»داود منظور«، در این جلسه با تأکید 
بر تسریع در تخصیص اعتبارات مورد 
پایان  تا  خاتمه یافتنی  طرح های  نیاز 
امسال، اظهار کرد: در تعیین اعتبارات 
عمرانی در بودجه سال آینده، توسعه 
متوازن همه بخش ها مدنظر قرار گیرد 
جبران  احتمالی  عقب ماندگی های  تا 

شود.
به  اشاره  با  رئیس جمهور  معاون 
بودجه  شاخص های  از  یکی  اینکه 
قرار  واقع بینی  پایه  بر   ۱۴۰۳ سال 
واقعی  به  توجه  با  افزود:  گرفته است، 
آینده،  سال  بودجه  منابع  دیده شدن 
تملک  اعتبارات  تحقق  وضعیت 
دارایی های سرمایه ای در سال ۱۴۰۳، 

حتماً بهتر از امسال خواهد بود.
متعهد کردن  به ضرورت  اشاره  با  وی 
دستگاه ها به تکمیل و اتمام طرح هایی 
که به عنوان طرح خاتمه یافتنی اعلام 
انضباط  اینکه  برای  گفت:  می کنند، 
باید  مالی در کشور حاکم شود، حتماً 
انعقاد  امورهای مختلف سازمان ضمن 
متعهد  را  آنها  با دستگاه ها،  تفاهم نامه 
به اتمام طرح ها در چارچوب های تعیین 

شده کنند.
هوشمندسازی  بر  تأکید  با  منظور 
بودجه ای به عنوان یکی از رویکردهای 
کشور،  بودجه  و  برنامه  سازمان  اصلی 
نهایی  ذی نفع  به  پرداخت  کرد:  بیان 
دارایی های  تملک  طرح های  در 
شود  دنبال  جدیت  با  باید  سرمایه ای 
تا سازمان برنامه و بودجه بداند منابع 
هدف  به  به درستی  تخصیص یافته 
توجه  راستا،  همین  در  و  کند  اصابت 
سامانه های  عملیاتی سازی  به  جدی 
مربوطه در دستور کار سازمان قرار دارد.

امور  بر  ناظر  بودجه،  و  برنامه  سازمان 
برنامه ای دستگاه ها است

با بیان  رئیس سازمان برنامه و بودجه 
اینکه باید در سامانه طرح های تملک، 
طرح ها  تمام   ۲۳ ماده  مجوزهای 
صورت  این  در  گفت:  شود،  بارگذاری 
است که ضمن شفاف شدن اطلاعات و 
در دسترس بودن آنها، امکان حکمرانی 
و  صحیح  اطلاعات  اساس  بر  مطلوب 

دقیق ایجاد می شود.
منابع  اهمیت موضوع مدیریت  به  وی 
و  پرداخت  رو  پیش  ماه های  در  آب 
تخصیص  در  تسریع  بر  علاوه  گفت: 
و  آبی  تنش  رفع  به  مربوط  اعتبارات 
لازم  مالی  منابع  کشور،  در  آبرسانی 
و  زیرزمینی  آب های  از  صیانت  برای 
حوزه  در  آب  منابع  حکمرانی  بهبود 
رودخانه ها، تعیین حریم و بستر و... نیز 

باید تأمین شود.
بیشتر  توجه  لزوم  به  اشاره  با  منظور 
رصد  به  سازمان  مختلف  بخش های 
و  جامع  برنامه های  ارائه  و  مستمر 
مسائل  درباره  پیش نگرانه  گزارش های 
سازمان  کرد:  تاکید  کشور،  مختلف 
برنامه و بودجه، ناظر بر امور برنامه ای 
امور  از  یک  هر  و  دستگاه هاست 

سازمان، باید ضمن نظارت برنامه محور 
بر دستگاه های مرتبط با حوزه فعالیت 
خود، برنامه ها و اقدامات آنها را به دقت 

رصد و پایش کند.
معاونان و رؤسای امور سازمان برنامه و 
بودجه در این نشست،به بیان نظرات و 

دیدگاه های خود پرداختند.
 حمایت از مرکز موضوع شناسی احکام 
به  پاسخگویی  تقویت  برای  فقهی 

مسائل جدید جامعه
بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
موضوع شناسی  مرکز  گفت:  کشور 
جهت  مرکزی  به عنوان  فقهی،  احکام 
پاسخگویی به مسائل جدید و اقتضائات 
جامعه عمل می کند و سازمان برنامه و 
بودجه از این امر حیاتی حمایت خواهد 

کرد.
و  برنامه  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
با  نشست  در  منظور  داود  بودجه، 
فلاح زاده«  »حجت الاسلام والمسلمین 
احکام  موضوع شناسی  مرکز  رئیس 
این  مسئولان  از  جمعی  و  فقهی 
مرکز، اظهار داشت: فعالیت های مرکز 
به عنوان  فقهی  احکام  موضوع شناسی 
پیرامون  تسهیلگری  علمی  مرکز  یک 
جدید  و  مستحدثه  احکام  استنباط 
پاسخ  خلأ  که  می آید  شمار  به  فقهی 
و  طلاب  دینی  سؤالات  و  مسائل  به 
مردم جهت شناخت دقیق و همه جانبه 
موضوعات احکام و یافتن مصادیق آنها 

را فراهم کرده است.
وی افزود: تأسیس این مرکز از برکات 
دقت  با  که  است  اسلامی  انقلاب 
رهبر  هوشمندانه  نیازسنجی  و  نظر 
با مجوز  و  انقلاب مدظله العالی  معظم 
تشکیل  قم  علمیه  حوزه  شورای عالی 

شده است.
معاون رئیس جمهور با اشاره به اهمیت 
پیدا  نو  فقهی  موضوعات  به  پرداختن 
به ویژه  و  جامعه  در  نوظهور  مسائل  و 
جوانان، گفت: نباید انتظار داشت که با 
توجه به پیشرفت علوم و تغییر و تبدیل 
تمام  در  روزانه موضوعات، یک مرجع 
باشد؛  داشته  کاملی  احاطه  موضوعات 
لذا ورود گسترده و پژوهش عمیق در 
مورد مسائل نوظهوری همچون تجارت 
بانکی،  معاملات  بورس،  الکترونیکی، 
بیمه، پیوند اعضا، لقاح مصنوعی، هوش 
مصنوعی، مرگ مغزی و فضای مجازی 

امری ضروری است.
ادامه داد: بسیار خرسندیم که  منظور 
با موافقت و تأیید مقام معظم رهبری 
مراجع  حمایت های  و  مدظله العالی 
خدمات  شاهد  امروز  تقلید،  عظام 
احکام  موضوع شناسی  مرکز  شایسته 
و  هستیم  مردم  و  کشور  به  فقهی 
سازمان برنامه و بودجه نیز از این امر 

حیاتی حمایت خواهد کرد.
بسیار  موضوعات  از  برخی  شناخت 

پیچیده است
حجت الاسلام و المسلمین فلاح زاده در 
ارزنده  به خدمات  اشاره  با  این جلسه 
فقهی،  احکام  موضوع شناسی  مرکز 
توضیح داد: این مرکز جهت جلوگیری 
موضوعات  تبیین  در  موازی کاری  از 
از  بهره گیری  با  فقهی،  مستحدثه 
متخصصان دینی و علمی، تلاش کرده 
موضوعی  اولویت های  شناخت  با  تا 
احکام  اقتضائات  و  جامعه  موردنیاز 
فقهی، فاصله نظریه و فتواهای فقهی را 
تا حد امکان کم کند و زمینه استنباط 

و  سازد  فراهم  را  دینی  احکام  صحیح 
از برداشت های مختلف و پراکنده کاری 
و ابهامات اجتماعی در مورد موضوعات 

مبتلا به جلوگیری شود.
از  برخی  شناخت  داد:  ادامه  وی 
نیاز  و  است  پیچیده  بسیار  موضوعات 
لوازم  تهیه  و  متخصصان  جذب  به 
به عنوان  دارد؛  مرتبط  فناورانه  اجرایی 
و  فناوری های جدید  به  توجه  با  مثال 
استهلال در  امور  پیشرفت های علمی، 
سال های اخیر توسط این مرکز پیگیری 
شده و بسیاری از ابهام زایی ها در جامعه 

از بین رفته است.
مدیر مرکز موضوع شناسی احکام فقهی 
در پایان اظهار امیدواری کرد: با توجه 
به منویات رهبر معظم انقلاب مبنی بر 
دولت  حمایت های  مرکز،  این  تقویت 
گسترش  به  پیش  از  بیش  مردمی 
فعالیت ها و خدمات رسانی بهتر به مردم 
کمک  علمی  و  فقهی  دینی،  مراکز  و 

کند.
سرمایه انسانی معتقد و متخصص یکی 
از مهم ترین عوامل پیشرفت کشور است

سرمایه انسانی معتقد و متخصص یکی 
از مهم ترین عوامل پیشرفت کشور است

برنامه  سازمان  رئیس   - ایرنا  تهران- 
مناسبت  به  پیامی  در  بودجه کشور  و 
تاکید  گزینش،  نهاد  تأسیس  سالروز 
کرد: یکی از مهم ترین عوامل تأثیرگذار 
کشوری،  هر  پیشرفت  و  توسعه  در 
و  معتقد  متعهد،  انسانی  سرمایه 
متخصص است که می توانند با اهتمام 
انقلابی،  روحیه  عدالت محوری،  به 
ارتقای  در  قانونمندی  و  فساد ستیزی 

بهره وری مؤثر باشند.
برنامه  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
معاون  منظور،  داود  بودجه،  و 
برنامه  سازمان  رییس  و  رئیس جمهور 
سالروز  مناسبت  به  کشور  بودجه  و 
تأسیس نهاد گزینش پیامی صادر کرد 

که متن آن به شرح زیر است:
جمله  از  گزینش  مقدس  »نهاد 
بنیان گذار  یادگارهای پر خیر و برکت 
جمهوری اسلامی ایران است که در ۱۵ 
دی ماه سال ۱۳۶۱ بنا بر فرمان حضرت 

امام خمینی )ره( تشکیل شد.
عوامل  مهم ترین  از  یکی  تردید  بدون 
هر  پیشرفت  و  توسعه  در  تأثیرگذار 
کشوری؛ سرمایه انسانی متعهد، معتقد 
و متخصص است که می توانند با اهتمام 
انقلابی،  روحیه  عدالت محوری،  به 
مردم داری، پاک دستی، فساد ستیزی و 
قانونمندی در ارتقای بهره وری سازمان 

مؤثر باشند.
با  همواره  زندگی  کلیّ  طور  به 
به طوری  است،  آمیخته  واژه گزینش 
نیل  برای  مراحل  کلیه  در  انسان  که 
با  است.  گزینش  در  ناگزیر  اهداف  به 
توجه به این مهم، مقام معظم رهبری 
بدان  فرمایشی  در  نیز  )مدظله العالی( 
و  خوب  گزینش  که  فرموده  تأکید 

آگاهانه یک وظیفه است.
معظم  مقام  فرمایشات  از  تأسی  با 
انتخاب  با  گزینشگران  رهبری، 
و  سازمان  می توانند  عالمانه  و  دقیق 
و  آورده  ارمغان  به  را  سالم  نهادهای 
در فرآیند گزینش، از سخت گیری ها و 

مانع تراشی های بیجا پرهیز کنند.
تشکیل  سالروز  می دانم  فرض  بر خود 
آن نهاد مقدس را به تمامی گزینشگران 
و همکاران پرتلاش در هیئت و هسته 

رابطین  و  سازمان  گزینش  مرکزی 
به  که  تابعه  سازمان های  و  استان ها 
اداری«  نظام  سلامت  »پاسداران  حق 
عرض  تهنیت  و  تبریک  می باشند، 
این  انجام  در  الهی  توفیقات  و  نموده 
سبحان  خداوند  از  را  خطیر  وظیفه 

مسئلت دارم.«
تومان  میلیارد  ۲۲هزار  اختصاص 
۹۵هزار  خدمت  پایان  مطالبات  برای 

بازنشسته
کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
میلیارد   ۲۲۰۰۰ اختصاص  با  گفت: 
پاداش  مطالبات  از  درصد   ۶۵ تومان، 
بازنشسته  نفر  هزار   ۹۵ خدمت  پایان 
و  استانی  ملی،  اجرایی  دستگاه های 

ایثارگران تامین اعتبار شد.
به گزارش ایرنا، داود منظور چهارشنبه 
در سخنانی رفع مسائل و دغدغه های 
بازنشستگان عزیز که مورد احترام ترین 
از  یکی  را  هستند  جامعه  بخش های 
اولویت های اصلی دولت مردمی دانست 
و افزود: در این زمینه مطالبات پاداش 
بازنشسته  نفر  هزار   ۹۵ خدمت  پایان 
و  استانی  ملی،  اجرایی  دستگاه های 
میلیارد  هزار   ۳۴ بر  افزون  ایثارگران 
تومان بود که از این مبلغ تا کنون ۲۲ 
درصد   ۶۵ معادل  تومان  میلیارد  هزار 
داده  تخصیص  و  ابلاغ  مطالبات  کل 

شده است.
به  اشاره  با  جمهور  رئیس  معاون 
برنامه ریزی های انجام شده، گفت: مبلغ 
۱۲ هزار میلیارد تومان باقی مانده نیز 

به زودی تامین اعتبار می شود.
برای  تومان  میلیارد   ۳۰۰ تخصیص 

تکمیل آزادراه قزوین ـ رشت
 رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور 
برای  تومان  میلیارد  از تخصیص ۳۰۰ 
قطعه باقی مانده آزادراه ۱۳۸کیلومتری 
تا  منجیل  فاصل  حد  رشت  ـ  قزوین 

رودبار خبر داد.
به گزارش ایرنا، داود منظور در صفحه 
مجازی  فضای  در  خودش  شخصی 
نوشت: با تخصیص مبلغ ۳۰۰ میلیارد 
تومان از سوی سازمان برنامه و بودجه 
آزادراه  از  باقی مانده  قطعه  کشور، 
حد  رشت  ـ  قزوین  ۱۳۸کیلومتری 
فاصل منجیل تا رودبار تا پایان امسال 

به بهره برداری می رسد.
به  پاسخ  راستای  در  ایرنا،  گزارش  به 
در  مردمی  ساله  چندین  مطالبات 
نهایی  فاز  از  بهره برداری  خصوص 
آزادراه قزوین- رشت حد فاصل منجیل 
تا رودبار، از ابتدای امسال، مبلغ ۶۰۰ 
میلیارد تومان به صورت نقدی به این 
پروژه اختصاص یافته که ۳۰۰ میلیارد 
شده  پرداخت  دی ماه  در  مبلغ  این  از 

است.
مشتمل  پروژه،  این  اجرایی  عملیات 
بر ۶ دستگاه پل بزرگ جمعاً به طول 
عدد   ۳۱۴ اجرای  شامل  متر،   ۱۵۷۶
شمع بتنی و چهار دستگاه تونل جمعاً 
به طول ۲۸۷۶ متر است که لاینینگ 
و روسازی بتنی دو دستگاه از تونل های 
و  متر   ۹۲۷ طول  به  ابتدایی  قطعه 
لاینینگ یک دستگاه تونل قطعه دوم 

به طول ۸۰۳ متر تکمیل شده است.
دیگر  تونل  دستگاه  یک  در  همچنین 
قطعه دوم به طول ۱۱۴۶ متر، عملیات 
عملیات  و  شده  تکمیل  طاق  حفاری 
لاینینگ با پیشرفت حدود ۱۰۲۱ متر 
)باقی مانده ۱۲۵ متر( در حال اجراست.

لزوم توجه به توسعه متوازن در تعیین بودجه عمرانی 

بودجه ۱۴۰۳/ واقعی دیده شدن منابع بودجه

گزارش

تولید بدون تورم در گرو توجه به نوآوری های 
دانش بنیانی در ارتقای بهره وری است

 معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور، بر ضرورت ارتقای بهره وری به 
ویژه در دستگاه های دولتی به کمک نوآوری فناورانه شرکت های دانش بنیان برای رشد تولید 
و مهار تورم تاکید کرد و گفت: ارتقای بهره وری با این رویه، می تواند رشد تولید بدون تورم 

را تحقق بخشد.
به گزارش گروه علم و آموزش ایرنا از معاونت علمی، فناوری  و اقتصاد دانش بنیان ریاست 
جمهوری، »همایش ملی رشد تولید و مهار تورم با الگو و نقشه راه حکمرانی دانش بنیان در 
سطح منطقه« امروز پنجشنبه با مشارکت وزارت نفت و کانون تولیدکنندگان صنعتی اقتصاد 
دانش بنیان و با حضور اوجی، وزیر نفت و علی آقامحمدی، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام 

و بیش از یکصد شرکت دانش بنیان برگزار شد.
روح الله دهقانی فیروزآبادی در این همایش با اشاره به ضرورت افزایش بهره وری به عنوان تنها 
راهکار افزایش تولید توام با عدم افزایش تورم گفت: برای افزایش تولید، راه های مختلفی داریم 
از جمله اینکه مواد اولیه وارد کنیم و وام بدهیم که جزو روش های سنتی برای افزایش تولید 
است اما روش های سنتی و استاندارد برای افزایش تولید در کشور ما عموما تورم زا هستند؛ 
مثلا افزایش تولید با افزایش تعداد کارخانه ها و حجم تولید عمدتا به تورم می انجامد، اما آن 

چه که باید الگوی مهار تورم قرار گیرد، افزایش بهره وری است.
تولید بدون  افزایش  بر ضرورت  به درستی و دقت  اینکه مقام معظم رهبری  بیان  با  وی 
افزایش تورم و از سوی دیگر بر اهمیت نقش آفرینی دانش بنیان ها در این عرصه تاکید دارند، 
افزود: دقت در بیانات، تاکیدات و رویکردهای مقام معظم رهبری طی بیست سال گذشته 
و نام گذاری سال های مختلف به وضوح نشان دهنده وجود یک منطق بالادستی و جریان 
مشخص رهبری برای رسیدن به یک نقطه روشن است. به ویژه شعارهای دهه اخیر که عمدتا 

رویکرد اقتصادی دارند.
دهقانی با بیان اینکه مهمترین نیاز برای افزایش تولید بدون تورم، افزایش بهره وری است، ادامه 
داد: تنها سرمایه گذاری  که تورم  ایجاد نخواهد کرد، افزایش بهره وری است و آن چه که سطح 
بهره وری را مشخص می کند، صرفا فناوری است. به عنوان نمونه، موتور جیمز وات در زمان 
خودش، یک موتور بهره ور بود اما اکنون این موتور در شمار تولیدات بهره ور نیست. موضوعی 

که نشان می دهد بهره وری، امری قیاسی و نسبی است.
به گفته وی، اگر بپذیریم تنها راه بهره وری، توسعه فناوری است، نگاهمان به فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان از یک موضوع تشریفاتی و لوکس به یک موضوع ضروری و محوری تغییر می کند 
و به تبع آن  دستگاه ها هم این موضوع را نه یک موضوع غیراولویت دار بلکه یک ضرورت 

حیاتی خواهند دید.
دهقانی با تاکید بر اینکه فناوری مدنظر در ارتقای بهره وری محدود به فناوری های سخت 
افزاری و تجهیزات پیشرفته نیست، عنوان کرد: فناوری در تمامی بخش های چرخه تولید، 

عرضه، فروش و فناوری های تکنیکی در این زمره قرار دارند.
گاهی در نگاه به فناوری دچار کوررنگی می شویم و صرفا فناوری های سخت را فناوری می 

بینیم در حالی که مدیریت، تامین مالی و توزیع و سایر حوزه ها نیز فناوری هستند.
وی با اشاره به ضرورت حل معضل بهره وری در دستگاه های دولتی افزود: باور نمی کنم 
تحقیق به معنای دقیق آن در هیچ کجا جز بخش خصوصی واقعی و معنادار باشد. بخش 
خصوصی مدام با تحقیق و پژوهش به دنبال این است که افزایش بهره وری بدهد و مجموعه 
های دولتی باید به سمت ارتقای بهره وری بروند و باید در گام نخست نظام پاداش و تشویق و 

روندهای پیچیده اداری را اصلاح کنند.
دهقانی تاکید کرد: اگر می خواهیم ارتقای بهره وری را تحقق ببخشیم، باید به سراغ بخش 
های دولتی برویم و در سازمان ها و دستگاهی دولتی نیز باید اول از اصلاح ساختار سازمان ها 

و تحول در رویکرد پیچیده و بروکراتیک دولتی سراغی بگیریم.
وی با بیان اینکه ما در حالی هشت  دهم درصد سهم تحقیق و توسعه داریم که تنها دو دهم 
درصد آن واقعی است و بقیه همین حمایت های معمول است، باید سهم تحقیق و توسعه 
را در دستگاه ها افزایش دهیم. قانون جهش تولید دانش بنیان یک قانون مترقی است که به 

خوبی ابزارها را برای ارتقای سهم دستگاه ها از تحقیق و توسعه مورد توجه قرار داده است.
دهقانی اظهار داشت: رقابت تنها بر محور فناوری و نوآوری اتفاق می افتد و نوآوری فناورانه 
شرکت ها است که برتری و موفقیت را تحقق می بخشد. دنیای امروز در میدان فناوری 
رقابت می کند و باید با نگاه به آینده و رویکرد حکیمانه، توسعه فناوری های آینده مدنظر 
باشد تا در سال های آینده در فناوری هایی که سرنوشت ساز و تعیین کننده هستند، از قافله 

پیشرفت عقب نمانیم.

جمع   آوری روزانه ۴۰ میلیون مترمکعب گاز مشعل

اجرای  در  دلاری  میلیارد   ۲۰ سرمایه گذاری  لزوم  به  اشاره  با  نفت  وزیر   
طرح های فشارافزایی میدان گازی مشترک پارس جنوبی و اقدام های انجام 
روزانه ۱۱  امروز حدود  تا  گازهای مشعل گفت:  زمینه جمع آوری  در  شده 
میلیون مترمکعب، تا پایان امسال روزانه حدود ۱۷ میلیون مترمکعب و تا 
پایان دولت مردمی نزدیک به روزانه ۴۰ میلیون مترمکعب گاز همراه مشعل 

جمع آوری خواهد شد.
به گزارش ایرنا از وزارت نفت، جواد اوجی  در همایش ملی »رشد تولید و مهار 
تورم با الگو و نقشه راه حکمرانی دانش بنیان شدن صنایع بزرگ با بهره گیری 
از فرصت های تولید محصول با برند تجاری ملی در کشور به منظور رقابت در 
سطح منطقه« در مرکز برگزاری همایش های تخصصی شرکت ملی نفت ایران 
)باشگاه کوشک(، گفت: برگزاری رویدادی با عنوان دانش بنیان کردن صنایع 
بزرگ به میزبانی صنعت نفت آن هم در سال رشد تولید و مهار تورم باعث 
افتخار است، صنعت نفت پیش از پیروزی انقلاب اسلامی تا حدودی به دست 
کارشناسان خارجی اداره می شد و نقش ایرانی ها اندک بود و برنامه های تولید 
و حتی این کالای راهبردی در دست خارجی ها بود، اما به لطف الهی پس از 
پیروزی انقلاب اسلامی روند مطلوبی در توسعه میدان ها، ساخت مجتمع های 
پالایشی و پتروشیمی و در عین حال جمع آوری گازهای همراه شکل گرفته 
است و خوشبختانه اکنون در همه بخش ها خودکفا هستیم و از روزآمدترین 

و پیچیده ترین سازه های ساخت داخل استفاده می کنیم.
وی با تأکید بر اینکه دشمنان در شرایط تحریم  هم نتوانستند مانع توسعه 
صنعت نفت ایران شوند، افزود: نزدیک به ۱۵۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری در 
منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس طی سال های اخیر و صدور خدمات فنی 
مهندسی به دیگر کشورها از جمله مهمترین دستاوردهای این صنعت بوده 
است؛ البته روند توسعه در همه دولت ها اتفاق افتاده است، اما خوشبختانه در 

دولت سیزدهم شتاب گرفت.
دولت  استقرار  با  همزمان   ۱۴۰۰ شهریورماه  در  داشت:  اظهار  نفت  وزیر 
سیزدهم و همزمان با تشدید تحریم ها، چالش های بزرگی در صادرات نفت 
داشتیم که برطرف شد و در عین حال تکمیل ۱۳۳ پروژه کلیدی نیمه کاره 
به ارزش ۲۸ میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار برای رشد تولید در دستور کار قرار 

گرفت.
اوجی در تشریح دستاوردهای صنعت نفت طی دولت سیزدهم گفت: افزایش 
۶۰ درصدی تولید نفت پس از آغاز به کار دولت سیزدهم، دستیابی به تولید 
روزانه بیش از یک میلیارد مترمکعب گاز طبیعی و بیش از ۷۶۰ هزار بشکه 
انواع  تن  میلیون   ۹۵ سالانه  تولید  ظرفیت  به  دستیابی  گازی،  میعانات 
محصول پتروشیمی، افزایش ظرفیت پالایشی روزانه ۲۳۰ هزار بشکه ای نفت 
با راه اندازی فاز دوم طرح توسعه پالایشگاه آبادان، افزایش ظرفیت تولید و 
فرآورش گاز با راه اندازی پالایشگاه فاز ۱۴ پارس جنوبی و به دنبال آن افزایش 
از جمله  گاز کشور همگی  فرآورش  مترمکعبی ظرفیت  میلیون  روزانه ۵۰ 

دستاوردهای صنعت نفت در دولت مردمی بوده است.
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اجتماعی
خبر

وزیر بهداشت: طرح نسخه الکترونیک 
تا پایان دولت سیزدهم تکمیل می شود

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: طرح نسخه الکترونیک 
تا کنون ۹۰ درصد اجرایی شده و تا پایان دولت سیزدهم به صورت 

کامل تکمیل می شود.
به گزارش ایرنا، بهرام عین اللهی در گفت وگوی تلویزیونی تصریح 
کرد: در دولت سیزدهم یک کمربند بیمارستانی در تهران پیش بینی 
شده که شامل بیمارستان شهید سلیمانی فردیس، شهریار، ملارد، فاز 
دوم بیمارستان فیروزآبادی شهرری، فاز جدید بیمارستان ورامین و 

پیشوا و بومهن است.
وی افزود: این بیمارستانها یا به تازگی افتتاح شده اند و یا در آستانه 

بهره برداری قرار دارند.
به گفته وزیر بهداشت، تاکنون ۲ هزار خانه بهداشت افتتاح شده 
و تا پایان سال بیش از ۲ هزار خانه بهداشت دیگر به بهره برداری 

می رسد.
عین اللهی همچنین افزود: ۱۵ جلسه قرارگاهی جمعیت نیز تشکیل 

شده و به اجرای قانون جوانی جمعیت اهتمام داریم.
به گفته وی، ۴۳۰۰ بهورز و ۶۵۰۰ نیروی بهداشتی در دولت سیزدهم 
به کار گرفته شدند و ۱۳۴ پروژه درمانی تا پیش از دولت سیزدهم 
افتتاح شده بود که در این دولت به بیش از ۴۳۰ پروژه افزایش یافته 

است.
تخت  هزار   ۱۶ گذشته  ماه   ۵ و  سال   ۲ در  گفت:  بهداشت  وزیر 
حضرت  بیمارستان  است.  شده  افتتاح  کشور  کل  در  بیمارستانی 
مهدی)عج( با ظرفیت یکهزار تخت و سه ماه بعد بیمارستان غدیر 
با ۸۲۰ تخت افتتاح شد یعنی در کمتر از چهار ماه ۱۸۰۰ تخت 
به ظرفیت بیمارستانی تهران افزوده شد. اکثر تجهیزاتی که در این 

بیمارستان ها استفاده شد، دانش بنیان و تولید داخل بوده است.
عین اللهی به موضوع جذب نیروهای لازم در مجموعه بهداشت و 
درمان پرداخت و اظهار داشت: در آزمون اخیر وزارت بهداشت ۲۵ 
هزار نیروی جدید جذب شد که ۱۴ هزار نفر مربوط به حوزه پرستاری 

است.
به گفته وی، هفت هزار تخت بسمارستانی در کل کشور در دست 
افتتاح قرار دارد. ۱۵۰ هزار تخت بیمارستانی در کشور داریم که ۱۲ 
درصد آن در این دولت افتتاح شد و امیدواریم تا پایان دولت سرانه 

تخت های بیمارستانی به ۲ برسد.
عین اللهی افزود: افزایش ظرفیت های دستیاری و تخصصی از دیگر 
اقدامات دولت است که نتیجه آن را سه تا چهار سال بعد در نظام 

سلامت خواهیم دید.
کشور  های  دانشگاه  در  پرستار  هزار  سالی ۱۰  اینکه  بیان  با  وی 
تربیت می شوند، تصریح کرد: قرار است پیشنهادی به شورای انقلاب 
فرهنگی ارائه کنیم که افزایش تربیت پزشکان عمومی از سال آینده 
متوقف شود زیرا باید بین پزشک و بیمار نیز تعادل وجود داشته باشد.

عین اللهی افزود: میزان اعتبار حوزه بهداشت در ۶ سال قبل از دولت 
مردمی حدود ۲۰ همت بوده و به ۴۶ همت افزایش یافت. ۲ هزار خانه 
بهداشت عمدتا در مناطق محروم ایجاد کردیم و تا پایان دولت ۲۴۰۹ 

مرکز بهداشتی نیز به بهره برداری می رسد.
وزیر بهداشت به جوانی جمعیت اشاره کرد و گفت: اگر چند سال 
جلسه  حدود ۱۵  شویم.  می  جمعیت  بحران  دچار  نشود  توجهی 
قرارگاه جوانی جمعیت داشتیم و باید به اهداف مورد نظر دست یابیم.

نیروی  بهورز و ۶ هزار  ادامه داد: در دولت مردمی چهار هزار  وی 
بهداشت به بکار گرفته شد.

و  خودرو  دستگاه  حدود ۵۰۰  کرد:  تصریح  همچنین  اللهی  عین 
۴۵۰۰ موتورسیکلت در مناطق محروم و صعب العبور برای رسیدگی 

به بهداشت و درمان ارائه دادیم.
وی با بیان اینکه سرانه تخت بیمارستانی در کشور ۱.۰۶ است، تصریح 
کرد: ۱۳۴ پروژه درمانی پروژه قبل از دولت سیزدهم بوده اکنون به 
۴۹۴ پروژه افزایش یافته است. حدود ۱۰۶ بیمارستان تجهیز شده 

است.
وی ادامه داد: اکنون ۱۵۰ هزار تخت بیمارستانی اکنون داریم و ۱۲ 

درصد آن در دولت سیزدهم افتتاح شد.
عین اللهی افزود: ۲۲ هزار نیروی پرستاری در سال ۱۴۰۰ استخدام 
شدند و امسال نیز ۲۵ هزار نیروی جدید که ۱۴ هزار پرستار و نیروی 

اتاق عمل هستند، جذب می شوند.
وی ادامه داد: ۲۸۰۰ متخصص را در مناطق محروم توزیع کردیم، 
همچنین باید ۷۵ هزار نیرو در مراکز بهداشتی و درمانی را جذب 

کنیم و سال گذشته ۶۷ هزار ایثارگر را تبدیل وضعیت کردیم.
وزیر بهداشت تصریح کرد: تجهیز بیمارستان ها نیز در اولویت است. 
۲۸۰ دستگاه پیشرفته پزشکی در نقاط مختلف کشور از جمله شتاب 
دهنده ها، سونوگرافی، رادیولوژی و غیره به استانها توزیع شد و دنبال 

آن هستیم مردم خدمات سلامت را در شهرهای خود انجام دهند.
اکنون ۲۸۰  گفت:  و  کرد  اشاره  سلامت  گردشگری  بحث  به  وی 
بیمارستان خدمات سلامت برای گردشگران ارائه می دهند و از عراق 
و سایر کشورها برای درمان به ایران می آیند و نزدیک به هفت هزار 

دانشجوی خارجی نیز در کشور در حال تحصیل هستند.
عین اللهی با بیان اینکه در دولت مردمی پنج دهک پایین جامعه بیمه 
رایگان شدند، گفت: ۱۲ میلیون نفر رایگان بیمه شدند و ۲۰ میلیون 

نفر نیز تحت پوشش بیمه روستایی هستند.
وزیر بهداشت گفت: زنان باردار تحت پوشش خدمات درمانی و زایمان 
رایگان هستند و تا پنج سال می توانند از خدمات رایگان استفاده 

کنند.
عین اللهی ادامه داد: درمان کودکان نیز در اولویت قرار گرفته و در 
گذشته ۵۵۶ تخت داشتیم که به ۱۵۰۰ تخت در دولت سیزدهم 

افزایش یافت.
وزیر بهداشت در حوزه دارو گفت: با توجه به اینکه عوارض واردات 
دارو چهار درصد و ارزش افزوده ۹ درصد بود، افراد ترخیص را انجام 

نمی دادند و از تیر سال جاری قانون اصلاح و ترخیص ها انجام شد.
عین اللهی ادامه داد: در حوزه تهیه دارو مشکلات تبادل بانکی به دلیل 
تحریم ثبت سفارش های دارو به سختی و کندی انجام می شود، با 
تلاش شبانه روزی سازمان غذا و دارو این مشکلات رفع می شود.وی 
تاکید کرد: اکنون ۹۹ درصد دارو را تولید می کنیم، امسال از نظر 

تامین دارو وضعیت خوبی داریم.
عین اللهی با بیان اینکه طرح دارویار از قاچاق دارو جلوگیری کرد، 
گفت: قبل از اجرای این طرح اقلام دارویی ایران به ۱۰ برابر قیمت 
ارز در خارج از کشور به فروش می رسیدند و دارویار از این اقدام 
جلوگیری کرد.وی به بحث فروش اینترنتی دارو نیز اشاره کرد و افزود: 
زنجیره تامین دارو بسیار مهم است و مسوول توزیع دارو در بحث 
فروش اینترنتی باید داروخانه باشد.، اکنون با وزارت ارتباطات در حال 

برنامه ریزی هستیم که این کار بدرستی انجام شود.
عین اللهی با بیان اینکه داروهای بیماران خاص باید حضوری باشد، 
تصریح کرد: آیین نامه فروش اینترنتی دارو در حال تدوین است زیرا 
بحث های حقوقی و قانونی است و شاید به شکل آزمایشی از دهه 
فجر آغاز شود.وی در بحث کمبود شیرخشک گفت: با توجه به اینکه 
شیرخشک قاچاق می شود، قرار شد بر اساس کد ملی در داروخانه ها 
توزیع شود و در ماه گذشته ۱۲ میلیون قوطی شیرخشک توزیع شد 

و به هر نوزاد ۱۰ شیرخشک تعلق می گیرد.

دولت  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  اول  معاون   
ایرانی  جزایر  عمران  و  توسعه  به  ای  ویژه  نگاه 
دارد، اظهار داشت: جزایر کشور ثروت و ظرفیتی 
محور  دریا  اقتصاد  و  گردشگری  توسعه  در جهت 

هستند.
توسعه  راهکارهای  بررسی  ایرنا، جلسه  به گزارش 
و عمران جزایر کشور به ریاست معاون اول رییس 

جمهور برگزار شد.
دولت  اینکه  بیان  با  جلسه  این  در  مخبر  محمد 
و عمران  توسعه  به  ای نسبت  ویژه  نگاه  سیزدهم 
اسلامی  جزایر جمهوری  گفت:  دارد،  ایران  جزایر 
در حقیقت ثروت و ظرفیتی بزرگ در جهت توسعه 
گردشگری، بهره برداری از سواحل و توسعه اقتصاد 

دریامحور هستند.
معاون اول رییس جمهور با تاکید بر رویکرد و نگاه 
جامع الاطراف برای توسعه جزایر کشور و تسریع 
ایرانی، تصریح  در نهایی شدن سند توسعه جزایر 
جزایر  عمران  و  توسعه  به  مربوط  مصوبات  کرد: 
که در جلسات هیات دولت و سایر کارگروه های 
مربوطه به تصویب رسیده اند باید به طور جدی و 

در اسرع وقت در دستور کار قرار گیرند.
خارجه،  امور  کشور،  وزرای  که  جلسه  این  در 
جمهور،  رییس  اجرایی  معاون  شهرسازی،  و  راه 
سایر  معاونین  و  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس 
دستگاههای ذیربط نیز حضور داشتند، راهکارهای 
توسعه، پیشرفت و عمران جزایر کشور مورد بحث 

و تبادل نظر قرار گرفت.
مراکز  و  مسکونی  های  پروژه  تکمیل  و  احداث 
جزایر،  در  عمومی  نقل  و  حمل  توسعه  درمانی، 
زیربنایی،  و  زیرساختی  های  پروژه  تکمیل 
اجرای طرح ها و پروژه های نیمه تمام با اولویت 
اشتغالزایی، توسعه بنادر و تاسیسات بندری، اجرا 
مجتمع  ایجاد  و  گردشگری  های  طرح  تکمیل  و 
های فرهنگی، ایجاد فرصت های شغلی با محوریت 
و  تولید  و  های سبک  قایق  پروری، ساخت  آبزی 
تراش سنگهای زینتی از جمله موضوعاتی بود که 
در این جلسه مورد تاکید قرار گرفت و مقرر شد 
با  را  ها  برنامه  این  مربوطه  اجرایی  دستگاههای 

جدیت پیگیری کنند.
مراکز  و  مسکونی  های  پروژه  تکمیل  و  احداث 
جزایر،  در  عمومی  نقل  و  حمل  توسعه  درمانی، 
زیربنایی،  و  زیرساختی  های  پروژه  تکمیل 
اجرای طرح ها و پروژه های نیمه تمام با اولویت 
اشتغالزایی، توسعه بنادر و تاسیسات بندری، اجرا 
مجتمع  ایجاد  و  گردشگری  های  طرح  تکمیل  و 
های فرهنگی، ایجاد فرصت های شغلی با محوریت 
و  تولید  و  های سبک  قایق  پروری، ساخت  آبزی 
تراش سنگهای زینتی از جمله موضوعاتی بود که 
در این جلسه مورد تاکید قرار گرفت و مقرر شد 
با  را  ها  برنامه  این  مربوطه  اجرایی  دستگاههای 

جدیت پیگیری کنند.
آب دریا تا اوایل سال آینده به اصفهان و تا پایان 

دولت به زاهدان می رسد
در جلسه بررسی پیشرفت انتقال آب خلیج فارس 
و دریای عمان به فلات مرکزی در خصوص بررسی 
طرح های انتقال آب به ریاست معاون اول رئیس 
های  پروژه  پیشرفت  میزان  از  گزارشی  جمهور 
شرق  به  فارس  خلیج  و  عمان  دریای  آب  انتقال 
دریا  آب  شد  اعلام  و  ارائه  ایران  مرکزی  فلات  و 
تا اوائل سال آینده به اصفهان و تا پایان دولت به 

زاهدان می رسد.
 در جلسه ای در خصوص بررسی طرح های انتقال 
آب به ریاست معاون اول رئیس جمهور گزارشی از 
میزان پیشرفت پروژه های انتقال آب دریای عمان 
و خلیج فارس به شرق و فلات مرکزی ایران ارائه و 
اعلام شد آب دریا تا اوایل سال آینده به اصفهان و 

تا پایان دولت به زاهدان می رسد.
اهمیت  به  اشاره  با  جلسه  این  در  مخبر  محمد 
از مولفه های قدرت و  به عنوان یکی  مسئله آب 
کرد:  تاکید  آینده  سال های  در  کشورها  حاکمیت 
موضوع آب تاثیر اساسی بر معیشت،  رفاه و امنیت 

غذایی مردم دارد و با توجه به دسترسی های ایران 
به دریا و ساحل در شمال و جنوب کشور و ایجاد 
بخش  داخل،  در  سراسری  آب  انتقال  شبکه  یک 
سیزدهم  دولت  در  آبی  تنش  مسئله  از  بزرگی 

مرتفع خواهد شد.
و  معدن  و صنعت،  نیرو  وزرای  که  این جلسه  در 
جمهور،  مسئولان  رئیس  اجرایی  معاون  تجارت، 
بنگاه های  عامل  مدیران  و  مربوطه  دستگاه های 
اول  اقتصادی کشور حضور داشتند، معاون  بزرگ 
و  معدن  صنعت،  و  نیرو  وزرای  از  جمهور  رئیس 
تجارت خواست تا یک طرح جامع برای انتقال آب 

از دریا در کشور تهیه کنند.
دولت  اقدامات  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
از خلیج فارس و  انتقال آب  راه اندازی خطوط  در 
دریای عمان به فلات مرکزی و استان های پرتنش 
در  سیزدهم  دولت  ماندگار  طرح  عنوان  به  آبی 
تمامی محافل علمی و نخبگانی کشور یاد می شود 
که بخش مهمی از این موفقیت و دستاورد دولت 
سیزدهم به دلیل پیش بینی و تدوین مدل تامین 
این  از  این پروژه ها بود که توانستیم بخشی  مالی 
خطوط را به ویژه در شهر یزد بهره برداری کنیم 
با  شهر  این  جاری  سال  تابستان  در  که  جایی  تا 

کوچکترین مسئله تنش آبی مواجه نبود.
فناوری های  از  بهره گیری  بر ضرورت  تاکید مخبر 

روز دنیا در زمینه شیرین سازی
مخبر بر ضرورت بهره گیری از فناوری های روز دنیا 
در زمینه شیرین سازی،   انتقال آب دریا و استفاده 
تاکید و تصریح کرد: تجربه  نامتعارف  از آب های 
آبیاری  از طرح  بهره گیری  نیرو درخصوص  وزارت 
زیر سطحی و کاهش مصرف آب و افزایش راندمان 
و  بودن  روز  به  اهمیت  نشانگر  برابری  سه  تولید 

بهره گیری از فناوری در توزیع منابع آبی دارد.
مخبر از وزرای نیرو و صمت خواست تا در اجرای 
یک  تعریف  و  ایجاد  دنبال  به  آب  انتقال  خطوط 
شبکه انتقال آب سراسری از دریا در داخل کشور 

باشند.
پیشرفت  میزان  از  گزارشی  جلسه  این  ادامه  در 
شرق(،    )کریدور  عمان  دریای  آب  انتقال  پروژه 
پروژه انتقال خلیج فارس به فلات مرکزی و انتقال 
اقدامات  همچنین  و  اصفهان  به  عمان  دریای  آب 
انجام شده برای تسریع پیشرفت این پروژه ها ارائه 

شد.
طبق این گزارش در پروژه انتقال آب دریای عمان 
جاری  سال  آذرماه  انتهای  تا  شرق  کریدور  در  و 
و  میزان حدود ۱۳ درصد  به  پیشرفت کلی طرح 
همچنین پیشرفت ماهیانه کریدور شرق تا زاهدان 
این  اساس  بر  همچنین  شد.  اعلام  درصد   ۲۴
گزارش پروژه انتقال آب در فاز نخست با پیشرفت 
می  اصفهان  به  آینده  سال  اوائل  تا  درصدی   ۵۷

رسد.
کار  سرلوحه  خدمت  و  امیدآفرینی  تبیین،  جهاد 

مسئولان در دهه فجر باشد
تبیین،  جهاد  گفت:  جمهور  رئیس  اول  معاون   
رویکرد امیدآفرینی و رویکرد خدمت باید سرلوحه 
کار مسئولان به ویژه در دهه فجر انقلاب اسلامی 
باشد به نحوی که مردم بتوانند به صورت مستقیم 
با مسئولین ارتباط پیدا کرده و مسائل و مشکلات 

خود را مطرح کنند.
در  مخبر«  »محمد  ایرنا،  دولت  حوزه  گزارش  به 
جلسه ستاد راهبردی دهه فجر انقلاب اسلامی که 
پیش از ظهر امروز )دوشنبه( برگزار شد، دهه فجر 
را لیلة القدر جمهوری اسلامی خواند و با اشاره به 
اقتدار نظام در عرصه منطقه ای و بین المللی گفت: 
اگرچه امروز به لحاظ نظامی در سطح بالایی قرار 
داریم اما عامل اصلی اقتدار ایران اسلامی،   مردمی 

بودن نظام است.
دفاع  دوران  در  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
زمانی  جنگ  نتیجه  که  بودیم  شاهد  نیز  مقدس 
تغییر کرد که مردم به صحنه آمدند و با ساده ترین 

سلاح ها به تقابل با دشمن بعثی پرداختند.
اسلامی  انقلاب  فجر  دهه  اینکه  بر  تاکید  با  وی 

نیز همه ساله با محوریت مردم برگزار 
فجر  دهه  کرد:  خاطرنشان  است  شده 
امسال به دلایل مختلف همچون اوضاع 
منطقه،  انتخابات پیش رو و تلاش های 
میان  ایجاد شکاف  برای  استکبار  نظام 
چندان  دو  اهمیت  از  نظام،  با  مردم 

برخوردار است.
ساله  همه  استکبار  نظام  افزود:  مخبر 
آسیب  برای  را  جدیدی  های  برنامه 
رساندن به کشور و جدا کردن مردم از 
نظام در پیش می گیرد؛ از این رو باید 
تهدیدات  به  پاسخگویی  برای  همواره 
آماده  دشمنان  جدید  های  برنامه  و 

باشیم.
وی بر اهمیت وظایف و ماموریت های 
بخصوص  و  ها  سیما،  رسانه  و  صدا 
اطلاع  برای  مجازی  فضای  مسئولین 
تاکید  جامعه  بخشی  آگاهی  و  رسانی 
کرد و گفت: فضای مجازی امروز نقش 
و اهمیت بسیار زیادی در هدایت افکار 
مسئولین  است  لازم  که  دارد  عمومی 
تبیین  برای  ریزی  برنامه  به  نسبت  بخش  این 

واقعیت ها تلاش کنند.
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: جهاد تبیین، 
رویکرد امیدآفرینی و رویکرد خدمت باید سرلوحه 
کار مسئولان به ویژه در دهه فجر انقلاب اسلامی 
باشد به نحوی که مردم بتوانند به صورت مستقیم 
با مسئولین ارتباط پیدا کرده و مسائل و مشکلات 

خود را مطرح کنند.
مخبر با تاکید بر اینکه باید دستاوردهای نظام را 
به جامعه و نسل جوان معرفی کنیم، تصریح کرد: 
کارنامه جمهوری  انقلاب  فجر  در دهه  است  لازم 
و  صنعتی  و  علمی  های  ایران،پیشرفت  اسلامی 
دستاوردهای فناورانه جدید را برای جامعه و نسل 

های جدید تبیین کنیم.
وی با تاکید بر اینکه برگزاری مراسم دهه فجر و 
روز ۲۲ بهمن باید مردمی پایه و با محوریت آحاد 
اجرایی  های  دستگاه  همه  از  برگزار شود،  جامعه 
از  حمایت  برای  را  خود  تلاش  حداکثر  خواست 
گروه های مردمی به کار گیرند تا شاهد برگزاری 
هر چه با شکوه تر دهه فجر امسال و ناامید شدن 

دوباره دشمنان باشیم.
در این جلسه رئیس ستاد مرکزی دهه فجر انقلاب 
اسلامی گزارشی از جلسات هماهنگی کمیته های 
با دستگاه ها و نهادهای ذیربط  مربوطه و رایزنی 
الخصوص  علی  ها  برنامه  مناسب  برگزاری  جهت 
و  کرد  ارائه  بهمن   ۲۲ در  انقلاب  پیروزی  جشن 
بزرگ  دستاوردهای  کرد  خواهیم  تلاش  گفت: 
کشور در قالب نمایشگاه در معرض دید مردم قرار 

گیرد.
ارشاد  و  فرهنگ  وزرای  که  جلسه  این  در 
بهداشت،  فناوری،  و  تحقیقات  علوم،  اسلامی، 
بسیج  سازمان  رئیس  پزشکی،    آموزش  و  درمان 
مستضعفین،   رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران، 
رئیس نهاد نمایندگی رهبری در دانشگاه ها،   دبیر 
مسئولان  سایر  و  مجازی  فضای  عالی  شورای 
ذی ربط نیز حضور داشتند،   پیشنهادات و دیدگاه 
های مختلف برای برگزاری هر چه باشکوه تر دهه 
از  مناسب  اطلاع رسانی  و  اسلامی  انقلاب  فجر 
دستاوردهای نظام و دولت مورد بحث و تبادل نظر 

قرار گرفت.
۳۴ هزار طرح اشتغالزایی در سال ۱۴۰۰ اجرایی 

شد
بر اساس گزارش عملکرد تبصره ۱۸ قانون بودجه 
ارزش  تومان  میلیارد  هزار   ۳۵ از   ۱۴۰۰ سال 
تسهیلات پرداخت شده و تعداد ۳۴ هزار طرح با 
هزینه سرانه ایجاد اشتغال ۲۱۴ میلیارد تومانی در 

سال ۱۴۰۰ اجرایی شده است.
»محمد  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
مخبر« روز دوشنبه در دومین جلسه هیات امنای 
اهمیت و روند  به  حساب ملی پیشرفت و عدالت 
در  عدالت  و  پیشرفت  ملی  صندوق  گیری  شکل 
دولت سیزدهم اشاره کرد و گفت که حساب ملی 
بهره  و  تولید  افزایش  هدف  با  عدالت  و  پیشرفت 
طریق  از  کشور  های  استان  پیشرفت  برای  وری 
اختصاص منابع لازم برای اشتغالزایی شکل گرفته 
است و باید بخش بیشتری از توزیع منابع با توجه 
میانگین  زیر  اشتغال  میزان  با  هایی  استان  به 

کشوری، تخصیص یابد.
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: دولت بنا دارد 
در تبصره ۱۸ با کمک منابع دولتی، تلفیق منابع 
طریق  از  ها  دستگاه  برنامه  ارائه  و  بانکی  نظام  با 
و  توسعه  برنامه  عدالت،  و  پیشرفت  ملی  حساب 
آبادانی روستاها و شهرهای کشور به ویژه مناطق 
اندازی  با توجه به راه  محروم را پیگیری کند که 
در  عدالت  و  پیشرفت  ملی  حساب  از  ای  شبکه 
کشور  های  استان  به  اختیار  این  ها،  استانداری 
داده شده است تا از طریق این حساب برنامه های 

توسعه ای استان خود را عملیاتی کنند.
اقتصاد،تعاون، کار  وزرای  که  جلسه  این  در  مخبر 
و  ارتباطات  و  کشاورزی  جهاد  اجتماعی،  رفاه  و 
فناوری اطلاعات،  روسای سازمان برنامه و بودجه 

رییس  فناوری  و  علمی  معاون  مرکزی،  بانک  و 
های  لایحه  تلفیق  کمیسیون  رییس  و  جمهور 
داشتند،  حضور  اسلامی  شورای  مجلس  بودجه 
وضعیت  از  شناسی  آسیب  ضمن  تا  کرد  تاکید 
اصلاحات  و  ها  دستگاه  منابع،  عملکرد  تخصیص 
تبصره ۱۸، هر چه سریعتر منابع تبصره ۱۸ حساب 
ملی پیشرفت و عدالت به دستگاه ها تخصیص یابد.

اجرای ۳۴ هزار طرح اشتغالزایی با ارزش ۳۵ هزار 
سال  در  شده  پرداخت  تسهیلات  تومان  میلیارد 

۱۴۰۰
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت  جلسه  این  در 
قانون بودجه سال  از عملکرد تبصره ۱۸  گزارشی 
۱۴۰۰، اقدامات انجام شده تبصره ۱۸ قانون بودجه 
قانون   ۱۸ تبصره  اقدامات  گزارش  و   ۱۴۰۱ سال 

بودجه سال جاری ارائه کرد.
بر اساس گزارش عملکرد تبصره ۱۸ قانون بودجه 
ارزش  تومان  میلیارد  هزار   ۳۵ از   ۱۴۰۰ سال 
تسهیلات پرداخت شده و تعداد ۳۴ هزار طرح با 
هزینه سرانه ایجاد اشتغال ۲۱۴ میلیارد تومانی در 

سال ۱۴۰۰ اجرایی شده است.
میلیارد  هزار   ۴,۴ نیز   ۱۴۰۱ سال  در  همچنین 
اجرای  اول  روز  و کارها طی ۱۰۰  به کسب  ریال 
 ۱۷.۶ میزان  این  از  که  شده  پرداخت   ۱۸ تبصره 
هزار میلیارد ریال اسناد خزانه و ۴.۸ هزار میلیارد 

ریال منابع نقدی اختصاص یافته است.
در سال ۱۴۰۲ نیز کل تسهیلات پرداختی دستگاه 
ها با احتساب سهم بانک های عامل از محل منابع 
تا پایان آذرماه سال جاری ۴۴ هزار میلیارد ریال 
میزان تسهیلات پرداختی با احتساب سهم بانک ها 
و ۳۹۱ هزار میلیارد ریال تسهیلات نقدی مصوب 
و اسناد خزانه تنزیل یافته با احتساب سهم بانک 

ها بوده است.
 ۳۱ سرمایه  تومان  میلیارد  هزار   ۹۶۰ افزایش 

صندوق پژوهش و فناوری ملی
استانی و  نیز گزارش عملکرد دستگاهی  ادامه  در 
بانکی در خصوص اجرای تبصره ۱۸ ارائه و اعلام 
ملی  فناوری  و  پژوهش  صندوق   ۳۱ در  و  شد 
استانی، ۳ صندوق دولتی و ۲ صندوق حمایتی در 
افزایش سرمایه  تومان  میلیارد  هزار  مجموع ۹۶۰ 
رقم  این  برابر   ۸ حدود  در  که  است  شده  ایجاد 
ضمانت نامه در برنامه دستگاه های دولتی نهایی 

شده است.
منابع  تسهیلات  عملکرد  خصوص  در  همچنین 
قرض الحسنه تبصره ۱۸، ۲۰ هزار میلیارد تومان 
توسط ۴ دستگاه حمایتی  الحسنه  از محل قرض 
پرداخت  اشتغالزایی  برای  تبصره۱۸  در  مکلف 
تبصره  عملکرد  گزارش  نشست  این  است.در  شده 
۱۸ قانون بودجه و اقدامات انجام شده در راستای 
و  بررسی  گذشته  سال   ۳ طی  تبصره  این  اجرای 
برنامه دستگاه های اجرایی برای سال جاری نهایی 

و مصوب شد.
برنامه های دستگاه های  نیز  این جلسه  پایان  در 
اجرایی برای سال ۱۴۰۲ نهایی و مصوب شد و در 
مرحله پرداخت منابع به مشاغل خرد و کوچک و 

خانگی قرار گرفته است.
ماموریت وزارت نیرو برای مدیریت منابع و نظارت 

بر نحوه مصرف آب
باید  نیرو  وزارت  گفت:  رییس جمهور  اول  معاون   
منابع  بارش ها،  مدیریت  اندک  میزان  به  توجه  با 
آب و نظارت بر نحوه مصرف در بخش های صنعت، 
کشاورزی و خانگی را به عنوان یک مأموریت مهم 

در دستور کار داشته باشد.
به  آبرسانی  اضطراری  طرح های  بررسی  جلسه   

ریاست معاون اول رییس جمهور برگزار شد.
محمد مخبر در این جلسه از مدیریت منابع آب به 
امر ضروری و مهم به ویژه در شرایط  عنوان یک 
خشکسالی کشور یاد کرد و گفت: وزارت نیرو باید 
منابع  بارش ها،  مدیریت  اندک  میزان  به  توجه  با 
آب و نظارت بر نحوه مصرف در بخش های صنعت، 
کشاورزی و خانگی را به عنوان یک مأموریت مهم 
در دستور کار داشته باشد.معاون اول رییس جمهور 
افزود: کم آبی مشکلی نیست که بتوان به سادگی 
نادیده  را  آن  پیامدهای  و  کرد  عبور  آن  کنار  از 
و  آب  منابع  مدیریت  برای  باید  رو  این  از  گرفت 
تأمین آب پایدار، برنامه ریزی دقیقی داشته باشیم 
مشکل  دچار  مصرف  تیک  و  تابستان  فصل  در  تا 
نشویم. در این جلسه وزیر نیرو گزارشی از وضعیت 
آب  تأمین  اضطراری  طرح های  و  جاری  سال  آب 
شرب ارائه کرد و پس از بحث و بررسی تصمیمات 
لازم برای تأمین منابع مالی مورد نیاز اجرای این 
که  نشست  این  شد.در  اتخاذ  اضطراری  طرح های 
برنامه و بودجه هم حضور داشت،  رییس  سازمان 
گزارشی از آخرین اقدامات انجام شده در راستای 
تأمین آب برخی مناطق و شهرها از جمله استان 
سیستان و بلوچستان و زاهدان ارائه شد که حفر 
و تجهیز بیش از ۱۰۰ حلقه چاه، احداث بیش از 
۷۰ کیلومتر خط لوله آبرسانی و نصب ایستگاه های 
این  در  بود.همچنین  اقدامات  این  جمله  از  پمپاژ 
آب  تجهیزات  ساخت  کار  که  شد  اعلام  گزارش 
شیرین کن های منطقه ی سیستان به اتمام رسیده 
و به زودی حمل و انتقال آن به داخل کشور آغاز 

خواهد شد.

مخبر: جزایر کشور ثروت و ظرفیتی در جهت 
توسعه گردشگری و اقتصاد دریا محور هستند

خبر

سلاجقه: ظرف یک ماه برای مقابله با 
آلاینده ها تقویم اجرایی تدوین می کنیم

 رئیس سازمان محیط زیست از مأموریت این سازمان برای تدوین تقویم 
زمانی پیگیری مصوبات جلسات امروز کارگروه ملی کاهش آلودگی هوا 
و ستاد ملی هماهنگی و مدیریت تالاب ها در بازه زمانی حداکثر یک 

ماهه خبر داد.
به گزارش حوزه دولت ایرنا، »علی سلاجقه« با اشاره به جلسات کارگروه 
ملی کاهش آلودگی هوا و ستاد ملی هماهنگی و مدیریت تالاب های 
کشور که امروز سه شنبه به ریاست معاون اول رئیس جمهور برگزار شد، 
تصریح کرد: همه ارکان دولت بنا به دستور رئیس جمهور با تمام وجود 
عزم جزم کرده تا مسائل آلایندگی کشور و خصوصاً آلاینده های هوا را 

به نحو مطلوب پیگیری کند.
وی با مهم دانستن جلسات امروز کارگروه ملی کاهش آلودگی هوا و 
ستاد ملی هماهنگی و مدیریت تالاب ها، از مأموریت سازمان محیط 
زیست برای تدوین تقویم اجرایی پیگیری مصوبات این نشست ظرف 
اعتبارات لازم و  تقویم  این  ماه خبر داد و گفت که در  حداکثر یک 

دستگاه های عامل برای پیگیری هر موضوع نیز تعیین خواهد شد.
هماهنگی  ملی  ستاد  و  هوا  آلودگی  کاهش  ملی  کارگروه  جلسه  در 
و  راه  کشاورزی،    جهاد  نفت،  کشور،  وزرای  که  تالاب ها  مدیریت  و 
شهرسازی،   نیرو، صنعت، معدن و تجارت،   استاندار اصفهان و رئیس 
سازمان هواشناسی کشور نیز حضور داشتند، رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست گزارشی از وضعیت محیط زیست استان اصفهان و مقایسه 
وضعیت کیفی هوای این استان در آبان و آذر سال جاری نسبت به مدت 
مشابه سال قبل ارائه کرد و در ادامه به تشریح اقدامات انجام شده و 
برخی موانع پیشِ روی مصوبات مرتبط با کاهش آلودگی هوای استان 

اصفهان پرداخت.
دستور  خصوص  در  گرفته  صورت  اقدامات  از  همچنین  سلاجقه 
رئیس جمهور در خصوص دریاچه نمک که در سفر به استان قم انجام 
شد گزارش داد که در این راستا، طرح جامع مدیریت دریاچه نمک به 

تصویب اعضای جلسه رسید.
طرح جامع مدیریت دریاچه نمک قرار است در سه محور جلوگیری 
از خشک شدن و ایجاد کانون های گرد و غبار، کاهش بار آلودگی و 
جلوگیری از تغذیه گرایی تالاب و حفاظت و بهره برداری پایدار، جلوگیری 

از تخریب غیرقابل جبران و تصرف اراضی تالاب اجرایی شود.
در این نشست همچنین گزارشی از شیوه نامه تعیین حریم اکولوژیک 
)بوم شناختی( تالاب ها ارائه شد و پس از بحث و بررسی، کلیات این 
شیوه نامه به تصویب رسید و مقرر شد اعضای ستاد ظرف یک هفته 

نظرات و پیشنهادات اصلاحی خود را به دبیرخانه ارسال کنند.
در این نشست همچنین پیشنهاداتی با اثربخشی عمده در جهت کاهش 
آلودگی هوای اصفهان مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت و تصمیماتی 
هوای  آلودگی  کاهش  مصوبات  روی  پیش  موانع  رفع  جهت  در  نیز 
اصفهان از جمله ساماندهی حمل و نقل عمومی و برقی کردن خودروها و 

کیفی سازی سوخت اتخاذ شد.
»محمد مخبر« معاون اول رئیس جمهور در نشست امروز کارگروه ملی 
کاهش آلودگی هوا و ستاد ملی هماهنگی و مدیریت تالاب های کشور 
بر ضرورت توجه به اجرای برخی اقدامات در راستای کاهش آلودگی 
هوا تأکید کرد و گفت: آلودگی هوا با آسیب های جدی برای سلامت 
جامعه همراه است که باید با تسریع روند اجرای برنامه های کوتاه مدت و 

زودبازده، برنامه های بلندمدت برای حل این معضل تدوین شود.
کشور  دریایی  زیست  محیط  المللی  بین  تحقیقات  مرکز  سلاجقه: 

راه اندازی می شود
 معاون رئیس جمهور و رییس سازمان محیط زیست گفت: به زودی 
در منطقه تنگه هرمز در جزیره هرمز مرکز تحقیقات بین المللی محیط 

زیست دریایی کشور ایجاد می شود.
به گزارش ایرنا، علی سلاجقه در همایش معرفی طرح های برتر محیط 
زیستی در منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس اظهار کرد: در حوزه دریا و 
با تمرکز بر آلاینده های دریایی و همچنین حیات وحش منطقه پیرامونی 

پارس جنوبی وضعیت جالبی حکمفرما تیست.
وی افزود: وضعیت پراکنش انواع آلاینده ها در این متطقه قابل پایش 

و تحلیل است.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: با توجه به حضور و 
زندگی مردم در پیرامون منطقه ویژه انرژی پارس، نیاز است زمینه رفع 

آلاینده های محیطی برای حفظ سلامت ساکنین انجام شود.
سلاجقه ادامه داد: بررسی های نشان می دهد که بخشی از مدیران 
شرکت های نفت و گاز و پتروشیمی و به خصوص سازمان منطقه ویژه 
اقتصادی انرژی پارس علاقمند به کاهش آلاینده های محیطی منطقه 
هستند که می توانند به برنامه های سازمان محیط زیست در داشتن 

یک افقی بدون آلاینده در پارس جنوبی کمک کند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: در حوزه محیط زیست، 
دنیای استعمار به دنبال این است که ایران را با مسائل زیست محیطی 
تحت فشار قرار دهد در حالی که کشور ما براساس آموزه های دینی و با 

یک نگاه علمی در این زمینه برنامه دارد.
به  نیاز  زیستی  برنامه های محیط  پیشبرد  با هدف  اکنون  وی گفت: 

آزمایشگاه بزرگ محیط زیستی کشور داریم.
سلاجقه یادآور شد: با توجه به فعالیت پژوهشگاه صنعت نفت کشور 
در منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس باید دست به دست هم دهیم 
تا مجموعه آزمایشگاهی کربن به عنوان الگوی کشور در این منطقه 

ایجاد شود.
وی اظهار کرد: همچنین نیاز است دانشکده های محیط زیستی در جوار 

مراکز صنعتی عسلویه و مناطق پیرامونی آن شکل گیرد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تاکید کرد: محیط زیست منطقه 
با همراهی کشورهای منطقه حفظ شود و ایران باید به عنوان سردمدار 

منطقه باشد.
وی ادامه داد: در حوزه اقتصاد دریامحور که از سوی رهبر معظم انقلاب 

مطرح شده نیاز به اجرای برنامه های مناسبی وجود دارد.
سلاجقه اضافه کرد: خطوط نفت و گاز دارند در دریا دخالت می کنند در 

حالی که باید احترام میزبان را حفظ کنند.
وی گفت: وضعیت دریا در جنوب کشور مناسبت نیست و با یک نشت 
کوچکی که تابستان امسال در استان بوشهر اتفاق افتاد دریا آلوده شد 

که وزارت نفت باید پاسخگوی آن باشد.
سلاجقه ادامه داد: وضعیت محیط زیست کشور به گونه ای است که 

کسی نمی پذیرد اینگونه اتفاق ها شکل گیرد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: در بحث ریزگردها و 
آلایندگی ها مشکلاتی در کشور وجود دارد و مردم در برخی استان ها با 

مشکلاتی مواجه هستند.
تا مردمی که در  فراهم شود  انتظار می رود شرایطی  اظهار کرد:  وی 

منطقه حضور دارند از هوای سالم استفاده کنند.
سلاجقه ادامه داد: البته منکر توسعه نیستیم و با توجه به این که اولویت 
سال حمایت از تولید است سیاست ما در سازمان نیز بر مبنای حمایت 

از تولید و اقتصاد کشور است.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: واحدهای صنعتی بویژه 
در حوزه  نفت، گاز و پتروشیمی رویه خوب و رو به جلویی در حوزه 
محیط زیست دارند ولی باید تقویم اجرایی خود بویژه در بخش پساب و 

فلرها را به سازمان حفاظت محیط زیست ارائه کنند.
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اخبار

انتقاد زارع پور به ادعای کذب حذف 
بسته های اینترنتی

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: بسته های 
حذف  داشته  وجود  گذشته  سال  از  که  اینترنتی 

نشده است.
»عیسی  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
هیأت  جلسه  حاشیه  در  چهارشنبه  روز  زارع پور« 
از  یکی  اینترنی  بسته  خبرنگاران،  جمع  در  دولت 
بسته های  برخی  حذف  مدعی  که  را  خبرنگاران 
انتشار  از  و  داد  قرار  بررسی  مورد  را  بود  اینترنتی 
اینترنتی  های  بسته  حذف  مورد  در  کذب  اخبار 

انتقاد کرد.
تا دیروز  ماه  بالای ۴  اینکه هیچ بسته  بیان  با  وی 
درصد   ۳۴ ها  قیمت  افزایش  و  است  نشده  حذف 
بوده است، گفت: بسته های اینترنت که در یک سال 

و نیم گذشته بوده، هیچ یک حذف نشده اند.
تا  کرد:  تاکید  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ثبت نام  آمار کسانی که  آمار گرفتم،  دیروز که من 
کرده بودند حدود ۳.۵ میلیون نفر بود و ما همچنان 
باز می گذاریم  نیز  ماه  این  تا آخر  و  باز گذاشته ایم 
از  اما  هفته  این  پایان  تا  بودیم  گفته  قبلا  البته 
امکان  دی ماه  آخر  تا  که  می کنیم  اعلام  همین جا 

ثبت نام وجود دارد.
زارع پور گفت: مردم عزیز برای ثبت نام باید به آدرس 
may.gov.ir مراجعه کنند و وقتی به این سایت 
وارد شوند در همان صفحه اول گزینه اینترنت هدیه 
می خواهند  که  را  تلفنی  شماره  دارد.  وجود  دولت 
شماره  کنند،  وارد  را  شود  فعال  آن  روی  اینترنت 
باید به نام خودشان باشد و ۲۴ ساعت بعد برای آنها 

فعال می شود.
جزو  که  پایین  دهک های  اینترنت  درباره  وی 
وعده های رئیس جمهور بود، افزود: این بسته در حال 
حاضر برای همه مردم فعال شده است. انشاءالله سال 
آینده که این بسته تمام شود در ابتدای سال برای 
آنها هم تدبیر می کنیم که برای دهک های پایین نیز 

بسته ای فعال شود.
درباره  اطلاعات همچنین  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
میزان مصرف ماهانه مردم از اینترنت بیان کرد: در 
حال حاضر آمار دقیقی ندارم. سوأل می کنم و دفعه 

بعد حتما خدمتتان عرض خواهم کرد.
 ۵۰ اپراتورها،  آمار  براساس  کرد:  تصریح  پور  زارع 
مصرف  ماه  در  گیگ   ۳  ،۲ زیر  مشترکین  درصد 
اینترنت دارند اما ۵۰ درصد نیز بیش از این مصرف 

می کنند.
فیلترینگ،  به پرسشی درباره کاهش  وی در پاسخ 
گفت: مأموریت در این خصوص را رئیس جمهور به 
شورای عالی فضای مجازی داده اند.، در این دستور 

ساماندهی مسدودسازی ذکر شده است
کرد:  تاکید  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
کارگروه رسیدگی به محتوای مجرمانه در دادستانی 
با ۱۲ عضو تشکیل شده که ۶ عضو آن نمایندگان 
که  پیگیری می کنیم  کارگروه  این  در  است،  دولت 
شود،  نظر  تجدید  آنها  در  می توان  که  پلتفرم هایی 
مانند  هایی  پلتفرم  برای  گیرد؛   صورت  اقدامی 
به  بار  دو  هست.  نظر  تجدید  امکان  »گوگل پلی« 
کار  این  باز هم  برده ایم  مجرمانه  کارگروه مصادیق 
در  اجتماعی  شبکه های  برای  اما  کرد،  خواهیم  را 
بخش های دیگری تصمیم گیری شده است و کاری 

نمی توان کرد.
پیام رسان ها  متقابل  اتصال  از  که  کاربرانی  تعداد 

استفاده می کنند از ۲ میلیون عبور کرد
 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: بیش از ۲ 
قابلیت  از  ایرانی  پیام رسان های  کاربران  از  میلیون 

اتصال متقابل استفاده می کنند.
»عیسی زارع پور« با انتشار پستی در شبکه اجتماعی 
ایرانی گفت: هشت ماه پیش بود که پیام رسان های 
که  شدند  مجهز  متقابل  اتصال  قابلیت  به  بومی 
اروپا برای سکوهای  اتحادیه  به تازگی قرار است در 

بزرگ بین المللی اجباری شود.
در  قابلیت  این  از  که  کاربرانی  تعداد  افزود:  وی 
استفاده  گپ  و  گپ  آی  بله،  ایتا،  پیام رسان های 

می کنند از مرز ۲ میلیون نفر فراتر رفته است.
قابلیت  این  از  استفاده  برای  ایرنا،  گزارش  به 
)فعال سازی قابلیت اتصال متقابل یا اینتر کانکشن 
به روزرسانی  از  پس  ایرانی(  پیام رسان های  در 
پیام رسان خود به آخرین نسخه، وارد حساب کاربری 
خود شوید. سپس از بخش تنظیمات پیام رسان وارد 
بخش امنیت و حریم خصوصی شده و گزینه ارتباط 

با سایر پیام رسان های ایرانی را فعال کنید.
با این اقدام قابلیت »اتصال متقابل« فعال می شود و 
می توانید در لیست مخاطبین خود که همین امکان 
بر  علاوه  باشند،  کرده  فعال  خود  پیام رسان  در  را 
تبادل پیام متنی، انواع فایل ها را نیز رد و بدل کنید.

نام  جستجوی  با  قابلیت،  این  از  استفاده  برای 
بی نهایت«  »آیکن  روی  کلیک  و  موردنظر  مخاطب 
یک  کدام  عضو  شما  مخاطبین  ببینید  می توانید 
بین  از  سپس  هستند؛  بومی  پیام رسان های  از 
را  نظرتان  مد  پیام رسان  مقصد،  پیام رسان های 

انتخاب کرده و پیام را ارسال کنید.

 ۹ در  ایران  فولاد  زنجیره  صادرات  ارزش   
تغییر  اما  یافت  افزایش  امسال  نخست  ماه 
افُت ارزش  جهت مصرف جهانی فولاد سبب 
بر  کارشناسان  و  شد  کشور  میلگرد  صادرات 
نیازمند  ساختمانی  فولاد  صنعت  باورند  این 
تولید محصولات ارزش افَزا و کشف بازارهای 

جدید است.
و  ماشین آلات  برای  تقاضا  ایرنا،  گزارش  به 
کووید-۱۹  همه گیری  پایان  از  پس  خودرو 
از سرگیری فعالیت های صنعتی  با  در دنیا و 
بالا رفت و صنعت ماشین سازی بخش زیادی 
از سرمایه ها را به خود جذب کرد، در مقابل 
و  یافت  کاهش  ساختمانی  فولاد  برای  تقاضا 
بخش ساخت و ساز که در زمان شیوع کرونا 
محرک اصلی تقاضای فولاد بود، جایگاه قبلی 

خود را از دست داد.
رَصد تولید جهانی فولاد از یک طرف و بررسی 
سوی  از  فولادی  محصولات  فروش  میزان 
دیگر، حکایت از این دارد که چگونگی مصرف 
محصولات فولادی دچار تغییر شده و برخلاف 
۲ سال پیش که ساخت و ساز مسکن، محرّک 
صنایع  روزها  این  بود،  فولاد  تقاضای  اصلی 
اصلی ترین  به  خودروسازی  و  سازی  ماشین  

مشتریان فولادسازان تبدیل شده اند.
آخرین گزارش »انجمن تولیدکنندگان فولاد 
ایران« در ۹ ماه منتهی به دی امسال نیز موید 
این مدت صادرات  زیرا در  این موضوع است 
صادرات  و  درصدی   ۳۴.۳ افزایش  »تختال« 
درصدی  چهار  کاهش  »بلوم«  و  »بیلت« 
داشته و ارزش میلگرد صادراتی ایران نیز افُت 

۱۴ درصدی را تجربه کرده است.
از  بسیاری  ساخت  در  »بیلت«  و  »بیلوم« 
مقاطع فولادی مانند لوله، میلگرد و همچنین 
تیرآهن که همگی مصارف ساختمانی دارند، 
از  است که  این درحالی  و  استفاده می شود 
محصولات  تولید  برای  )اسلب(  »تختال« 
تخت فولادی مانند کُویل یا ورق های فولادی 
استفاده می شود که در صنعت ماشین سازی، 
کاربرد  سنگین  ماشین آلات  و  خودروسازی 

دارد.
افزایش ۸۵۰ میلیون دلاری درآمد فولادسازان 
در کنار کاهش صادرات آهن آلات ساختمانی

تولیدکنندگان  »انجمن  طبق آخرین گزارش 
در  کشور  فولاد  صادرات  ارزش  ایران«  فولاد 
به  نسبت   ۱۴۰۲ دی  اول  به  منتهی  ماه   ۹
مدت مشابه سال گذشته، رُشد ۱۹ درصدی 
صادراتی  درآمد  رشد،  این  سایه  در  و  داشته 
افزایش  فولادسازان حدود ۸۵۰ میلیون دلار 

یافته است.
این در حالی است که با وجود افزایش درآمد 
صادراتی صنعت فولاد ایران، فولادسازان فعال 
در زمینه تولید آهن آلات ساختمانی با کاهش 
افُت  شدند؛  مواجه  صادراتی  میلگرد  ارزش 
صادرتی  میلگرد  ارزش  دلاری  میلیون   ۱۳۰
ایران در ۹ ماه اخیر با وجود آنکه زمان اوج 
مصرف این محصول در بیشتر مقاصد صادراتی 
است،  سال  نخست  نیمه  ساختمانی،  آهن 
نه تنها نشان از تغییر جهت مصرف محصولات 
فولادی دارد بلکه ضرورت پیدا کردن مقاصد 

صادراتی جدید را گوشزد می کند.
روند صادرات میلگرد برخلاف ۲ سال گذشته 
رو به کاهش گذاشته و همه ماه های امسال و 
ادامه  وضعیت  این  تابستان  ماه  در سه  حتی 
داشته است به طوری که در شهریور امسال 
تنها ۱۳۱ هزار تنُ میلگرد از کشور صادر شد 
و آمار هفت ماه نیز از کاهش چهار درصدی 
درصدی   ۱۴ افُت  و  میلگرد  صادرات  حجم 

ارزش آن حکایت دارد.
علاوه بر تغییر جهت مصرف جهانی محصولات 
بازارهای  در  جدید  مقررات  وضع  فولادی، 
واردات  بر  که  عراق  مانند  ایران  فولاد  هدف 
میلگرد ایران تعرفه گذاشته اند، موجب شده 
سایر  از  بیش  فولادی،  این محصول  صادرات 
افت  کشور  ساختمانی  فولادی  محصولات 

داشته باشد.
صنعت  سهم  افزایش  شاهد  اخیر  سال های 
از تولید ناخالص داخلی و تحقق سهم  فولاد 
۱۳ درصدی آن در صادرات کشورمان بودیم 
که می تواند نشانه ای از تبدیل اقتصاد نفتی 
به اقتصاد فولادی باشد و بدون تردید آهن و 
فولاد ساختمانی نقش مهمی در تحقق اقتصاد 

فولادی دارد.
از تحریم ها  کمتر آسیب دیدن صنعت فولاد 
ظرفیت  از  استفاده  نفت،  صنعت  به  نسبت 
زیرساخت های  به  دسترسی  داخلی،  معادن 

مطمئن  بازار  کشور،  در  فولاد  تولید  مناسب 
کشورهای  به  فولاد  صادرات  کم هزینه  و 
خاورمیانه، انرژی در دسترس، منابع محیطی 
و نیروی کار ارزان همگی باعث شده »تبدیل 
اقتصاد نفتی به فولادی« به عنوان یک فرصت 
ویژه در اقتصاد ایران معرفی شود که به گفته 
کارشناسان، تغییر جهت مصرف جهانی فولاد 
نباید این فرصت ویژه برای اقتصاد کشورمان 

را به مخاطره بیندازد.
برای  مهمی  محرک  هنوز  مسکن  بخش 

صنعت فولاد است
بررسی آمار تولید فولاد و محصولات فولادی 
و مقایسه آن با اطلاعات فروش این محصولات 
در داخل و میزان صادرات کشور نشان می دهد 
که هنوز بخش مسکن و صنعت ساخت و ساز 
داخل از محرک های اصلی در افزایش تقاضای 
فولاد ساختمانی محسوب می شود هرچند این 

گرایش در سطح جهان رو به افول است.
تولید  ظرفیت  از  درصد   ۳۶ تنها  هم اکنون 
فعال است و در صورت وجود  میلگرد کشور 
فعال  امکان  ساختمانی،  آهن آلات  تقاضای 
شدن این ظرفیت خالی وجود دارد و افزایش 
بانکی برای ساخت و ساز می تواند  تسهیلات 
در فعال شدن این بخش مهم از صنعت فولاد 

موثر باشد.
طرح های  جمله  از  که  مسکن  ملی  نهضت 
شود  می  محسوب  سیزدهم  دولت  کلیدی 
در  مسکن  بحران  حل  کنار  در  می تواند  نیز 
محرک  به عنوان  کشور  نقاط  از  بسیاری 
مهمی برای صنعت فولاد، موجب فعال شدن 
ظرفیت های تولید آهن آلات ساختمانی شود.

فولادهای  تولید  سمت  به  حرکت  ضرورت 
ساختمانی ارزش افَزا

از  یکی  ساز  و  ساخت  صنعت  تردید،  بدون 
می تواند  که  است  ایران  صنایع  بزرگترین 
بزنگاه  در  ساختمانی  فولاد  بازار  رُکود  از 
کاهش صادرات و تغییر جهت مصرف جهانی 
مانند  بخش  این  ولی  کند  جلوگیری  فولاد 
سوی  و  به سمت  گذر  حال  در  صنایع  سایر 
بکارگیری روش های مدرن خانه سازی است 
مهم  این  به  فولادسازان  کند  می  ایجاب  که 
توجه و در راستای تغییر خطوط تولید برای 

تولیدات ارزش افزا اقدام کنند.
بی شک صنعتی شدن ساخت و ساز می تواند 
ضمن افزایش سرعت ساخت و ساز و افزایش 
ایمنی موجب کاهش قیمت تمام شده مسکن 
این روش در کشور،  تا ورود کامل  شود ولی 
صنعتی  پیشران  به عنوان  باید  سازان  فولاد 
جهت  در  صنعتی  سازی  ساختمان  شدن 
را  لازم  اقدامات  خود  تولید  خطوط  تغییر 
کارخانه  که  است  کاری  این  و  دهند  انجام 
تولید  المللی فعال در عرصه  بین  های فولاد 
های  سال  از  را  آن  ساختمانی  آهن آلات 
ذوب آهن  کنند.مدیرعامل  می  دنبال  گذشته 
اصفهان در این پیوند گفت: این شرکت افزون 
بر ۵۳ سال سابقه و تجربه در تولید فولاد و 
محصولات فولاد ساختمانی دارد و برای ده ها 
سال »مقاطع طویل فولادی« مورد نیاز کشور 

در صنعت ساختمان را تولید کرده است.
و  اخیر  های  سال  داد:  ادامه  کوهی  مهدی 
به دنبال حضور سایر واحدهای فولادی کشور 
در تولید محصولات فولاد ساختمانی، ضرورت 
تولید محصولات صنعتی و ارزش افزای فولاد 
از  بیش  اصفهان  آهن  ذوب  در  ساختمانی 
تولید  سمت  به  حرکت  و  شد  حس  پیش 

محصولات جدید از دهه نود در این کارخانه 
آغاز شده است.

اصفهان  آهن  ذوب  اینکه  بیان  با  وی 
بال«  پهن  های  »تیرآهن  تولید  با  هم اکنون 
به عنوان پیشران صنعتی شدن  را  نقش خود 
می کند،  ایفا  کشور  در  ساختمان سازی 
با وزارت راه و  خاطرنشان کرد: تعامل خوبی 
انجمن سازه های فولادی کشور  و  شهرسازی 
برقرار شده است و تلاش می کنیم در نهضت 
ملی مسکن نیز با ارائه این محصولات صنعتی، 

نقش آفرین باشیم .
کرد:  تاکید  اصفهان  ذوب آهن  مدیرعامل 
افزایش سرعت ساخت و ساز، افزایش ایمنی 
جمله  از  ساخت  شده  تمام  قیمت  کاهش  و 
فولادی  »سازه های  از  استفاده  اصلی  مزایای 
مُدرن  سازی  ساختمان  صنعت  در  نوین« 

است.
با  اصفهان  آهن  ذوب  کرد:  تصریح  کوهی 
نظیر  ساختمانی«  طویل  »محصولات  تولید 
برای  را  خود  آمادگی  بال«  پهن  »تیرآهن 
تامین »تیرآهن« مورد نیاز »طرح نهضت ملی 

مسکن« اعلام کرده است.
شده  تولید  های  تیرآهن  شد:  یادآور  وی 
برابر زلزله هفت  قبلی ذوب آهن حداکثر در 
ریشتری مقاومت داشت ولی محصولات جدید 
کارخانه در برابر زلزله هشت تا ۱۲ ریشتری 

نیز مقاوم است.
کشف بازارهای صادراتی جدید در دستور کار 

فولادسازان قرار بگیرد
کشور  داخل  در  مسکن  تولید  بخش  هرچند 
محسوب  فولاد  صنعت  برای  مهمی  محرک 
این  به  تنها  نباید  فولادسازان  ولی  می شود 
تحقق  برای  است  لازم  و  کنند  اکتفا  بازار 
چشم انداز ۱۴۰۴ یعنی صادرات ۱۵ میلیون 
تنُ فولاد در سال، سهم زیادی را به صادرات 

فولاد ساختمانی تخصیص دهند.
»انجمن  گزارش  آخرین  اساس  بر 
صادرات  سهم  ایران«،  فولاد  تولیدکنندگان 
امسال،  نخست  ماه   ۹ در  »بلوم«  و  »بیلتِ« 
سه میلیون و ۹۵۱ هزار تنُ و سهم صادرات 
»تختال« )اسلب( یک میلیون و ۶۷۰ هزار تنُ 
ثبت شد که این ارقام نشان می دهد هنوز از 
بلوم که در  و  بیلتِ  وزنی سهم صادرات  نظر 
کاربرد  ساختمانی  فولادی  محصولات  تولید 
دارد بیش از تختال صادراتی است و کاهش 
اهمیت  بلوم،  و  بیلت  چهار درصدی صادرات 
پیدا کردن مقاصد صادراتی جدید برای فولاد 
ساختمانی را به فولادسازان گوشزد می کند.

تارنمای معتبر »استیل اوربیس« چندی پیش 
اعلام کرد که »کوکایرِ چِلیک« فولادساز نام 
آشنای ترکیه ای قصد دارد فولاد »پروژه شهر 
نئِوم عربستان سعودی« را تامین کند و این 
شمال  در  که  نئِوم  شهر  که  است  حالی  در 
غربی عربستان و در ساحل دریای سُرخ قرار 
دارد می تواند بازار نزدیکتری برای محصولات 
ایران باشد. »کوکایرِ چِلیک« فولادساز  فولاد 
ترُک در سال های اخیر بیش از ۱۹ درصد از 
فروش فرامرزی خود را در منطقه خاورمیانه 
و شمال آفریقا )مِنا( انجام داده و این شرکت 
این  در  را  خود  فروش  که  است  آن  به دنبال 
منطقه تقویت کند.پروژه »شهر نئِوم« متعلق 
سعودی  عربستان  سرمایه گذاری  صندوق  به 
است و این کشور قصد دارد برای این پروژه 

۵۰۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری کند.
بی شک با توجه به سیاست خارجی و منطقه 

روابط  ارتقای  موجب  که  سیزدهم  دولت  ای 
سیاسی و تجاری ۲ کشور ایران و عربستان شد 
می توان این امکان را در اختیار فولادسازان 
فولاد  محصولات  بتوانند  تا  داد  قرار  داخلی 

ساختمانی خود را به این کشور صادر کنند.
»دانیلی«  ایتالیایی  شرکت  نیز  پیش  چندی 
کار احداث کارخانه آهن اسفنجی ۲.۵ میلیون 
تنُی را در بندر »دقم« کشور عمان آغاز کرد 
که بر اساس پیش بینی ها این کارخانه تا سال 

۲۰۲۶ میلادی به بهره برداری می رسد.
فولاد  و  آهن  صنعت  تحولات  مختصر  رصد 
همجوار،  کشورهای  و  آسیا  غرب  منطقه  در 
به خوبی نشان می دهد اگر صنعت آهن و فولاد 
خوبی  های  پیشرفت  همه  وجود  با  کشورمان 
که در سال های گذشته داشته است در چشم 
بازارهای صادراتی  انداز توسعه به دنبال کشف 
جدید نباشد، در آینده با مشکلات زیادی مواجه 

خواهد شد.
آلات  آهن  و  فولاد  تولید  قطب  اصفهان 

ساختمانی
حاضر  زمان  در  ایران  در  فولاد  تولید  میزان 
حدود ۳۰ میلیون تنُ در سال است که حدود 
۴۰ درصد آن در اصفهان تولید می شود، در افق 
چشم انداز ۱۴۰۴ مقرر شده است کشورمان ۵۵ 
باشد و  تولید فولاد داشته  تنُ ظرفیت  میلیون 
فعلی  تنُ  میلیون   ۹.۵ از  فولاد  میزان صادرات 
کند  پیدا  افزایش  سال  در  تن  میلیون   ۱۵ به 
که بدون تردید رسیدن به این میزان صادرات 
ساختمانی  آهن آلات  صادرات  افزایش  نیازمند 

است.
افزایش صادرات فولاد کشور به ۱۵ میلیون تنُ 
صادرات  صعود  بخش  نوید  می تواند  سال  در 
رو  پیش  سال های  در  اصفهان  استان  فولادی 
باشد که ضرورت دارد برای آن برنامه ریزی های 

لازم انجام شود.
 ۲ کالا،  بورس  شده  منتشر  اطلاعات  طبق 
 ۱۴ امسال  نخست  نیمه  اصفهانی  فولادساز 
کالا  بورس  در  را  داخل  تولید  میلگرد  درصد 
فراب  سپید  فولاد  »مجتمع  اند،  کرده  عرضه 
کویر« با سهم هشت درصدی معادل ۴۶۰ هزار 
در  میلگرد  بزرگ ترین عرضه کننده  تنُ  و ۶۵۸ 
نیمسال نخست ۱۴۰۲ بود و ذوب آهن اصفهان 
با  میلگرد  تنُ   ۵۷۵ و  هزار   ۳۲۴ تولید  با  نیز 
اختلاف کمی نسبت به فولادسازان دوم و سوم 
در  میلگرد  کنندگان  عرضه  چهارم  رتبه  در 

بورس کالا قرار گرفت.
شده  عرضه  میلگردهای  اطلاعات  بررسی 
نشان  امسال  نخست  نیمه  در  کالا  بورس  در 
می دهد، مجموع ۱۱ شرکت برتر عرضه کننده 
میلگرد فولادی در مجموع سه میلیون و ۲۸۸ 
هزار و ۱۷۳ تنُ یعنی حدود ۶۰ درصد عرضه 
که ۲  اند  داده  انجام  را  کالا  بورس  در  میلگرد 

شرکت از آنها در استان اصفهان قرار دارند.
فولادی  میلگرد  کننده  تولید  سایر شرکت های 
که تعداد زیادی از آن ها نیز در استان اصفهان 
هزار   ۲۶۱ و  میلیون   ۲ عرضه  با  هستند  فعال 
فولادی سهم ۴۰ درصدی  میلگرد  تنُ  و ۵۳۳ 
)استراتژیک(  راهبردی  محصول  این  عرضه  از 
گزارش  داشته اند.به  عهده  بر  را  کالا  بورس  در 
ایرنا، جمهوری اسلامی ایران اکنون در بین ۷۱ 
انجمن جهانی فولاد، رتبه دهمین  کشور عضو 
پیش  و  داده  اختصاص  خود  به  را  فولادساز 
 ۵۵ ظرفیت  به  دستیابی  با  است  شده  بینی 
میلیون تنی در سال ۱۴۰۴ به جایگاه هفتمین 

فولادساز جهان برسد.

صنعت فولاد ساختمانی کشور نیازمند تولید 
ارزش اَفزا و ورود به بازارهای جدید

اخبار

دولت سیزدهم بیش از ۱۰۶ پروژه بیمارستانی را 

تکمیل کرد

 معاون رئیس جمهور گفت: دولت سیزدهم تا سالگرد دوسالگی بیش از 
۱۰۶ پروژه بیمارستانی را تکمیل کرد و برخی فعالیت های دولت در حوزه 
بهداشت و درمان در مقایسه با دوره مشابه افزایش ۳ برابری داشته است.

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، سید محمد حسینی در برنامه زنده 
تلویزیونی کشیک سلامت شبکه سلامت سیما با موضوع برآیند تعاملات 
دولت و مجلس در حوزه نظام سلامت، درباره برجسته ترین و مهمترین 
دستاورد دولت در بخش سلامت گفت: دولت سیزدهم زمانی کار خود را 
شروع کرد که مهمترین مسئله کشور بحث سلامت در دوران کرونا بود.

وی افزود: در آن دوره بنا به دلایلی شرایط به نحوی بود که کشور هم در 
تولید و واردات واکسن و هم در تخت و امکانات بیمارستانی با مشکلات 
فراوانی مواجه بود لذا رئیس جمهور حتی قبل از اینکه بطور رسمی 
سکان مدیریت اجرایی کشور را در دست بگیرد موضوع واردات واکسن 
و حمایت از تولید واکسن در داخل کشور را مورد پیگیری قرار داد و 
برخلاف تبلیغاتی که به راه انداخته بودند که امکان واردات حتی یک 

واکسن نیز وجود ندارد، بسیار نتیجه بخش بود.
معاون رئیس جمهور در امور مجلس خاطرنشان کرد: دولت سیزدهم 
یک روز بعد از رای اعتماد به وزرای کابینه، سفرهای استانی را با هدف 
شناسایی کمبودها و نیازهای مناطق مختلف کشور آغاز کرد و در این 
سفرها مهمترین مسئله برای دولت این بود که طرح ها و پروژه های 
ناتمامی که برای چندین سال به حال خود رها شده و معطل مانده بودند 
و به نوعی به نماد ناکارآمدی و ضعف حکومت تبدیل شده را شناسایی، 

تکمیل و در خدمت مردم قرار دهد.
دولت سیزدهم بیش از ۱۰۶ پروژه بیمارستانی را تکمیل کرد

حسینی ادامه داد: دولت سیزدهم همچنین در این راستا ده ها بیمارستان 
و مرکز درمانی در سراسر کشور که بعضاً بیش از ۳۰ سال از زمان کلنگ 
زنی و آغاز عملیات اجرایی آن گذشته بود را تکمیل کرد که از آن جمله 
می توان به بیمارستان شهریار، بیمارستان هزار تخت خوابی حضرت ولی 
عصر )عج(، بیمارستان ۸۲۰ تخت خوابی غدیر و بیمارستان فردیس 

استان البرز اشاره کرد.
حسینی گفت: براساس آماری که وجود دارد دولت سیزدهم تا سالگرد 
۲سالگی خود با عزم راسخ و سرمایه گذاری های قابل توجه، بیش از ۱۰۶ 
پروژه بیمارستانی را تکمیل، تجهیز و در اختیار مردم قرار داده است و در 
مقایسه با دوره مشابه گذشته از نظر امکانات و سخت افزاری و ساخت 
بیمارستان افزایش ۳ برابری دارد و کشور از نظر سلامت رشد و پیشرفت 

قابل توجهی داشته است.
بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هزار گردشگر سلامت جذب شده است

معاون رئیس جمهور با بیان اینکه قبل از انقلاب اسلامی وضع بهداشت 
و درمان در شرایط مناسبی قرار نداشت به نحوی که حتی برای درمان 
بیماری های عمومی پزشکان پاکستانی، هندی و بنگلادشی به درمان 
مردم می پرداختند اظهارداشت: امروز در سایه توجهات نظام مقدس 
جمهوری اسلامی مراکز آموزشی و پزشکی در همه استان ها و حتی 
شهرهای کوچک تاسیس شده است و نه تنها از نظر پزشک متخصص و 
جراح در کشور کمبودی وجود ندارد بلکه به مرکز جذب گردشگر سلامت 
در منطقه تبدیل شده ایم و بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هزار گردشگر 

سلامت جذب شده است.
معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: طرح دارویار، بیمه رایگان دهک 
های کم برخوردار، صندوق حمایت از بیماران صعب العلاج، تقویت مراکز 
ناباروری و دسترسی عادلانه به خدمات درمانی و بهداشتی از اولویت های 
دولت مردمی، تحول گرا و عدالت محور آیت الله رئیسی است و دولت با 
جدیت و اولویت تلاش می کند تا سهم مردم از هزینه خدمات درمانی تا 
حد ممکن کاهش یابد و به تعبیر مقام معظم رهبری خانواده بیمار دغدغه 

ای جز بیمارداری نداشته باشند.
حسینی روحیه مسئولیت پذیری در بین پزشکان را قابل تحسین دانست 
و به حضور گروه های جهادی پزشکی در مناطق محروم اشاره کرد و 
انتظار می رود مسئولین استانی با این عزیزان که داوطلبانه و  گفت: 
بدون چشم داشت بدنبال خدمت به مردم محروم هستند بیش از پیش 
همکاری داشته باشند ضمن اینکه دولت مصمم است شرایطی فراهم 
سازد تا پزشکان متخصص در همه نقاط کشور حضور داشته باشند و 

صرفا در تهران و برخی کلانشهرها متمرکز نباشند.
معاون رئیس جمهور خاطرنشان کرد: در زمینه استخدام کادر درمان 
بویژه پرستاران عزیز که در دوران کرونا با روحیه ایثار و جانفشانی در 
صحنه حضور داشتند نیز با همکاری امور اداری و استخدامی اقدامات 

خوبی در دست اقدام است.
حسینی تصریح کرد: دولت و همه مسئولین با تمام توان و شبانه روزی 
مشغول کار و خدمت هستند البته میزان کمبودها و مشکلاتی که از 
دوره رخوت و تنبلی به جا مانده بسیار زیاد است اما اطمینان داشته 
باشند که دولت بی وقفه در تلاش است تا آسایش و آرامش در زندگی 

مردم حاکم باشد.
معاون پارلمانی رئیس جمهور حمایت دولت از شرکت های دانش بنیان 
بویژه در حوزه پزشکی و سلامت را مورد تاکید قرار داد و گفت: اگر در 
گذشته توجه چندانی به این حوزه وجود نداشت و از تولید محصولات 
شرکت های دانش بنیان حمایت نمی شد اما امروز این تاکید وجود دارد 
که از نخبگان و صاحبان فکر و اندیشه و تجهیزات و محصولاتی که تولید 
می کنند با جدیت حمایت شود و در این راستا وزارتخانه های مختلف 
از جمله نفت، نیرو و صمت مکلف شده اند که از شرکت های دانش 
بنیان مرتبط با خود حمایت کنند. معتقدیم ایران سرزمین استعدادهای 
درخشان است و اگر جوانان مورد حمایت قرار بگیرند می توانند کارهای 

بزرگی انجام دهند.
معاون رئیس جمهور در امور مجلس در پاسخ به سوالی درباره ارزیابی 
خود از فعالیت مجلس یازدهم در دو حوزه نظارتی و قانون گذاری در 
حوزه بهداشت و درمان تاکید کرد: بعنوان کسی که از نزدیک شاهد 
فعالیت نمایندگان هستم گواهی می دهم که مجلس اهتمام ویژه ای 
به مطالبات مردم دارد و نمایندگان در قالب سوال، تذکر و گفت و گو و 

رایزنی با دولتمردان امور مربوط به مردم را پیگیری می کنند.
وی ادامه داد: اعضای کمیسیون بهداشت و درمان نیز که غالبا پزشک 
و افراد دلسوز با گرایشات مختلف سیاسی هستند که با جدیت مسایل 
مربوط به این حوزه را پیگیری می کنند و البته نمایندگان هم معمولا به 
دیدگاه کمیسیون های تخصصی توجه دارند و لذا در اعتبارات و اولویت 

ها نظرات کمیسیون تاثیرگذار است.
حسینی افزود: دولت هم با دغدغه مندی و در حد توان و امکانات و 
منابع و البته با اولویت، پاسخگوی مطالبات نمایندگان است. این دولت 
بیشترین تعامل را با نمایندگان مجلس داشته بنحوی که در همان سال 
اول امکان دیدار و گفت و گوی همه مجامع نمایندگان با رئیس جمهور 
فراهم گردید و در ضمن سفرهای استانی نیز این فرصت برای نمایندگان 
وجود دارد که نظرات خود را در حوزه های انتخابیه با رئیس جمهور و 
اعضای دولت در میان بگذارند و رئیس جمهور تاکید دارد که نظرات 

نمایندگان مورد توجه قرار بگیرد.
معاون رئیس جمهور تاکید کرد: همراهی، همدلی و هم افزایی دولت و 
مجلس بسیار مهم است و می تواند به بهبود امور کمک کند لذا هر مقدار 
که مجلس کارآمد باشد و افرادی در تخصص های مختلف در آن حضور 
داشته باشند و درعین حال درک درستی از مسایل کشور و معادلات 
منطقه ای و بین المللی داشته باشند بهتر می توانند در مسیر قانونگذاری 
و نظارت با همدلی و هم افزایی با دولت در مسیر پیشرفت کشور و 

پاسخگویی به مطالبات مردم مفید و موثر باشند.
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 ورزشی
خبر

کارگری: راهبرد کمیته پارالمپیک در 

پاریس مدال آوری با تمرکز بر طلا است

 رئیس کمیته ملی پارالمپیک گفت: بازی های پارالمپیک پاریس 
مهمترین راهبرد و برنامه ما است. راهبرد اصلی مدال آوری با 

تمرکز بر طلا و کیفی گرایی همچنان اولویت ما است.
به گزارش ایرنا، بیست و سومین مجمع عمومی و سالیانه کمیته 
ملی پارالمپیک  با حضور وزیر ورزش و جوانان در محل این 

کمیته برگزار شد.
پارالمپیک،  ملی  کمیته  رییس  کارگری  غفور  مجمع  این  در 
مریم  قهرمانی،  ورزش  توسعه  معاون  پولادگر  سیدمحمد 
کاظمی پور معاون توسعه امور بانوان و سینا کلهر معاون فرهنگی 

و توسعه ورزش همگانی حضور دارند.
در ابتدای این مجمع کمال جوانمرد دبیر کمیته ملی پارالمپیک 
گزارشی از عملکرد کاروان ایران در بازی های پاراآسیایی ارائه 

کرد.
وی همچنین اشاره ای به رویدادهای پیش رو در سال ۱۴۰۳ 
یعنی بازی های پارالمپیک پاریس و همچنین برگزاری اردوهای 

بازیهای پاراآسیایی جوانان در تاشکند کرد.
در ادامه این مجمع گزارش حسابرس مستقل و صورت های مالی 
قرار گرفت. همچنین  اعضای مجمع  تایید  و مورد  قرائت شد 
حسابرس، عملکرد کمیته در این بخش را منصفانه عنوان کرد.

را  خود  گزارش  پارالمپیک  ملی  کمیته  بازرس  نیز  ادامه  در 
پیرامون عملکرد بخش های مختلف و اقدامات صورت گرفته را 

مطرح و مورد تایید قرار گرفت.
تجلیل از خانواده مرحوم علیرضا صفارزاده مشاور عالی رییس 

کمیته ملی پارالمپیک از دیگر آیتم های این مجمع بود.
این  جدید  خزانه دار  عنوان  به  حسینی  میرزا  حامد  ادامه  در 
این  انتخاب  برای  اینکه  به  توجه  با  البته  انتخاب شد.  کمیته 
اعضای  دلیل هم  به همین  نفر حضور داشت  تنها یک  پست 
مجمع دستان خود را به عنوان تایید بر این انتخاب بالا بردند تا 

او برای این سمت انتخاب شود.
همچنین در حاشیه این مجمع محمدتقی نامی با تایید اعضای 

مجمع به عنوان مسئول مبارزه با پولشویی انتخاب شد.
سیما لیموچی یکی از اعضای مجمع به ارائه گزارشی از اعزام 
تاکید کرد که در کنار  ادامه  و در  پرداخت  به هانگژو  کاروان 
به  اعزامی  ایرانی  ناظران  و  کلاسبندی ها  داوران،  ورزشکاران، 
بازی های پاراآسیایی جوانان و پارالمپیک پاریس مشخص شوند 

و که کمال جوانمرد نیز از آن استقبال کرد.
هادی رضایی یکی دیگر از اعضای مجمع بود که به انتفاد از 
و  پرداخت  جانبازان  فدراسیون  از  ها  رشته  از  برخی  جدایی 
گفت: از زمانی که این رشته ها جدا شده ما عقبگرد داشتیم 
و حتی قهرمانی کشور با کمترین نفرات برگزار شد. امیدوارم 
این رشته ها یا به فدراسیون برگردند یا اینکه کمیته ویژه برای 
انان تشکیل شود. زمانی ما قهرمانی کشور را با ۸۰۰ نفر برگزار 

کردیم اما الان این عدد به ۱۰۰ رسیده  است.
کمیته  از  گلایه  با  نیز  تنیس  فدراسیون  رییس  عزیزی  داود 
ملی پارالمپیک گفت: در یکسالی که من رییس این فدراسیون 
بودم حتی صفر ریال به ما کمک نشده اگر حمایت نمی شود ما 

مشکلی برای بازگرداندن آن نداریم.
هادی ساعی دیگر رییس فدراسیونی بود که اعلام کرد که فکر 
کنم بیشترین کمک شده اما اکنون می گویم که تیم را خودتان 
تحویل بگیرید، اما بخش ثبت نام ها، تیم داری و مربی در اختیار 

ما است. پول بازیکن را هم به حساب خودش واریز کنید.
غفوری کارگری گفت: ما مصلحت رشته ها در نظر می گیریم و با 

فدراسیون ها جلسه می گذاریم.
ساعی در جواب گفت: ما مصلحت ورزشکاران را می دانیم اما 

نامه نگاری می کنیم و شما جواب نمی دهید.
کارگری گفت در یک جلسه طرح می کنیم اما ساعی گفت بعد 

از این جلسه دیگر جواب ما را نمی دهید.
حاضریم  ما  گفت:  ساعی  های  صحبت  تایید  با  نیز  قارداشی 
کارهای بین المللی تیم را انجام دهیم و کمک کنیم. واگذاری 
رشته ها به فدراسیون انجام شد اما از لحاظ زیرساختی محدویت 
برای  را  تا بهترین کار  باشیم  امیداورم جلسه ای داشته  داریم. 

مصلحت کشور انجام دهیم.
نتایج  گفت:  مجمع  ادامه  در  اسبقیان  شروین  سیدمحمد 
کاروان ایران در هانگژو بسیار ارزشمند بود که انشالله با تدابیر 
فدراسیون و کمیته ملی پارالمپیک ادامه دار خواهد بود. طرح 
امیدوارم  و  بود  بزرگ  کار  یک  نیز  سلیمانی  قاسم  باران حاج 
بیشتر جدی گرفته شود. ما در رشته تیراندازی مسابقات برگزار 

کردیم.
اسبقیان ادامه داد: وزارت ورزش حامی این طرح است و دکتر 
غفور کارگری نیز پشتیبان این طرح هستند. حضور جانبازان در 

کاروان ایران می تواند بار معنوی ورزش ایران را بالا ببرد.
با  غفور کارگری رئیس کمیته ملی پارالمپیک در این مجمع 
توسعه ورزش  برای  اعضای مجمع در تلاش  تمام  اینکه  بیان 
پارالمپیکی هستند اظهار داشت: بصیرت افزایی، لازمه ورزش 
آمریکایی،  مثلث  شود.  آن  به  ویژه  عنایت  باید  که  است 
مقاومت  محور  تضعیف  دنبال  به  تکفیری ها  و  صهیونیست ها 
هستند و ما باید تفکر انقلاب در ورزش تقویت شود. در این 
مراسم از خانواده مرحوم سردار صفارزاده تحلیل شد که ورزش 

کشور مدیون دیدگاه ارزشمند آن عزیز است.
کارگری ادامه داد: اولین مجمعی است که محمود خسروی وفا 
در آن حضور ندارد و ما قدردان زحمات وی در خصوص توسعه 
ورزش پارالمپیکی هستیم تا امروز این بخش به بالندگی برسد.

رئیس کمیته ملی پارالمپیک گفت: در شرایط سختی کمیته را 
تحویل گرفتم زیرا ورزش کشور حدود ۲ سال در بلاتکلیفی بود. 
این بلاتکلیفی بر روی ورزش های المپیکی و پارالمپیکی تاثیر 
گذاشت. بودجه جاری ما در سال گذشته ۱۱۹ میلیارد بود که 
۱۱۳ میلیارد دریافت کردیم و مجبوریم با آن کنار بیاییم. در 
سال ۱۴۰۲ این رقم به ۲۲۶ میلیارد رسید اما هزینه بازی های 

پاراآسیایی حدود ۳۰۰ میلیارد بود.
او گفت: پیش بینی ما ۳۶ مدال بود و مقام سوم یا پائین تر برای 
کاروان ایران بود، اما با یک سیاست گذاری بسیار خوب و کار 
جمعی اتفاق بسیار خوبی رخ داد و ما با ۴۴ طلا در جایگاه دوم 
قرار گرفتیم . ما یک بار در مسابقات آسیایی تهران در جایگاه 
دوم قرار گرفتیم که آن خود داستان دارد و حتی مدال تیمی به 

تعداد نفرات حساب شد.
تمجید کشورهای دیگری  با  ایران  نتایج  غفور کارگری گفت: 
مواجه شد و حتی هندی ها گفتند که وزیر ورزش آن کشور 
ایران را در دستور کار قرار  الگوهای موفقیت  دستور داده که 
نتایج  هستند.  ایران  از  الگوگیری  دنبال  به  ازبک ها  یا  دهیم 
درخشان کاروان فرزندان ایران مورد عنایت رهبر انقلاب قرار 

گرفت.
وی در خصوص برنامه های مهم کمیته در سال ۱۴۰۳ گفت: 
در  ما  برنامه  و  راهبرد  مهمترین  پاریس  پارالمپیک  بازی های 
است. راهبرد اصلی مدال آوری تمرکز بر طلا است و کیفی گرایی 
همچنان اولویت ما است. روش های مناسب تر و بهینه تر برای 
انتخاب مربیان و کادر فنی در دستور کار است. ورزشکاران در 
بعد جسمی، روانشناسی و تغذیه مورد توجه قرار خواهند گرفت 

تا بتوانیم بهترین نتیجه را کسب کنیم.
کارگری گفت: در دوره گذشته بحرین میزبان پاراآسیایی جوانان 
بود که حرفی برای گفتن نداشت و چین هم کاروان خود را 
اعزام نکرد اما دوره بعد ازبکستان میزبان است و خود مدعی 

به شمار می رود و ضمن اینکه چین نیز حضور خواهد داشت.

به  توجه  بر  تاکید  با  جوانان  و  ورزش  وزیر   
رشته های  خاصیت  گفت:  پرمدال  رشته های 
پرمدال به عنوان یک اصل باید مورد توجه قرار 
گیرد. توجه مجموع ورزش کشور باید به سمت 

رشته های پرمدال برود و این سیاست ماست.
در  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
سالانه  و  عمومی  مجمع  بیست وسومین 
کمیته ملی پارالمپیک اظهار داشت: با سلام 
و صلوات به روح شهدا و شهدای کربلای ۵ و 
همه عزیزانی که برای این کشور از جان خود 

گذشتند.
وی افزود: اول آذرماه بود که جامعه ورزش به 
جلسه  این  رفتند.  رهبری  معظم  مقام  دیدار 
بود. حضرت  اثرگذار  ورزش  جامعه  در  بسیار 
آقا پیرامون مسائل ورزشی صحبت های بسیار 
اثرگذاری داشتند. البته همواره بیانات رهبری 
اثرگذار است و این مسئولان هستند که باید 
کنند.  استفاده  کارهای خود  در  رهنمودها  از 
از  تشکر  جمله  از  داشتند  تشکر  رهبری ۱۱ 
رفت،  سکوی  روی  خود  فرزند  با  که  خانمی 
شد،  حاضر  سکو  روی  حجاب  با  که  خانمی 
که  قهرمانی  و  سجده  پرچم  به  که  قهرمانی 
این ها  کرد.  تقدیم  غزه  به شهدای  را  مدالش 
نشان می دهد که کارهای فرهنگی انجام شده 
در ورزش مورد توجه حضرت آقا قرار گرفته و 
ایشان نگاه ویژه ای به کارهای فرهنگی دارند و 
ما باید هر روز این نگاه را پررنگ تر کنیم. شاه 
بیت کلام حضرت آقا، ایران قوی با استفاده از 

ورزش قوی بود.
خوبی  صحبت های  امروز  داد:  ادامه  هاشمی 
کنم.  اشاره  باید  را  نکته  چند  اما  شد.  انجام 
یافتم،  حضور  ورزش  وزارت  در  که  زمانی  از 
مختلف  بخش های  در  حضورم  به  باتوجه 
ورزش  تداخل  از  باید  دارم  اعتقاد  ورزش، 
مثل  مستقل  مجموعه های  کنیم.  جلوگیری 
کمیته ملی المپیک و پارالمپیک باید وظایف 
خود را بر مبنای اساسنامه دنبال کنند و وزارت 
ورزش هم موظف است که حمایت های لازم را 
داشته باشد. در جلسه ای که در ستاد بازی های 
آسیایی و پاراآسیایی داشتیم، گفتم اعتقادی 
به تشکیل ستاد بازی های المپیک و پارالمپیک 
و آسیایی و پارآسیایی ندارم چون وظایف هم 
بخش مشخص شده و بنای دخالت چندانی در 
کارهای بخش های مختلف نداریم اما جایی که 
نیاز به حمایت باشد حتما ورود می کنیم. لذا 
برای مجموعه ها این شان را قائل هستیم که 

استقلال خود را حفظ کنند.
نمی شود  دلیل  این  البته  گفت:  ورزش  وزیر 
و  المپیک  ملی  کمیته  و  فدراسیون ها  با  که 
پارالمپیک جلساتی نداشته باشیم و مشکلات 

آن ها را نشنویم.
وی افزود: کاظمی پور )معاونت توسعه ورزش 
بانوان وزارت ورزش و جوانان( به نگاه های غلط 
اشاره  ایران  در  زنان  ورزش  به  عناد  سر  از  و 
کرد و ما به عنوان متولی ورزش باید خدمات 
لذا  کنیم.  پررنگ  را  کشور  ورزش  در  زنان 
برگزاری کنگره زنان تاثیرگذار ورزش کشور را 
مدنظر داریم تا کنگره خوبی در شان جامعه 
ورزش زنان داشته باشیم. از خانم کاظمی پور 
می خواهم از افراد تاثیرگذار و معتقد به نظام 

این نشست ها را برگزار کنند.
موفقیت های  درخصوص  همچنین  هاشمی 
خبر  یک  گفت:  کشور  ورزشی  کاروان های 
سوی  از  هدایایی  که  این  آن  و  بدهم  خوب 

دفتر حضرت آقا برای ۲۶۰ نفر از ورزشکاران 
مدال آور بازی های آسیایی و پاراآسیایی ارسال 
برنامه ای درخور شان این  انشاالله  شده است. 
به  را  هدایا  این  تا  کنیم  برگزار  ورزشکاران 
به  و  به سهم خودم  تقدیم کنیم.  مدال آوران 
نمایندگی جامعه ورزش از مقام عظمی ولایت 
تقدیر به دلیل محبتی که به جامعه ورزش و 
خصوصا قهرمانان دارند، تشکر می کنم. زمان 
برگزاری این مراسم هم به زودی اعلام می شود.

وزیر ورزش ادامه داد: حفظ رتبه دومی که در 
بازی های پاراآسیایی به دست آمد بسیار مهم و 
سخت است. در دوره بعدی بازی های آسیایی 
که ژاپن میزبان است، میزبان در دوره ۲۰۰۸ 
جاکارتا، ۱۹۸ مدال گرفته و با ۴۵ مدال طلا 
با ۴۴ مدال  هانگژو  ما در  است.  چهارم شده 
طلا رتبه دوم را به دست آوردیم. بنابراین در 
کار  است،  میزبان  ژاپن  که  پیش رو  بازی های 
ما بسیار سخت و سنگین است و نباید گول 
بخوریم که می توانیم به راحتی رتبه دومی را 
تکرار کنیم و دچار غرور شویم. نکته دیگر این 
که سیاستی که درخصوص اعزام کاروان کیفی 
از این سیاست دفاع می کنیم  افتاده و  به راه 
وقتی  باشد.  ادامه دار  باید  که  معتقدیم  و 
می گوییم کاروان کیفی یعنی از ۱۶ رشته ای 
رشته   ۱۵ کردیم،  اعزام  پاراآسیایی  در  که 
مدال گرفته و این سیاست باید در المپیک و 

پارالمپیک پاریس هم تقویت شود.
هاشمی گفت: سیاست های کمیته پارالمپیک 
به سوی جوان گرایی است  المپیک حرکت  و 
شهید  یاران  طرح  شدن  اجرا  آن  نمونه  و 
سلیمانی است که این طرح بخشی از سیاست 
جوان گرایی است. موضوع دیگر، توجه بیشتر 
که  است  درست  است.  پرمدال  رشته های  به 
است  عمومی  توجه  مورد  تیمی  رشته های 
مثل والیبال و باید حمایت شود. اما خاصیت 
رشته های پرمدال به عنوان یک اصل باید مورد 
توجه مجموع ورزش کشور  قرار گیرد.  توجه 
این  و  برود  پرمدال  رشته های  سمت  به  باید 

سیاست ماست.
خصوص  در  دیگری  بخش  در  ورزش  وزیر 
واگذاری رشته ها از فدراسیون جانبازان به سایر 
فدراسیون ها گفت: درباره واگذاری رشته ها از 
فدراسیون جانبازان به سایر فدراسیون ها ، الان 
قضاوت نمی کنم و قائل به نظرات کارشناسی 
که  دارد  وجود  بین المللی  الزامات  اما  هستم، 
باید آن را بپذیریم. البته اگر ساعی و ... دغدغه 

و نگرانی دارند، اینها وظیفه ما در وزارت ورزش 
است که درست کنیم.

وی تصریح کرد: اگر دوستان موافق باشند، یک 
آسیب شناسی در این باره داشته باشیم و یک 
کارگروه تخصصی تشکیل شود و بعد از اولین 
محدودتری  جلسه  یک  می توانیم  خروجی، 
باشیم. شاید  داشته و تصمیم منطقی داشته 
و  برگردد  جانبازان  فدراسیون  به  رشته  یک 
حتی یک رشته به فدراسیون مربوطه منتقل 
شود. پارالمپیک با المپیک متفاوت است، اما 
می کنیم.  جمع بندی  و  می گیریم  را  نظرات 
البته فعلا با همین رویه ادامه داشته باشد تا 
ببینیم چه می شود. هر رویداد بین المللی که 
میهمانان  حضور  با  می شود  برگزار  کشور  در 
مراسم  از  دقیقه  ده  تا  پنج   ، بین المللی 
اختصاص  زورخانه ای  ورزش  به  را  افتتاحیه 
بدهید و این تاکید وجود دارد. این رشته به 
دلیل سابقه فرهنگی و ایرانی بودن مورد تایید 
در  میزبانی  دو  بدمینتون  و  است. دوومیدانی 
پیش دارند که در مراسم افتتاحیه آنها ورزش 

زورخانه ای خواهند داشت.
هاشمی: حمایت های مالی از تیم ملی فوتبال به 

حساب فدراسیون واریز شده است
تیم  از  حمایت  درباره  جوانان  و  ورزش  وزیر   
ملی فوتبال ایران در آستانه جام ملت های آسیا 
گفت: جلساتی را با فدراسیون فوتبال داشتیم، 
حمایت های مالی انجام و هزینه ها نیز به حساب 

فدراسیون واریز شده است.
به گزارش ایرنا، کیومرث هاشمی پس از مجمع 
اظهار  خبرنگاران  در جمع  پاراالمپیک،  کمیته 
داشت: در بخش های مختلف گزارش ها ارائه و 
برنامه های پیش روی کمیته پاراالمپیک مشخص 
بودیم.  شاهد  را  مفیدی  و  جلسه خوب  و  شد 
نقطه نظرات و مسائلی مانند توجه به رشته های 
این  در  فرهنگی  سطح  افزایش  و  پرمدال 
ورزش ها مطرح شد که در کل مباحث مهمی 
مطرح شد. امیدواریم با کمک تمام دستگاه هایی 
که در ورزش دست دارند، بتوانیم گام های بزرگ 

و مهمی برداریم.
با رهبری  دیدار جامعه ورزش  به  اشاره  با  وی 
توجه  عنوان کرد: مقام معظم رهبری همیشه 
در  و  دارند  مدال آوران  و  قهرمانان  به  ویژه ای 
برای  را  هدایایی  ورزشکاران،  با  اخیر  دیدار 
پاراآسیایی در  و  آسیایی  مدال آوران رشته های 
نظر گرفتند که قرار است در یک مناسبت خوب 
نیابت  به  نیز  بنده  تقدیم شود.  عزیزان  این  به 
رهبری  معظم  مقام  از  ورزشکاران  این  از همه 
سپاسگزارم و دست بوس ایشان هستم. امیدوارم 
و  ورزش  جامعه  برای  خوبی  خادم  بتوانیم  که 

قدردان زحمات رهبری باشیم.
ملت های  جام  مورد  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
تیم ملی فدراسیون فوتبال  آسیا گفت: متولی 
است اما جلساتی را با آن ها داشتیم، حمایت های 

مالی انجام و هزینه ها نیز به حساب فدراسیون 
واریز شده است. نه تنها به این فدراسیون بلکه 
کمک هایی  ورزشی  فدراسیون های  همه  به 
انجام دادیم. ما هم امیدواریم تیم ملی بتواند با 

موفقیت های خود دل مردم را شاد کند.
بازدید وزیر ورزش از »خانه فوتبال« صربستان؛ 

پیشنهاد حضور تیم ملی ایران در بلگراد
در  جوانان  و  ورزش  وزیر  هاشمی  کیومرث   
نخستین روز سفر به بلگراد از »خانه فوتبال« 

صربستان بازدید کرد.
ورزش  وزیر  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
تفاهم نامه  امضای  منظور  به  که  جوانان  و 
به  صربستان  ورزش  وزیر  با  دیدار  و  ورزشی 
بلگراد سفر کرده، صبح امروز به وقت محلی از 
»خانه فوتبال« صربستان دیدار کرد. این »خانه 
فوتبال« در سال ۲۰۱۱ با حمایت وزارت ورزش 
مساحت  به  زمینی  در  یوفا  و  فیفا  صربستان، 
بر ۱۵ میلیون  بالغ  با هزینه ای  و  ۱۱.۵ هکتار 

یورو ساخته شد.
زمینهای فوتبال، پیست تارتان و هتل از امکانات 

»خانه فوتبال« بلگراد است.
وزیر ورزش و جوانان ضمن بازدید از این مرکز، 
و  دیدار  فوتبال« صربستان  با مسئولان »خانه 
»خانه  مسئول  دیدار  این  در  کرد.  گفت وگو 
و  امکانات  تشریح  ضمن  صربستان  فوتبال« 
وزیر  به  پیشنهاد  ارائه  با  مرکز،  این  تسهیلات 
ایران برای برپایی اردوی تیم  ورزش و جوانان 
ملی فوتبال ایران در »خانه فوتبال« گفت که 
ایران  ملی  تیم  از  که  داریم  را  آمادگی  این  ما 

پذیرایی کنیم.
این  ایران  هاشمی گفت  پیشنهاد،  این  از  پس 
آمادگی را دارد که پیشنهادهای مطرح شده را 

بررسی کند.
مدیرکل  تقی زاده  محمدحسن  سفر،  این  در 
امور بین الملل، وزیر ورزش و جوانان جمهوری 

اسلامی ایران را همراهی می کند.
ورزشی  همکاری  تفاهم نامه  صربستان  و  ایران 

امضا کردند
تفاهم نامه  صربستان  و  ایران  ورزش  وزرای   

همکاری امضا کردند.
به گزارش ایرنا، کیومرث هاشمی وزیر ورزش و 
جوانان که به بلگراد سفر کرده است، با زوران 
وزیر ورزش صربستان و سرمربی سابق  گاییج 

تیم ملی والیبال ایران دیدار کرد.
پس از این دیدار و مذاکرات وزرای ورزش ایران 
و صربستان، تفاهم نامه همکاری دو کشور میان 

هاشمی و گاییج به امضا رسید.
مشترک،  اردوهای  برگزاری  مربیان،  تبادل 
دانش افزایی  دوستانه،  دیدارهای  برگزاری 
مربیان، طب ورزشی، تبادلات علمی در حوزه 
ورزش، توسعه ورزش زورخانه ای و... بخش هایی 
تشکیل  را  کشور  دو  همکاری  تفاهم نامه  از 

می دهد.
بازدید کرده  بلگراد  از »مرکز فوتبال«  هاشمی 
و  کشتی  جهانی  اتحادیه  رییس  با  دیدار  بود. 
همچنین رییس کمیته ملی المپیک صربستان، 
بازدید از باشگاه ستاره سرخ از دیگر برنامه های 

سفر هاشمی به صربستان است.

اعتقادی به تشکیل ستاد عالی بازی ها ندارم؛

هاشمی: باید به رشته های پرمدال توجه شود/ دفتر 
رهبری هدایای مدال آوران را ارسال کرده است

خبر

برخی  واقعیت ها را منعکس نمی کنند؛
اصولی: مجموعه فوتسال و تیم ملی گوشش بدهکار حواشی نیست/ 

مشکل لژیونرها جای نگرانی ندارد
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رییس کمیته فوتسال گفت: مجموعه فوتسال و تیم ملی کشورمان 
بدون حاشیه کار خودش را می کند و گوشش بدهکار این حرف ها 

و حاشیه ها نیست.
احسان اصولی در خصوص وضعیت فوتسال کشورمان اظهار کرد: در 
حال حاضر ۲ سال است که مسوولیت کمیته فوتسال را بر عهده دارم. 
با حمایت  مستمر ریاست فدراسیون مهدی تاج و تحت مدیریت او در 
این ۲ سال با برنامه ریزی  که داشتیم، به نحوی پیش رفت که تیم ملی 
بزرگسالان کشورمان بتواند تقویت شود و جایگاه خوب خود را در آسیا 
و جهان حفظ کند. با حضور وحید شمسایی، کادر فنی و بازیکنان نیز 
یک نگاهی هم به جوانگرایی داشتیم. با توجه به دیدگاه سرمربی تیم 
ملی، تلاش کردیم تا یک تیم جوان تر داشته باشیم و بازیکنان جوان 
را شناسایی کنیم و همچنین به این بازیکنان فضا بدهیم که پشتوانه 

تیم ملی کشورمان شوند.
رده  چه  و  امید  رده  چه  پایه  تیم های  اساس  همین  بر  افزود:  وی 
جوانان را شکل دادیم و پارسال اولین المپیاد استعدادیابی کشور که 
انتخابی تیم فوتسال جوانان کشورمان هم بود را تحت عنوان کیش 
کاپ برگزار کردیم که این یک کار ارزشمندی بود و یک بانک ارزنده 
اطلاعاتی از بازیکنان جوان به دست آوردیم. این کار با سرمربیگری 
و مدیریت علی صانعی به عنوان سراستعدادیاب فوتسال ایران پیش 
رفت و زنجیروار آنچه در این استعدادیابی در تیم امید و جوانان شکل 
می گیرد، محصولات این کار در تیم بزرگسالان استفاده خواهد شد. 
این چرخه می تواند فوتسال ایران را همیشه در اوج نگه می دارد و ما را 

برای رسیدن به جایگاه های بالاتر کمک کند.
رییس کمیته فوتسال کشورمان عنوان کرد: در همین بین بعد از جام 
ملت ها که در کویت برگزار شد، اگر نگاهی به تقویم داشته باشید، همه 
فیفادی ها را برای تیم ملی بزرگسال مان پر کردیم و آنچه کادرفنی 
برای تدارک و آماده سازی این تیم لازم می دید، آماده شد. پارسال 
بعد از جام ملت های آسیا )مهر ماه( در اسفندماه در تورنمنت تایلند با 
رقیب دیرینه خود ژاپن بازی کردیم و آن ها را بردیم و قهرمان شدیم. 

این مسابقات یک تورنمنت خیلی خوبی برای تیم ملی بود.
اصولی افزود: بعد از تورنمنت تایلند، فروردین نیز ۲ دیدار تدارکاتی 
با ازبکستان در تهران برگزار کردیم که بازی های بسیار خوبی بود. 
بعد از آن در تورنمنت خیلی مهم برزیل شرکت کردیم. اگر گذشته 
را بررسی کنید، چندین بار در سال های گذشته از تیم ملی دعوت 
به عمل می آوردند اما این اتفاق رخ نمی داد. به هر صورت ما در این 
تورنمنت شرکت کردیم و در آنجا دوباره ژاپن را شکست دادیم. با 
پاراگوئه که تیم بسیار خوبی هم بود بازی کردیم و نتیجه خوبی مقابل 
آن ها گرفتیم و در نهایت عنوان نایب قهرمانی آن تورنمنت ۶ جانبه 

را به دست آوردیم.
وی ادامه داد: بعد از تورنمنت برزیل هم به بازی های انتخابی جام 
ملت های آسیا که در بیشکک برگزار شد، رفتیم و بعد از آن نیز دو 
بازی تدارکاتی با روسیه داشتیم که در لار برگزار شد. تیم روسیه 
یک تیم بسیار با سابقه و قوی است که عنوان نایب قهرمانی جهان و 
قهرمانی اروپا را در کارنامه خود دارد. اگر تاریخچه بازی های ایران و 
روسیه را نگاه کنید، می بینید بیشترین برد با آنها بوده و همیشه روسیه 
ما را شکست می داد. جایگاه جهانی آن ها هم بسیار به ما نزدیک بود و 
بالاتر از ما قرار داشتند. با توجه به تاکید کیومرث هاشمی وزیر ورزش 
که می خواست این بازی ها در لار و سالن طوبی که سالن بسیار زیبا 
و مجهزی بود، برگزار شود، این دو بازی با حضور مردم خونگرم این 
شهرستان برگزار شد که در یک بازی بردیم و در یک بازی شکست 

خوردیم.
رییس کمیته فوتسال بیان کرد: فلسفه بازی های دوستانه همین است 
که کادرفنی تیم ملی ضعف ها را ببیند و  آن ها را برطرف کند. در همین 
مسیر در حال حرکت هستیم. برای اینکه لیگ برترمان آسیب نبیند، 
در فیفادی بهمن ماه برنامه ای نخواهیم داشت تا لیگ زودتر تمام شود. 
از ۱۲ اسفند اردوی تیم ملی جهت کسب آمادگی در جام ملت ها آغاز 
خواهد شد. جام ملت ها از ۲۹ فروردین در تایلند برگزار می شود. ما 
فقط یک دعوت نامه از تورنمنت ویتنام داشتیم که تیم های ویتنام، 
نیوزلند و مراکش در آن حضور دارند. تیم ملی ما دوست داشت با 
مراکش بازی داشته باشد و قبلا هم با آنها بازی داشتیم. حال بنا شده 
که در این تورنمنت حضور داشته باشیم. این مسابقات از ۷ تا ۱۳ 
فروردین ماه سال آینده برگزار می شود. بعد از آن هم اردو ادامه پیدا 
می کند و تیم ملی برای جام ملت های آسیا آماده می شود تا با دعای 
خیر مردم انشاالله بتوانیم قهرمانی این رقابت ها را کسب کنیم. بعد از 
این مسابقات هم برای جام جهانی شهریور ماه که در ازبکستان برگزار 

می شود، آماده خواهیم شد.
اصولی گفت: در مجموع فضای تیم ملی فوتسال کشورمان با تدابیر 
وحید شمسایی و کادرفنی این تیم، یک فضای بسیار خوبی است و در 
بین همه اعضای این تیم، همدلی وجود دارد. این تیم با استعدادهای 
درخشانی که دارد، از کیفیت بسیار خوبی برخوردار است و استعدادها 

همیشه در حال زایش است و اینطور نیست که دچار رکود شویم.
وی عنوان کرد: در بخش استعدادیابی هم در تلاش هستیم تا هر ساله 
با همکاری هیات های فوتبال استان ها، المپیاد استعدادیابی را برگزار 
کنیم. به احتمال زیاد امسال این مسابقات را تحت عنوان ایران کاپ در 
تهران برگزار خواهیم کرد. پیگیر برگزاری این مسابقات هستیم و زمان 
آن را مشخص خواهیم کرد. برای تیم امید هم یک تورنمنت در شیراز 
خواهیم داشت که تیم ملی کویت قرار است با تیم امید ما بازی برگزار 

کند. این تورنمنت پیش از جام ملت های آسیا برگزار خواهد شد.
رییس کمیته فوتسال در مورد سازمان لیگ نیز بیان کرد: در این 
بخش هم تلاش کردیم تا با نظم و انضباط همه کارها را پیش ببریم. 
جا دارد از احسان کامیانی دبیر سازمان لیگ و همکاران او تشکر کنم 
که کار را به خوبی پیش می برند. در مجموع رضایتمندی خوبی را از 
باشگاه ها در تمام رده ها شاهد هستیم و می بینیم که کار به شکل 
حرفه ای جلو می رود و انشاالله فوتسال ایران از این اتفاقات منتفع شود 

و پرچم فوتسال کشورمان همیشه بالا باشد.
برخی  واقعیت ها را منعکس نمی کنند

از  بعد  فوتسال  ملی  تیم  اینکه  بر  مبنی  شایعاتی  مورد  در  اصولی 
پیروزی مقابل روسیه تا دیروقت در ضیافت شام حضور داشته، گفت: 
صحبت هایی که مطرح کردند به این شکل نبوده و کاری خارج از 
برنامه زمان بندی تیم اجرا نشده است. برخی دوستان متاسفانه یک 
مقدار واقعیت ها را منعکس نمی کنند. بعد از بازی، تیم ملی و اعضای 
آن باید شام می خوردند و این اتفاق سر ساعت خودش انجام شد و 
اعضای تیم بعد از شام به هتل رفتند و سر ساعت برنامه ریزی شده به 

خواب و استراحت پرداختند.
وی ادامه داد: در مورد اهدای قالیچه هم که مطرح کردند، موضوع 
این است که مقامات شهر بعد از صرف صبحانه تیم ملی زمانی که 
می خواستند سوار اتوبوس شوند، با کمال احترام که جا دارد از آن ها 
تشکر هم کنم، یک سری هدایا دادند که بیشتر هم بار معنوی داشت.

تیم ملی فوتسال گوشش بدهکار حواشی نیست
سخنگوی فدراسیون فوتبال کشورمان تصریح کرد: خواهش من این 
است که دوستان وارد این حواشی نشوند و بگذارند تیم ملی از نظر 
فنی کار خودش را انجام دهد. الحمدالله مجموعه فوتسال و تیم ملی 
فوتسال ایران بدون حاشیه کار خودش را می کند و گوشش بدهکار 

این حرف ها نیست.
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غیبت  دلیل  درباره  فوتبال  ملی  تیم  سرپرست   
کوتاه مدت مهدی طارمی و شرایط ملی پوشان در 

اردوی کیش توضیحاتی ارائه داد.
فوتبال  ملی  تیم  سرپرست  محمدنبی،  مهدی 
وضعیت  آخرین  درباره  امشب  تمرین  حاشیه  در 
از  اردو  مناسب  شرایط  بابت  داشت:  اظهار  تیم، 
ملی  تیم  می کنم.  تشکر  کیش  جزیره  مسئولان 
طبق برنامه جلو می رود و در بازی با بورکینافاسو 
دیدید که تیم در دو نیمه اول و دوم با دو ترکیب 
کاملا متفاوت به میدان رفت تا بازیکنان در جریان 

مسابقه قرار بگیرند و همه رصد شوند.
ملی،  تیم  مصدومان  وضعیت  آخرین  درباره  وی 
به  محرمی  صادق  و  روزبه چشمی  داشت:  اظهار 
اینکه کشیدگی خفیف داشتند کنار زمین  دلیل 
رامین رضائیان هم  تمرین کردند.  تیم  با پزشک 
طی یک هفته یا ۵ روز آینده به تمرینات تیم ملی 

اضافه خواهد شد.
نبی با بیان اینکه، تیم ملی ساعت یک ظهر فردا 
وارد دوحه می شود،  ملت ها  در جام  برای حضور 
اندونزی  با  ملی  تیم  نیز  دی  نوزدهم  روز  افزود: 
برگزار  بسته  درهای  پشت  تدارکاتی  دیدار 
که  دارد  جوانی  بازیکنان  اندونزی،  می کنیم. 

می توانند محک خوبی برای تیم ملی باشند.
به  اشاره  با  ادامه  در  فوتبال  ملی  تیم  سرپرست 
شد:  یادآور  ملی،  تیم  اردوی  از  کیش  میزبانی 
خاطر  به  که  چیزی  و  پیش  سال   ۳۰ به  نسبت 
است.  کرده  تغییر  استادیوم  ظاهری  شکل  دارم 
تغییر  نیز  تماشاگران  حضور  ظرفیت  امیدوارم 
کند. همه همکارانی که در منطقه کیش هستند، 
۲۴ ساعته کنار تیم ملی بودند و میزبانی خوبی 

داشتند.
این فضا برای  افزود: برای مسابقات دوستانه  وی 

تیم ملی مناسب است، به خصوص در این فصل 
از سال که شرایط آب وهوای نزدیکی با قطر دارد 
شرایط  در  گرفتن  قرار  برای  ما  به  توانست  و 

آب وهوایی دوحه کمک کند.
قهرمانی  در صورت  ملی پوشان  اینکه  درباره  نبی 
چه انتظاری از وزیر ورزش دارند، گفت: کیومرث 
ورزش  اوضاع  از  و  بوده  ورزشی  سال ها  هاشمی 
جام  به  شدن  نزدیک  با  امیدواریم  دارد.  اطلاع 

ملت های آسیا با ما همکاری کنند.
یک  مرخصی  درباره  فوتبال  ملی  تیم  سرپرست 
روزه مهدی طارمی، تصریح کرد: طارمی در ثبت 
او  به  خداوند  که  فرزندی  خاطر  به  کشور  احوال 
داده است، کاری داشت و از قلعه نویی اجازه گرفت 
ملی  تیم  اردوی  دوباره  هم  امروز  ظهر  و  رفت  و 

برگشت.
وی درباره شرایط اقامتی تیم ملی در قطر، با بیان 

داشت،  خواهد  مستقر  الریان  هتل  در  تیم  اینکه 
تمرین  زمین  به  نزدیکی  هتل  این  مزیت  افزود: 
الریان است، با توجه به اضافه شدن برخی امکانات، 
محل تمرین تیم ملی نسبت به جام جهانی فضای 
بهتری دارد و در این باره فدراسیون قطر و باشگاه 
در  ملی  تیم  و  داشتند  خوبی  همکاری  با  الریان 

آنجا غریبه نخواهد بود.

نبی: طارمی به خاطر تولد فرزندش مرخصی گرفت/ اردوی کیش شبیه سازی خوبی بود



استان تهران
گزارش

درخواست آبفا از مردم استان تهران؛ ۱۰ درصد 

صرفه جویی در مصرف آب مورد انتظار است

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه ۶ تهران، گفت: همکاری مردم استان 
در مدیریت و مصرف آب به میزان ۱۰ درصد، کمک شایانی برای تداوم خدمت 

رسانی در آبفا بخصوص تا پایان سال جاری محسوب می شود.
استان  و جنوب  در شهرستان ری  ما  محله ی خدماتی  حسن حقیقی  گفت: 
تهران واقع شده و جمعیتی در حدود ۲ میلیون و ۶۰۰ هزار نفر تحت پوشش 

مجموعه شرکت آبفای منطقه ۶ قرار دارد.
وی افزود: شهر و روستاهایی که در این مجموعه واقع شدند از خدمات شرکت 
آب و فاضلاب برخوردار هستند. خدمات ما به صورت شبانه روزی و بدون وقفه 

ارائه می شود.
حقیقی اذعان داشت: لازم هست که همکاران ما در تمام ایام سال سر کار باشند 
تا خدمت رسانی دچار اختلال نشود و هر چقدر روحیه و نشاط کاری در آنها 

بیشتر باشد، رضایتمندی مردم هم افزایش پیدا می کند.
وی یادآوری کرد: شرکت آب و فاضلاب ماموریتی در تامین و توزیع آب شرب 
سالم و بهداشتی برای اقشار مختلف جامعه دارد و در حال حاضر با شرایطی 
خدمت رسانی  درصد،   ۲۵ میزان  به  بارندگی ها  کاهش  با  که  هستیم  مواجه 

مقداری دچار مشکل شده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه ۶ تهران یادآور شد: اگر همکاری مردم 
نباشد، مردم به کمک شرکت آب و فاضلاب نیایند و خدمتگزاران خودشان را 

به هرحال تنها بگذارند؛ خدمت رسانی دچار مشکل خواهد شد.
ایران به خصوص استان تهران درخواست می  از همه مردم  وی تصریح کرد: 
کنیم که با کاهش حداقل ۱۰ درصدی در مصرف آب، کمک کنند تا با شرایط 

مناسب تری امسال را به پایان برسانیم.
وی با بیان اینکه کشورمان در منطقه ی خشک و نیمه خشک جهان قرار دارد، 
باعث  زیاد نیست همین موضوع  ما  بارندگی ها در کشور  بیان داشت: مجموع 
شده است که برنامه هایی را متناسب با بارش های نرمال داشته باشیم و خدمات 
مان ارائه کنیم. در سه سال گذشته میزان بارش ها روند کاهشی داشت بدین 
به  و  داشتیم  بارندگی  بلندمدت حدود ۵۰ درصد کاهش  در دوره ی  معنا که 
نسبت سال گذشته تا امروز نیز حدود ۲۵ درصد با کاهش بارندگی ها مواجه 

بودیم.
حقیقی ادامه داد: از آنجایی که شرایط مناسبی برای ذخیره ی منابع آبی به ویژه 
در استان تهران حاکم نیست، لازم است که  همه  مردم ساکن شهر و روستاها در 
مدیریت مصرف همت بیشتری داشته باشند تا مشکلاتی برای مردم عزیزمان 

به وجود نیاید.

پلمب سردخانه میوه های منجمد در 

شهرستان ملارد

واحد  یک  گفت:  ملارد  شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه  مدیر   
این  بیدکنه  روستای  در  منجمد  های  میوه  نگهداری  سردخانه 
شهرستان به دلایلی چون رعایت نکردن دستورالعمل های بهداشتی، 
مشخص نبودن نحوه شستشو و انجماد میوه ها و نبود مستندات و 
مدارک لازم در محل، با دستور دادستانی توسط کارشناسان محیط 

این شبکه پلمب شد.
از  اعم  اظهار داشت: همه میوه ها  این خصوص  واشانی در  جمشید 
آلبالو، شاتوت، طالبی، آب آلبالو، انبه، قطره طلا و شابلون های منجمد 

در محل سردخانه توقیف شدند.
وی تصریح کرد پیش از این به مدیریت سردخانه اطلاع و اخطار داده 
شده بود که برای ارائه مدارک و مستندات و نحوه استفاده از این میوه 
ها به شبکه بهداشت مراجعه نماید، ولی اقدامی صورت نگرفت تا اینکه 
این موضوع در دستور کار قرار گرفت و برای اقدام قانونی به مرجع 

قضایی گزارش شد.
وی افزود: در راستای پیگیری شکایات مردمی، یک کارگاه غیرمجاز 
تولید و پخش شیرینی شب عید )خشکه پزی( نیز کشف و پلمب شد.

به گفته واشانی در این کارگاه مقدار ۷۳۸ کیلو گرم شیرینی، ۶ هزار 
کیلوگرم کنجد، ۲۸  آرد، ۴۰  کیلو گرم  و ۲۰۰  روغن، ۲ هزار  لیتر 
کیلوگرم مواد تزئینی و ۲۴۰ کیلوگرم شکر توقیف و از شیرینی های 

تولیدی نمونه برداری و به آزمایشگاه مواد غذایی ارسال شد.
به کارگیری اتباع بیگانه فاقد مجوز کار در این واحد صنفی از دیگر 
تخلفاتی بود که پرونده واحد صنفی متخلف برای رسیدگی به مراجع 

قضایی ارسال شد.

دستگیری ۲ نفر در شهریار به اتهام 

کلاهبرداری تحت پوشش ارائه وام
رئیس پلیس آگاهی غرب استان تهران از دستگیری ۲ نفر که در قالب 

ارائه وام، از شهروندان کلاهبرداری می کردند، خبر داد.
به گزارش اتفاق روز ، سرهنگ فضل اله سواری پور با اعلام این خبر 
اظهار داشت: در پی مراجعه شهروندی به پلیس آگاهی غرب استان 
تهران و طرح شکایت از فردی مبنی براینکه فرد کلاهبردار به بهانه 
ارائه وام با گرفتن چک و سفته از وی اقدام به کلاهبرداری کرده است، 

بررسی موضوع در دستور کارآگاهان قرار گرفت.
بهره  و  آگاهی  پلیس  ماموران  اطلاعاتی  اقدامات  انجام  با  افزود:  وی 
برداری از اظهارات شاکی، مشخص شد که فرد کلاهبردار با ایجاد دفتر 
صوری تحت عنوان دفتر فروش و تعمیر کارتخوان اقدام به ارائه وام به 
شهروندان می کند که با گرفتن چک و سفته و سوءاستفاده از مدارک 
شکات به جای ارائه وام با تهدید به ارائه مدارک داده شده به مراجع 

قضائی از آنان کلاهبرداری می کرد.
این مقام انتظامی تصریح کرد: ماموران با شناسایی دفتر فروش و با 
اعترافات  با  و  را در شهریار دستگیر  هماهنگی قضائی مسئول دفتر 
متهم مشخص شد همدست وی در شهرستان رباط کریم مخفی شده 

که در عملیات جداگانه کلاهبردار دوم نیز دستگیر شد.
داشت:  اظهار  استان  غرب  انتظامی  فرماندهی  آگاهی  پلیس  رئیس 
اعتراف  مشابه  کلاهبرداری  فقره  هشت  به  ها  بازجویی  در  متهمان 

کردند و پس از تشکیل پرونده، تحویل مرجع قضائی شدند.

با گرامیداشت  پرورش  و  آموزش  وزیر   
انفجارهای  آموز  دانش  شهیدان  یاد 
مدارس  گفت: سلسله  کرمان  ترویستی 
فرزندان حاج قاسم را در استان خواهیم 
را  آموز  دانش  هرشهید  نام  و  ساخت 

روی یکی از آنها می گذاریم.
در  صحرایی  رضامراد  ایرنا،  گزارش  به 
یادبود شهدای دانش آموز حادثه  آیین 
راه  کرمان،  شهدای  گلزار  تروریستی 
عاشقان  راه  را  سلیمانی  قاسم  حاج 
که  طور  همان  افزود:  و  کرد  عنوان 
اسارت  در  ما  غیور  نوجوانان  روزی ۲۳ 
همچون  غیورانه  و  گرفتند  قرار  صدام 
و پس  مقاومت کردند  مردان ۵۰ ساله 
این  تاریخی شد،  روایتشان  بازگشت  از 
۲۳ شهید حادثه تروریستی کرمان نیز 
زمانی  دارند،  ای  قصه  و  دنیا  کدام  هر 
هایشان  خانواده  های  صحبت  پای  که 
می نشینیم، می بینیم این افراد چگونه 

برای این راه برگزیده شده اند.
وی تاکید کرد: روایت این کلاس بیست 
همگان  برای  تکلیف  یک  نفره  سه  و 

است.
به  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
سلسله  کرمان  استان  در  الهی  فضل 
را خواهیم  قاسم  فرزندان حاج  مدارس 
ساخت و نام هر شهیدی را بر روی یکی 
بر  تا  گذاشت  خواهیم  مدارس  این  از 
به  و  بدرخشد  منطقه  این  تاریخ  تارک 
فضل الهی نسل حاج قاسم را در مدارس 

تربیت خواهیم کرد.
صحرایی افزود: جمله "رفیق شهیدم" بر 
سر زبان تک تک دانش آموزان خواهد 
یاد شهید  و  راه  نمی گذاریم  و  نشست 
خاموش شود؛ این دانش آموزان همواره 
ناظر در بین ما خواهند بود و این وعده 
ما  حرکت  که  است  ای  نشانه  و  الهی 

درست و در مسیر ظهور است.
وی افزود: همانطور که شهید سلیمانی 
راه شهادت را باز کرد این دانش آموزان 

شهید نیز این را گشودند.
مراقب آدرس غلط داعش باشیم

با بیان اینکه از دانش آموزان  صحرایی 
گفت:  دارم  مهم  توقعی  فرهنگیان  و 
بخوریم که  را  مبادا گول آدرس غلطی 
ترور  ارائه می دهند، داعش، مسئولیت 
شهدای  گلزار  بزدلانه  و  ناجوانمردانه 
یعنی  داعش  اما  پذیرفته،  را  کرمان 
و هر کسی  انگلیس  و  اسراییل  آمریکا، 
که امروز مقاومت غزه را یاری نمی کند.

اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
داعش یک اسباب بازی است که آمریکا 
و  آموزش  و  ساخته  را  آن  اسراییل  و 
تحت مراقبت آنهاست، تاکید کرد: امروز 
همه عصبانیت دشمن از حاج قاسم به 
خاطر این است که این بزرگمرد تاریخ 
معاصر، سلطه حاکمیت داعش را از بین 

برد.
کرد:  تاکید  پرورش  و  آموزش  وزیر 
ندهند  آدرس غلط  امروز  باشید  مراقب 
یک  و  آموز  دانش   ۲۳ این  قاتل  زیرا 
اسراییل  و  آمریکا  شهید،  فرهنگی 

هستند، لذا داعش اسباب بازی است.
وی ادامه داد: هر کسی که در هرجایی 
کند  حمایت  اسراییل  و  آمریکا  از 
آموزان  دانش  به خون شهدای  دستش 

و شهیدان ما آلوده است.
ریشه  تلخ  روایت  این  گفت:  صحرایی 
در تاریخ دارد زیرا دشمن درس نگرفته 
شهادت  به  را  ما  مردم  که  افرادی  و 
که  هستند  کسانی  همان  رساندند 
فرزندان حضرت زهرا )س( را در کربلا 

قتل عام کردند.
کشور  بدانند،  شهدا  خانواده  افزود:  وی 
داغدار فرزندان و عزیزان شماست؛ امروز 
من حامل پیام رییس جمهور به یکایک 

عرض  تسلیت  و  تبریک  و  هستم  شما 
می کنم و می گویم تقاص خون شهدا 
شهدا  این  که  نوری  و  شود  می  گرفته 

روشن کردند، خاموش نشدنی است.
امروز  کرد:  بیان  پروش  و  آموزش  وزیر 
ایران  ملت  که  کرمان  مردم  تنها  نه 
می  شهدا  این  مزار  به  را  خودشان 

رسانند و از آنها برات می گیرند.
با  نیز  خود  ما  البته  کرد:  تاکید  وی 
سخت  انتقام  نسل  این  صحیح  تربیت 

را خواهیم گرفت و این تکلیف ماست.
صحرایی گفت: گریستن بر شهید فقط 
نیز است  ما  باعث سعادت  به یک معنا 
اگر  شهداست،  راه  کردن  محقق  آن  و 
داشته  شنوا  گوش  و  بصریت  چشم 
باشیم شهدا از ما می خواهند راه شهدا 

و حاج قاسم را ادامه دهیم.
آموزان  دانش  این  اینکه  بیان  با  وی 
مظلومانه و با بصیریت در این راه شهید 
شدند افزود: مرگ حق است ولی خوش 
عاشقانه  مرگشان  که  افرادی  حال  به 
رقم می خورد و با سعادتی که داشتند 

عاشقانه پرواز می کردند.
تبدیل  مکتب  یک  به  سلیمانی  شهید 

شد
اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
حاج قاسم مادامی که فرمانده در جنگ 
بود یک فرد و یک فرمانده در یک نبرد 
بود گفت:اما زمانی که حاج قاسم شهید 
شد به یک مکتب، منش، نگرش، روش 

و به قله تربیتی ما تبدیل شد.
وی تصریح کرد: این مکتب مکتبی است 
کردستان  مردم  نجات  برای  وقتی  که 
از چنگ داعش  را  آنها  و  عراق شتافت 
شیطان صفت نجات داد، بر دیوار کلیسا 
هایشان نوشتند، ای مریم آسوده بخواب 

که فرزند زهرا ما را نجات داد.
صحرایی افزود: زمانی امسال شعار سال 
گذاشتیم  قوی  ایران  قوی  مدرسه  را 
اولین سرودی که ملی شد سرود همه 
با هم یکصدا ایران بود و دانش آموزان با 
چنان اشتیاقی این سرود را می خواندند 
که می شد روح حاج قاسم را در مدارس 

دید.
وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه 
نوجوان  شهدای  این  داغدار  که  امروز 
خوب  را  دشمن  باشد،  یادمان  هستیم 
سرود  از  بعد  کرد:  تصریح  بشناسیم 
برای  آرمانی  نسل  سرود  ایران  یکصدا 
۱۳ آبان خوانده شد لذا سیلی کودکان 
آبان   ۱۳ در  استکبار  چهره  بر  نوجوان 

فراموش نشدنی بود.
حاج  شهادت  روزهای  برای  افزود:  وی 
قاسم، سرود فرزندان حاج قاسم ساخته 
در  آموزان  دانش  که  انقلابی  و  شد 
مدارس به به پا کردند، نشان داد حاج 
های  کلاس  در  که  است  مکتب  قاسم 
جاری  و  ساری  سلایق  از  فارغ  درس 

است.

تحقیقات  آموزش،  کمیسیون  رییس 
نیز  اسلامی  شورای  مجلس  فناوری  و 
تروریستی  حادثه  در  که  زائرانی  گفت: 
چهارمین سالگرد شهادت سپهبد شهید 
شهادت  به  شهدا  گلزار  در  سلیمانی 
زیرا  هستند  حرم  مدافع  نیز  رسیدند 
می خواستند در چنین روزی به بزرگ 
مدافع حرم اهل بیت )ع( تعظیم کنند 

که خودشان هم به شهادت رسیدند.
علیرضا منادی با تاکید بر اینکه کرمان، 
مردان و زنان بزرگی چون شهید باهنر 
کرده  تقدیم  سلیمانی  شهید  سپهبد  و 
و  خوب  ژن  های  چنین  افزود:  است 

اثرگذاری در استان کرمان وجود دارد.
امام حسین  به ساختن گنبد حرم  وی 
قبل  سال  هزار  در  ها  کرمانی  توسط 
افزود:  و  کرد  اشاره  تاریخ  گواه  طبق 
از  صیانت  در  همچنین  دیار  این  اهالی 
گام  نیز  سیدالشهدا  پرچمداری  و  حرم 

های بزرگی برداشتند.
حادثه  آموز  دانش  شهدای  صحرایی: 
آرمانی  نسل  نماد  کرمان  تروریستی 

شدند
وزیر آموزش و پرورش گفت: ۲۳ دانش 
آموز شهید حادثه تروریستی در کرمان، 
کلاس درس حاج قاسم را تشکیل دادند 

و نماد نسل آرمانی شدند.
در  صحرایی  مراد  رضا  ایرنا  گزارش  به 
استان  در  فقیه  ولی  نماینده  با  دیدار 
حاج  درس  کلاس  کرد:  اظهار  کرمان 
قاسم زمینه تربیت نسل آرمانی ماست 

و راه شهادت هم بسته نیست.
و  آموزش  اینکه  به  اشاره  با  صحرایی 
مطلوب  آینده  ضامن  مطلوب  پرورش 
ما  آموزان  دانش  کرد:  تصریح  است، 
دارند  پذیری  الگو  برای  مناسبی  زمینه 
پس باید الگوی مناسبی به آنان معرفی 

شود.
سالگرد  برای  امسال  شد:  یادآور  وی 
شهید سلیمانی ۷۳۰ مراسم در کشور با 
قله  که  شد  برگزار  آموزان  دانش  حضور 
این مراسم در کرمان و با حضور حدود ۶ 
هزار دانش آموز دختر در سالن ورزشی 
گفتمان  باشکوه،  مراسمی  و  بود  تلاش 

ساز و جریان ساز شد.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: معلمی 
که در حادثه تروریستی کرمان از دست 
نام  با  دارد  هایی  دست نوشته  دادیم 
از  دهد  می  نشان  که  شهادت  آرزوی 
سلیمانی  شهید  مکتب  راستین  پیروان 
بوده است. وی اضافه کرد: ۲۳ دانش آموز 
شهید امسال کرمان شیفته منش و روش 
که  بدانند  باید  همه  و  بودند  قاسم  حاج 

داعش به معنی آمریکا و اسراییل است.
دشمن  برابر  در  اتحاد  گفت:  صحرایی 
و  ماست  به  قاسم  حاج  درس  مهمترین 
مایه  ما  بین  اختلافی  کوچکترین  اینکه 
های  آرمان  و  نظام  اصل  از  انحرافمان 

انقلاب می شود.

این  تا روز چهلم شهادت  وی بیان کرد: 
مراسم  استان  به  استان  آموزان  دانش 
این  خون  شود،  می  برگزار  مختلفی 
عزیزان درخت اسلام و انقلاب را آبیاری 

کرد.
اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
قوی«  ایران  قوی_  »مدرسه  ما  راهبرد 
یک  هم،  با  »همه  سرود  افزود:  است، 
صدا ایران« طی یک ماه در همه مدارس 
کشور طنین انداز شد، بعد سرود »نسل 
آن  از  بعد  و  آبان   ۱۳ برای  آرمانی« 
برای  قاسم«  حاج  »فرزندان  سرود  هم 
اجرا  سردار  شهادت  سالگرد  چهارمین 

شد.
مربی  هزار   ۶۰ پرورش:  و  آموزش  وزیر 

پرورشی نیاز داریم
وزیر آموزش و پرورش گفت: هم اکنون 
نیازمند ۶۰ هزار مربی پرورشی در سطح 
مدارس کشور هستیم که البته با حمایت 
کمبود  این  از  بخشی  خدمتگذار  دولت 

جبران شده است.
مراد  رضا  ایرنا  خبرنگار  گزارش  به 
صحرایی در سی امین اجلاس سراسری 
نماز در زنجان اظهار کرد: با حمایت های 
دولت سیزدهم مقدمات جذب ۱۹ هزار 
مربی پرورشی پس از پانزده سال انتظار 
در سال جدید پیش رو تحقق یافته است.

در  پرورشی  مربی  وجود  کرد:  بیان  وی 
سیاست های  مهمترین  از  یکی  مدارس 
و  آموزش  وزارت  سوی  از  شده  دنبال 
پرورش است چرا که در تعلیم و تربیت 

دانش آموزان نقش مستقیم دارد.
مدارس  امروزه  داد:  ادامه  صحرایی 
بواسطه  که  چرا  هستند  پذیر  گفتمان 
نوجوانان،  و  جوانان  گسترده  جمعیت 
و  می روند  شمار  به  کشور  امن  نقطه 
آموزش های اصولی در عرصه های مختلف 

در این حوزه اجرایی می شود.
توجه  لزوم  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
آموزان  دانش  استفاده  شیوه  به  بیشتر 
افزود:  و  کرد  اشاره  مجازی  فضای  از 
قشر جوان و نوجوان ساعت ها در فضای 
رها  نوعی  به  و  هستند  مشغول  مجازی 

شده که نیاز به تدبیر دارد.
 ۶۰۰ و  میلیون  یک  از  بیش  تامین  وی 
طرح  گسترش  سجاده،  مربع  متر  هزار 
مهمترین  از  را  مسجد  هزار   ۹ ایجاد 
اقدامات وزارت آموزش و پرورش دانست 
 ۲۸۰ و  هزار  هفت  اکنون  هم  گفت:  و 
مراکز  و  مدارس  سطح  در  نمازخانه 

آموزشی در حال ساخت است.
صحرایی با اشاره به آموزش ۲۰ هزار اذان 
گو در سطح کشور گفت: این تعداد دانش 
آموز به هنگام اقامه نماز، به صورت زنده 

اقامه اذان دارند.
فریضه  ترویج  در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
کرد،  نخواهیم  کوتاهی  گاه  هیچ  نماز 
یادآور شد: برنامه های متنوعی را در این 

بخش داریم.

وزیر آموزش و پرورش: سلسه مدارس 
فرزندان حاج قاسم را خواهیم ساخت

گزارش

صبوری مردم غزه ستودنی است

به گزارش اتفاق روز، همایش اصحاب رسانه جنوب  غرب استان تهران 
عصر امروز با محوریت نقش رسانه در تبیین پیروزی جبهه مقاومت با 
حضور فرماندار و فرمانده سپاه بهارستان، مسئول بسیج رسانه استان 
تهران و سایر مسئولان در فرهنگسرای خلیج  فارس نسیم شهر برگزار 

شد.
عبدالله نوحی در این همایش در جمع اصحاب رسانه با اشاره به بیداری 
اسلامی در جهان و تغییر رویکرد افکار جهانی از رژیم صهیونیستی 
اظهار داشت: بیش از ۶ هزار تن بمب و موشک بر سر مردم مظلوم 
غزه ریخته می شود و ۷ هزار زن و کودک در این جنایات به شهادت 

می رسانند.
وی با بیان اینکه جامعه جهانی به خوی کودک کشی رژیم صهیونیستی 
واقف شده است، تصریح کرد: صبوری ملت فلسطین در غزه با وجود 
جنایت های وحشیانه رژیم صهیونیستی و حامیان آن ها ستودنی است 
را  که سربازان خود در گردان های حماس و قسام و محور مقاومت 

حمایت می کنند.
فرماندار بهارستان با اشاره به جنایات داعشیان در کرمان با حمایت 
رژیم غاصب صهیونیستی گفت: موضع و خط و خطوط برخی افراد 
در حادثه کرمان کاملًا مشخص شد که این  ها خویی از انسانیت در 

جامعه نبرده اند.
وی با تأکید بر برگزاری انتخابات با مشارکت بالا افزود: دشمنان به 
دنبال القای یاس و ناامیدی در جامعه و تأثیر روانی بر جامعه هستند 

تا مردم پای صندوق های رأی حضور پیدا نکنند.
نوحی با بیان اینکه رسانه ها با نگاه مؤثر و مثبت خود خدمات نظام 
را برای مردم تبیین و در مقابل دشمنان ایستادگی کنند تصریح کرد: 
انتقادات را با جان و دل می پذیریم و با اعداد و ارقام کارهایی را که 

جهادگونه انجام شده است را به مردم ارائه و تبیین می کنیم.
فرماندار بهارستان در پایان با بیان اینکه اثر خبرهای منفی تأثیرات 
حل  در  مسئولین  انگیزه  کرد:  خاطرنشان  ندارد  جامعه  بر  خوبی 
مشکلات باید به گونه ای باشد که انعکاس نارسایی ها توسط رسانه  ها را 

در سریع ترین زمان حل کنند.

نقش موثر رسانه ها در مقابله با فتنه دشمنان

به گزارش اتفاق روز، همایش اصحاب رسانه جنوب  غرب استان تهران 
با حضور  مقاومت  پیروزی جبهه  تبیین  در  رسانه  نقش  با محوریت 
فرماندار و فرمانده سپاه بهارستان، مسئول بسیج رسانه استان تهران 

و سایر مسئولان در فرهنگسرای خلیج  فارس نسیم شهر برگزار شد.
سرهنگ صمد سلطانی در این همایش در جمع اصحاب رسانه، اظهار 
داشت: در جنگ نرم رسانه ها افسران جنگ هستند و باید به درستی 
اهداف و راهبردهای دشمنان را بشناسند و در مقابل آن صف آرایی 

کنند.
وی با بیان اینکه دشمن با هر بهانه ای به دنبال یأس و ناامیدی در 
جامعه است افزود: رهبر انقلاب بارها فرموده اند دشمن افکار ملت ایران 
را نشانه گرفته است و در برابر اهداف و راهبردهای دشمن باید پادزهر 

امید را در جامعه تزریق کرد.
فرمانده سپاه حضرت ابوالفضل )ع( بهارستان با بیان اینکه رسانه ها در 
عرصه مقابله با فتنه دشمنان نقش مؤثر و تأثیرگذاری در جامعه دارند 
تصریح کرد: رسانه ها افتخارات جمهوری اسلامی ایران را که کیلومترها 
دورتر در منطقه جبهه مقاومت را تقویت و در برابر استکبار جهانی قد 

علم کرده است را به مردم تبیین کنند.
سلطانی به عمل به بیانیه گام دوم انقلاب تأکید کرد و گفت: جامعه 
ایران اسلامی برای پیشبرد اهداف و آرمان های انقلاب با حضور مؤثر و 

پرشور جوانان، زمینه ساز حضرت مهدی موعود )عج( باشند.

تا پایان پاییز؛

۴۱۰ هزار میلیارد ریال توسط بانک مسکن به 

نهضت ملی مسکن پرداخت شد

 بانک مسکن از ابتدای سال تا پایان آذر ماه امسال نسبت به پرداخت 
بیش از ۴۱۰هزار میلیارد ریال تسهیلات به پروژه های نهضت ملی 

مسکن اقدام کرده است.
به گزارش ایرنا وزارت راه و شهرسازی، بانک مسکن از ابتدای سال 
تا پایان آذر ماه سال جاری نسبت به تامین مالی ساخت ۹۸ هزار و 
۷۴ واحد مسکونی در قالب ۲۶ هزار و ۹۳۳ پروژه، اقدام کرده است.

تسهیلات تخصیصی به این واحدهای مسکونی افزون بر ۴۱۰ هزار 
میلیارد ریال است که بانک مسکن تامین مالی آن را برعهده گرفته 

است.
معرفی  پروژه های  به ساخت  مربوط  تسهیلات  درصد  نزدیک به ۸۰ 
شده از طرف وزارت راه و شهرسازی )اعم از شهری و روستایی( در 
قالب طرح نهضت ملی مسکن بوده و بقیه آنها در چارچوب ضوابط 

جاری بانک منعقد شده است.
سقف تسهیلات مشارکت مدنی ساخت بانک مسکن برای هر واحد 
در شهرهای بزرگ ۵۵۰ میلیون تومان، مراکز استان ها و شهرهای 
بالای ۲۰۰هزار نفر جمعیت ۴۵۰ میلیون تومان و سایر شهرها ۴۰۰ 
فناوری های  از  ای  حرفه  سازندگان  چنانچه  و  است  تومان  میلیون 
نوین در ساخت استفاده کنند، می توانند در این مناطق به ترتیب 
تا سقف ۷۵۰، ۶۵۰ و ۶۰۰ میلیون تومان به ازای ساخت هر واحد 

مسکونی از بانک مسکن تسهیلات دریافت کنند.
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آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
آقای یوسف قیاسی )مالک( طبق درخواست به شماره وارده ۲۰۴۲۷ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱۱ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۲۱۳۴ فرعی از ۱۱۴ اصلی که 
عبارتست از سند مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت ۱۱۲۷ متر مربع قطعه ۱۷۱۳ تفکیکی با سریال چاپی ۷۴۲٨۷۴ الف / ج به شماره 
دفتر الکترونیکی ۱۳۹٨۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۳۲۰ به نام یوسف قیاسی ثبت و صادر و تسلیم شده است مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک 
مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب ۱۳٨۰/۱۱/٨ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی 
برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود 
را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهدشد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم



ضیایی  سعید  روز،  اتفاق  گزارش  به 
فرمانداری  در  که  نشستی  حاشیه  در 
اصل  گفت:   ، شد،  برگزار  کریم  رباط 
اسلامی،  جمهوری  انتخابات  در  مهم 

مردم محوری و مشارکت آنان است.
وی افزود: در این جلسه که با موضوع 
خوبی  نتایج  به  شد،  برگزار  انتخابات 
رسیدیم و امیدواریم با همکاری همه 
انتخابات  مردم،  مشارکت  و  مسئولان 
شکوه  و  حداکثری  مشارکت  با  را 

هرچه بیشتر برگزار کنیم.
برای  داشت:  بیان  ادامه،  در  ضیایی 
و  گیری  رای  فرایند  در  تسهیل 
اهمیت مشارکت در انتخابات، با توجه 
از  رای  احذ  امکان  قانونی  مصوبه  به 
هویتی  مدرک  پنج  با  شهروندان 
پایان  گذرنامه،کارت  )شناسنامه، 

گواهینامه(  و  ملی  کارت  خدمت، 
میسر شده است.

انتخابات  امور سیاسی،  دفتر  مدیرکل 
استانداری  کشوری  تقسیمات  و 
تهران، اظهار داشت: از مصوبات دیگر 
داشتن  انتخابات،  امور  در  تسهیل 
در  که  است  سیار  رای  های  صندوق 
دیگر  مراکز  و  ها  بوستان  ها  پارک 
مشارکت  بتوانیم  تا  شوند  می  مستقر 

بالایی را رقم بزنیم.
در  نماینده   ۳۵ دارای  تهران  استان 
مجلس شورای اسلامی و ۱۶ نماینده 

در مجلس خبرگان رهبری است.
مجلس  انتخابات  دوره  دوازدهمین 
در  اسفند   ۱۱ روز  اسلامی  شورای 

سراسر کشور برگزار خواهد شد.
کریمی خبرنگار:ناهید 

صندوق های رای سیار در پارک  و 
بوستان ها مستقر می شود گزارش

به گزارش اتفا ق روز، عبدالله نوحی روز سه شنبه در جلسه هماهنگی برنامه 
های دهه فجر شهرستان بهارستان اظهار داشت: باوجود دشمنی های متعدد 
استکبار جهانی، جمهوری اسلامی در تمام زمینه ها پیشرفت مطلوبی داشته 

است.
نظام  خدمات  مناسب  ریزی  برنامه  با  باید  اجرایی  مدیران  اینکه  بیان  با  وی 
انقلاب  بزرگداشت سالگرد  به  فعالیت های مربوط  افزود: همه  تبیین کنند،  را 
اسلامی و جشن های دهه فجر با همکاری و مشارکت مردم و با مصوبه ستاد 

گرامیداشت انجام می گیرد.
این مسئول ادامه داد: اهمیت دستاوردها و برکات عظیم نظام مقدس جمهوری 
اسلامی باید به صورت مطلوب برای مردم در ایام الله دهه مبارک فجر تشریح 
شود و با برنامه ریزی صحیح، مسئولانه و فضا سازی مناسب زمینه اجرای برنامه 

های این دهه فراهم شود.
فرماندار بهارستان خاطرنشان کرد: توجه به مقوله جهاد تبیین در عرصه های 
مختلف و به ویژه در حوزه دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی ایران باید بیش 
از پیش مورد توجه مسئولان قرار گیرد و در ایام دهه فجر باید نسبت به فرهنگ 

سازی و اجرای برنامه ها با محوریت آموزشی و فرهنگی اهتمام گردد.
نوحی اضافه کرد: در مدارس برنامه های متناسب با قشر جوان و نوجوان اجرا 
و برای آشناسازی نسل جوان با مبانی انقلاب اسلامی تلاش شود و با توجه به 
تمامی  و  مردم  هستند،  انقلاب  و  نظام  این  براندازی  صدد  در  دشمنان  اینکه 
دستگاهها در هر چه بهتر برگزار شدن برنامه های دهه فجر اهتمام داشته باشند.

امنیت،  مشارکت،  مهم  محور  چهار  انقلاب  معظم  رهبر  کرد:  خاطرنشان  وی 
سلامت و رقابت انتخاباتی را مطالبه کردند و حضور نیروهای انقلابی در انتخابات 

را موجب امیدواری بدنه اجتماع خواندند.
این مسئول ناامیدی و دلسردی از آینده کشور را هدف اصلی دشمنان خارجی 

و داخلی خواند و افزود: امروز فتنه افکنی دشمنان بر موضوع انتخابات متمرکز 
شده، چنانکه کاهش مشارکت رمز فتنه دشمنان در انتخابات است.

فرماندار بهارستان یاداور شد: وظیفه ما فراهم آوردن شرایط کافی برای آگاهی 
بخشی به مردم است تا شاهد افزایش مشارکت اجتماعی در این عرصه سرنوشت 

ساز باشیم.
نوحی همچنین با تسلیت شهادت شهدای حادثه تروریستی کرمان گفت: امروز 
ناچاری حتی تاب تحمل  از  آمریکا و اسرائیل در منجلابی گرفتار شده اند که 

زائران شهید سلیمانی را ندارند.
وی افزود: آمریکا از شهید سلیمانی کینه به دل دارد چرا که این شهید سرافراز 
با تدبیر و شجاعت خود مانع اجرای نقشه های استکبار جهانی شد و داعشی 
که با سرمایه آمریکا به وجود آمد را نابود کرد و با شجاعت و از خودگذشتگی، 
تهدید داعش را برای ایران به فرصتی برای تقویت جبهه مقاومت تبدیل کرده 

است.

فرماندار بهارستان: دهه فجر نقطه عطف انقلاب اسلامی 
در جهان است گزارش

مدیر امور منابع آب شهرستان های رباط کریم و بهارستان 
از رفع تصرف یک هکتار از بستر رودخانه سیاه آب یک در 

محدوده عملکرد این شرکت خبر داد.
به گزارش اتفاق روز ، جواد غفاری در این باره اظهار داشت: 
با  همچنین  و  آبی  منابع  از  حراست  و  حفظ  راستای  در 
امور  این  های سطحی  آب  بازرسی  و  گشت  اکیپ  تلاش 
و با دریافت دستور قضایی توسط کارشناسان حقوقی یک 
هکتار از زمین های بستر و حریم رودخانه سیاه آب یک در 

نسیم شهر بهارستان رفع تصرف شد.
وی با بیان اینکه این اقدام در راستای قانون توزیع عادلانه 
آب و برخورد با ساخت وسازهای غیر مجاز با حضور نیروی 
انتظامی انجام شد، ادامه داد: این عملیات که شامل تخریب 
هشت مورد از سازه های غیرمجاز در حریم و بستر رودخانه 
مذکور بود رفع تصرف و همچنین مسیر دسترسی غیرمجاز 
جهت تخلیه نخاله مرکز پسماند شهرداری نسیم شهر نیز 

مسدود شد.
این مسئول به افرادی که قصد خرید زمین و یا ساخت و ساز در مجاورت 
اقدام جهت  هرگونه  از  قبل  کرد:  تاکید  دارند،  را  آب های سطحی  مجاری 
اطلاع از میزان بستر و حریم و ضوابط قانونی آن، به امور منابع آب این امور 
مراجعه کنند تا از هرگونه سوء استفاده سودجویان و ورود ضرر و زیان به 

افراد جلوگیری شود.
به گزارش اتفاق روز، حوزه عملکرد شرکت آب منطقه ای تهران با وسعتی 

و  البرز  به کوههای  از سمت شمال  کیلومترمربع  و ۵۰۰  هزار  حدود ۱۹۶ 
ازشرق به استان سمنان و از طرف غرب به استان قزوین و از جنوب به استان 
های قم و مرکزی محدود می شود که جمعیتی حدود ۱۳ میلیون و ۴۰۰ 

هزار نفرا را تحت پوشش دارد.
لار  سد  آبریز  وحوزه  تهران  استان  کل  شامل  شرکت  این  عملکرد  حوزه 
دراستان مازندران و از محدوده های مطالعاتی اشتهارد، قطعه چهار، هشتگرد 
، تهران - کرج، ورامین دماوند، لواسانات، فیروزکوه و هومند آبسرد تشکیل 

شده است.

یک هکتار از بستر رودخانه سیاه آب یک در 
بهارستان رفع تصرف شد نوشتار

رییس ستاد انتخابات استان تهران گفت: 
تاکنون ۶ هزار و ۸۰۹ صندوق رای برای 
این  در  انتخابات  بهتر  برگزاری  فرآیند 

استان پیش بینی شده است.
به گزارش خبرنگار اتفاق روز، سید عباس 
جوهری روز سه شنبه در جمع معاونان 
تهران  استان  های  فرمانداری  سیاسی 
کریم  رباط  شهرستان  فرمانداری  در  که 
توجه  با  دوره  این  در  افزود:  شد  برگزار 
به اصلاح قانون انتخابات فرآیند برگزاری 
یک  از  بیش  و  کرده  را طی  راه طولانی 
سال است که تدابیر برگزاری انتخابات به 

صورت صحیح انجام می گیرد.
وی با بیان اینکه تمهیدات لازم را در این 
حوزه اتخاذ خواهیم کرد، اظهار داشت: تا 
ارزیابی های  و  تقویم  اساس  بر  امروز  به 
صورت گرفته در امر انتخابات با صحت و 

دقت کافی پیش می رویم.
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار تهران 
رسیدگی  دوره  اولین  کرد:  خاطرنشان 
استان  نظارت  هیات  توسط  صلاحیتها 
اعتراض  روز  آخرین  امروز  و  شد  اعلام 
صلاحیت  احراز  عدم  و  رد  کاندیدهای 
است که باید با مراجعه به سایت شورای 
اعتراض  غیرحضوری  صورت  به  نگهبان 

خود را ثبت کنند.
به  را  نتیجه  و  رسیدگی  اعتراضات  به  دارد  فرصت  روز   ۳۰ نگهبان  شورای  کرد:  اضافه  جوهری 
داوطلبان از طریق فرمانداری ها اعلام کند و بعد از ۳۰ روز هم یک فرصت دارند اعتراض نهایی 
را انجام دهند و در مرحله آخر عدم تایید ها اعلام خواهد شد و عدم احراز در آن مرحله دیگر 

نخواهیم داشت.
و  تهران  در  قوی  پشتیبانی  ساختار  با  انتخابات  برگزاری  برای  شرایط  کرد:  تاکید  مسئول  این 
شهرستانهای استان صورت گرفته و وظیفه داریم در امانتداری کامل انتخابات را دنبال و برگزار 

کنیم.
وی ادامه داد: در چیدمان صندوق ها تغییراتی صورت گرفته و با تدبیر فضا و شعبه های لازم جهت 

جانمایی بهتر برای مردم فراهم شده تا شرکت کنندگان در روز انتخابات با مشکلی روبرو نشوند.
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار تهران گفت: در ستاد انتخابات با آمادگی کامل فرآیند انتخابات 

را مرحله به مرحله پیش می بریم تا یک مشارکت قوی و حماسه سیاسی دیگر روز ۱۱ اسفند در 
تاریخ انقلاب اسلامی رقم بخورد.

رئیس ستاد انتخابات استان تهران یادآور شد: در حوزه امنیت تدابیری صورت گرفته و در بخش 
رقابت هم تبلیغات عادلانه توسط کمیته اطلاع رسانی ظرفیت دستگاهها احصا و دراختیار کاندیدها 
قرار می گیرد و در شهرستانهای استان تهران هم صداوسیما کانالی مجزا در اختیار داوطلبان قرار 

می دهد تا آنها به صورت تصویری برنامه های خود را به مردم ارائه دهند.
به  بود  کم  کننده  مراجعه  که  هایی  صندوق  هموطنان  حال  رفاه  منطور  به  کرد:  اعلام  جوهری 
مکانهای پر تردد از جمله پارکها انتقال می یابد. دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 

و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری روز جمعه ۱۱ اسفند در سراسر استان برگزار می شود.
استان تهران ۳۵ کرسی نمایندگی در مجلس شورای اسلامی و ۱۶ کرسی نمایندگی در مجلس 

خبرگان رهبری دارد.

6هزار و ۸۰۹ صندوق رای در استان تهران پیش بینی شده است خبر
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زیر نظر شوراي سر دبیري
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نشاني تحریریه : رباط کریم- داودیه - نبش بوستان  5- ساختمان میلاد - طبقه 2 -واحد 3 تلفن : 56438444

نشانی دفتر : شهریار - خیابان ولیعصر - پاساژ  حافظ - طبقه اول    تلفن : 65276367
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برای  اسلامی  انقلاب  دستاوردهای  تبیین  گفت:  شهریار  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
اتفاق روز،  نسل جوان و آگاه سازی آنان یک تکلیف مهم برای ما است.به گزارش 
جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان شهریار با حضور علیرضا فاتحی نژاد سرپرست 
فرمانداری، حجت اسلام والمسلمین حسینی نوری امام جمعه، ملکی شهردار شهریار، 
علمیه شهریار  و دیگر مسئولان شهرستان در محل حوزه  برنجی شهردار صباشهر 
برگزار شد. فاتحی نژاد با اشاره به نزدیکی ایام الله دهه فجر و لزوم همکاری و تعامل 
مسئولین دستگاه های اجرایی در برگزاری هرچه باشکوه تر مراسمات این ایام گفت: 
و  انقلاب  این  با  امروزی  جوان  نسل  که  باشد  ای  گونه  به  باید  ها  برنامه  کیفیت 
با تأکید بر اهمیت برنامه ریزی صحیح جهت  نحوه شکل گیری آن آشنا شود.وی 

در  اجرایی  دستگاه های  و  ها  ارگان  ادارات،  افزود:  فجر،  دهه  الله  ایام  گرامیداشت 
انقلاب  پیروزی  و  فجر  مبارک  الله دهه  ایام  با  متناسب  فضاسازی سطح شهرستان 
اینکه  بیان  با  شهریار  ویژه  فرمانداری  باشند.سرپرست  داشته  ویژه  اهتمام  اسلامی 
عناصر ضد انقلاب با تشویش افکار عمومی در بستر فضای مجازی و رسانه ای سعی 
با برگزاری باشکوه برنامه ها و اجرای  در منحرف کردن جوانان دارند تصریح کرد: 
به  از سوی مسئولین دستگاه ها  ارائه گزارش عملکرد  برنامه های متنوع فرهنگی، 
را خنثی  توطئه های دشمنان  مردم،  به  نظام  تبیین خدمات  و  آگاه سازی  منظور 
کنیم. فاتحی نژاد در پایان از برگزاری میزهای خدمت ویژه ایام دهه فجر در مساجد 

برای رسیدگی به مشکلات و درخواست های مردم خبر داد.

تبیین دستاوردهای انقلاب اسلامی برای نسل جوان یک 
تکلیف مهم است گزارش

ملی  پویش  اجرای  تداوم  راستای  در  روز،  اتفاق  گزارش  به 
غربالگری رایگان )پرفشاری خون و دیابت(با توجه به پیگیری 
و  بهارستان  شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه  مدیریت 
هماهنگی های بعمل آمده در سازمان حمل و نقل بار و مسافر 
شهرداری  عمومی  روابط  و  اجتماعی  فرهنگی  مدیریتهای  و 
کارشناس  و  عمومی  روابط  مدیر  با  نشست  و  شهر  نسیم 
بهداشت مدیریت شبکه بهداشت و درمان بهارستان، اتوبوس 
سیار سلامت جهت ارائه خدمات به شهروندان نسیم شهر و به 

عمومی شهروندان شهرستان بهارستان راه اندازی شد.
مختلف  مناطق  در  که  اتوبوس  این  در  گزارش  این  براساس 
نسیم شهر و دیگر شهرهای شهرستان بهارستان توقف خواهد 
داشت داشت، خدمات بهداشتی از جمله: اندازه گیری رایگان 
فشارخون و قند خون و مشاوره های بهداشتی و سلامت به 

شهروندان گرامی ارائه میشود .

مجموعه فرهنگی اجتماعی شهرداری هدف از اجرای این طرح را افزایش 
آگاهی مردم در خصوص بیماری های شایع و ضرورت توجه به سلامت 
و مراجعه به سیستم بهداشتی به منظور غربالگری به هنگام بیماری ها 

می داند.

راه اندازی اتوبوس سیار سلامت در شهرستان 
بهارستان و نسیم شهر نوشتار
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